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 KARO inženiring d.o.o. Mengeš

Slovenska cesta 24,  1234 Mengeš

www.karo.si

tel: 01 / 723-09-86; 723-09-87 
fax: 01 / 723-80-15   
GSM: 041/ 635-172

prod. BURNIK
Mengeš, Prešernova cesta 3
tel.: 01/729-68-70
E-pošta: menges.2485@trgoavto.si
Del. čas: 8.00–18.00, sobota: 8.00–12.00

NOVO: HITRI SERVIS KOLES, 
MENJAVA ZRAČNIC, PLAŠČEV, NA-
STAVITEV ZAVOR IN PRESTAV, ME-

NJAVA VERIGE ...

SKUTER SYM ORBIT 4T – 2 leti garancije – 
1190,00 EUR
TOMOS FLEXER 25 km/h,vožnja brez izpita – 
850,00 EUR
ŽENSKO KOLO ESPERIA, 28 col, 6 prestav – 
169,90 EUR
OTROŠKO KOLO BMX 16 – 109,90 EUR
DEKLIŠKO KOLO HELLO KITTY 20 – 139,90 EUR
ROT.KOSILNICA CG R534, širina reza 51 cm,
moč motorja 4 KM – 235,00 EUR
MOTORNA KOSA GT 27, 0,7 kw – 99,90 EUR
AKUMULATOR ZA SKUTER 12V 4ah – 21,00 EUR

MOŽEN NAKUP NA VEČ OBROKOV 
BREZ OBRESTI.

dne 2.6, 16.6, 30.6. 2009
ob 19.00 uri

pričnemo BREZPLAČNI tečaj CPP

VABLJENI!!!!!

PRODAMO 

Stanovanja:
- Trzin – Ljubljanska, enosobno, 

40,82 m2, V stran, 1. nadstropje, 
nizek blok, dvigalo, l. 2002, svetlo 
in ohranjeno. V hodniku je vgrajena 
nova, večnamenska omara, ki po 
dogovoru ostane v stanovanju, 
opremljena kuhinja. Plinsko etažno 
ogrevanje, samostojni priključki, 
lastniško parkirno mesto v garažni 
kleti. Cena: 117.000,00 EUR 

-  Domžale – Bistra, l. 2005, dvo-
sobno, 68,29 m2, 1/5 nad., velik 
zaprt balkon, izredno ohranjeno, 
opremljena kuhinja, lastniški gara-
žni box v kleti. 

 Cena: 159.000,00 EUR
- Ljubljana – Topniška, garsonjera, 

33,95m2 skupaj s kletjo, odprt 
pogled, francoski balkon, ohranje-
no in vzdrževano, zgrajeno l. 2001, 
2. nadstropje od petih, dvigalo, 
urejen blok, vsi priključki, bližina 
centra, mirna lokacija, lastniško 
parkirno mesto v skupni garaži. 
Cena: 130.000,00 EUR 

- Grosuplje – center, enosobno, v 
petstanovanjski stavbi, mansardno, 
31 m2, adaptirano l. 1999, bivalna 
kuhinja, ločena spalnica, lepo 

vzdrževano, pripadajoča shramba v 
kleti, solastniški delež zemljišča, nova 
streha, vpis etaže v teku. 

 Cena: 66.000,00 EUR 
- Ljubljana – Zalog, v dvostanovanjski 

hiši, l.1968, zgornja etaža, dvosobno 
z dvema balkonoma, 74 m2, s pripa-
dajočo garažo in pomožnim prostorom 
v kleti 16 m2, podstrešjem 36 m2 in 
zemljiščem 127 m2. Stanovanji imata 
ločena vhoda s stopnišča. 

 Cena: 115.000 EUR
- Domžale, trosobno v dvostanovanj-

ski hiši, popolnoma ločen vhod in 
dvorišče, obnovljeno 2003, nova 
streha in obnovljena fasada, skupaj 
117,3 m2, polklet 38,20m2, visoko 
pritličje 79,1m2, dvorišče 235 m2, 
nadstrešek za dva avta, drvarnica, vrt. 
Vsi priključki so ločeni, ogrevanje na 
zemeljski plin. 

 Cena: 168.000,00 EUR 

Hiši:
- Kamnik – Šmarca, prodamo samo-

stojno enodružinsko hišo, 178 m2 z 
garažo, P + 1 N + podstreha, l. 1977, 
755m2 zemljišča. Hiša je kvalitetno 
grajena in zelo ohranjena. Objektu 
je prizidana podkletena delavnica 
(mirna obrt) s samostojnimi priključki 
in vhodom, tlorisni gabarit 48 m2, 

možnost preureditve v bivalne name-
ne. Zgornji del prizidka je samostojna 
enota z lastnim vhodom, veliko sobo 
s kuhinjo, balkonom in prehodom v 
hišo. Na dvorišču je nadstrešek za 
4 os. avtomobile, za hišo vrtna uta. 
Objekt je končen, odprt pogled. 
Cena: 330.000,00 EUR 

- Radomlje, v bližini Arboretuma Volčji 
Potok in golf igrišča prodamo samo-
stojno hišo, neto tlorisna površina 240 
m2, gabarit: delno K + P + 1 N. V kleti 
se nahaja kotlovnica in večnamenski 
prostor, v pritličju vhodni vetrolov, 
kuhinja, dnevna soba z izhodom na 
teraso cca. 27 m2, kabinet, shramba, 
kopalnica z WC-jem, v 1. nad. 3 sobe, 
večja kopalnica, balkon. Hiša je bila 
nadzidana in prizidana l. 1971 in 1984. 
Na zemljišču 946 m2 je prizidana ga-
raža za dva osebna avtomobila in vrtna 
uta. Naselje ni strnjeno, odprt pogled, 
zelena okolica, vredno ogleda. 

 Cena: 360.000,00 EUR 

Zemljišča:
- Mengeš – atraktivna lokacija, JZ obro-

bje, zazidljiva zemljišča, 21 parcel za 
gradnjo enodružinskih hiš v izmerah 
od 558m2 – 1826m2 in 16 parcel za 
pozidavo dvojčkov, velikosti od 330m2 
do 402 m2. Cena: 230 EUR/m2 + 
sofinanciranje sorazmernega deleža 
komunalne opreme in komunalnega 
prispevka. Podrobnejše informacije 
na spletni strani www.karo.si

- Kamnik – Godič, zazidljiva parcela, 

1.188 m2, ravna, urejen dostop, 
komunalni vodi ob parceli, lepa 
lokacija. Cena: 140 EUR/m2

- Dol pri Ljubljani – Vinje, zazidljivo 
zemljišče, 1000 m2, ob javni cesti, 
cca. 500 m nadmorske višine, 
področje je redko poseljeno, lep 
razgled, neokrnjena narava, ni jav-
nega vodovoda. 

 Cena: 70 EUR/m2 
- Dol pri Ljubljani - Podgora, zazidljivo 

zemljišče v izmeri 1.251 m2 (skrajni 
južni del kmetijsko) s pripadajočim 
deležem dostopne poti, komunalni 
vodi na, oz. ob parceli, sončna lega, 
mirna lokacija, bližina gozda, proda-
mo. Cena: 150.000 EUR 

- Dolsko - Zagorica,  parcela v izmeri 
5032 m2, cca. 400 m2 zazidljivo, 
ostalo kmetijsko zemljišče (gozd). 
Zazidljiv del se nahaja ob javni cesti, 
možnost gradnje eno ali dvodružin-
ske hiše. Cena: 35.000 EUR 

ODDAMO

Vikend:
- Šenturška gora, bivalni vikend, novo-

gradnja na lepi lokaciji, v izmeri cca. 
80m2, v dveh etažah, v pritličju so 
bivalni deli, v mansardi pa trije spalni 
prostori. Popolnoma opremljen, 
ogrevanje na trda goriva – kamin. Od-
damo v dolgoročni, večletni najem.  
Cena: cca 6.000,00 EUR/leto, za 
daljši najem možnost popusta.
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MENGŠAN - JAVNO GLASILO OBČINE MENGEŠ
Odgovorni urednik: Urban Ropotar, e-pošta: urednistvo.mengsan@gmail.com, mengsan@menges.si
Uredniški svet: Peter Škrlep, Janja Verbančič, Smiljana Škofic, Andreja Polanec Kolenc, Andraž Rožman, Silva Dolinšek
Uredniški odbor: Nataša Vrhovnik Jerič, Branko Lipar, Barbara Osterman, Luka Ropotar, Mojca Volkar, Tina Železnik 
Naslovnica: Športni park, foto: Urban Ropotar
Lektorski popravki: IR image d.o.o., Medvedova ulica 25, 1241 Kamnik, tel. (1) 839 64 00, e-pošta: info@ir-image.si
Priprava za tisk: IR image d.o.o., Medvedova ulica 25, 1241 Kamnik, tel. (1) 839 64 00, e-pošta: info@ir-image.si
Tisk: Set, d.d., Ljubljana, Vevška cesta 52, Ljubljana, tel: (1) 587 44 11, fax: 528 24 74, e-pošta: tiskarna@set.si
Distribucija: Primož Kržan, tel: (1) 723 72 96
Trženje in zahvale: Občina Mengeš, Irena Podboršek, tel. (1) 724 71 06, e-pošta: irena.podborsek@menges.si
Izdaja: Občinski svet Občine Mengeš, Slovenska cesta 30, 1234 Mengeš, (1) 724 71 06 

Rok za 
oddajo prispevkov za
naslednjo številko je 
četrtek, 18. junij 

2009, do 12. ure. 

SPOROČILO DOPISOVALCEM
Nenaročeni prispevki morajo biti opremljeni s polnim imenom, priimkom in naslovom odgovorne fizične osebe (tudi v primeru institucij, organizacij, strank, društev ipd.) ter 
po možnosti s telefonsko številko, na kateri je mogoče preveriti avtentičnost avtorja. Uredništvo si v skladu s svojo uredniško politiko in prostorskimi zmožnostmi pridržuje 
pravico do objave ali neobjave, krajšanja, povzemanja ali delnega objavljanja nenaročenih prispevkov. Nenaročeni prispevki bralcev in pravnih oseb ter PR-prispevki se ne 
honorirajo. Prispevke je potrebno oddati v elektronski obliki doc- ali txt- formatih, brez vnesenih fotografij. Prispevkov, natisnjenih na papir, ne sprejemamo, razen v izjemnih 
primerih, ki so že vnaprej dogovorjeni z urednikom.  
Digitalne fotografije pošiljajte kot samostojne datoteke in jih ne vključujte v wordove dokumente; znotraj besedila naj bo le označeno, kaj posamezna priložena fotografija 
predstavlja ter ime njenega avtorja. Fotografije naj bodo zapisane v jpg-, tiff- ali pdf- formatu, izvorne resolucije vsaj 300 dpi. Ostalo slikovno grafično gradivo naj bo posre-
dovano na mediju, ki ga je mogoče skenirati na ploskovnih skenerjih. Nepodpisanih prispevkov in prispevkov, oddanih po roku za oddajo, v tekoči številki ne bomo 
objavili, razen v izjemnih primerih, ki so že vnaprej dogovorjeni z urednikom.
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k Spoštovani občani, dragi bralci!

Ni dolgo tega, ko smo zjutraj vstali 
kakšno uro prej, da smo lahko v miru 
skidali novozapadli sneg, ter se z vso, 
vedno premalo toplo,  zimsko »opremo« 
na sebi, polni upanja o čim manjši gneči, 
podali novim cestnim dogodivščinam 
naproti. Seveda je upanje kaj kmalu 
splahnelo, ponavadi že do prvega se-
maforja, kjer smo dočakali kar nekaj 
rdečih luči, medtem pa preklinjali oblast 
ter se spraševali, kam za vraga daje naš, 
od davkov pobrani, denar. Sedaj teh 
sitnosti na srečo ni več. Sneg so visoke 
temperature pobrale, zimsko kolekcijo 
v omarah je zamenjala poletna, kaos na 
cestah je manjši, le oblast je še vedno 
generalni krivec naših težav. Hja, eden 
mora biti. 
Kakorkoli že, letošnji občinski praznik bo 
prav poseben, saj v tem času praznujejo 
svoje visoke jubileje mengeški godbeni-
ki, nogometaši in folklorniki. V številki, ki 
je pred vami, bomo posebno pozornost 
namenili prav nogometašem, ki praznu-
jejo lani dopolnjeno 80. leto delovanja. 
Poleg tega je konec maja še svetovni dan 
športa, zaradi česar je tokratni Mengšan 
povsem športno-praznično obarvan. 
Ob tem se sprašujem o vlogi, ki jo ima 
praznovanje v družbi ter pri posamezni-
ku. Praznovanje je samo po sebi zelo 
dobrodošlo, čeprav smo ljudje navajeni 
praznovati zgolj ob »tehtnih« razlogih, 
kot so npr. rojstni dnevi, prazniki ter ta-
kšne in drugačne obletnice. Le redkim 
pa pride na pamet, da praznujejo vsak 
dan, mimo omenjenih, splošno sprejetih 
razlogov. Zakaj? Beseda »praznovanje« 

ima nekakšen mističen pomen, v smi-
slu nekaj veličastnega, drugačnega, 
neobičajnega, in prav zaradi tega smo 
morebiti prepričani, da to drugačno v 
sebi nosijo le izbrani dnevi. Kaj pa, če je 
vsak dan poseben, drugačen, izbran? 
Ali ne bi bilo lepo, da bi lahko vsak dan 
nekaj praznovali? Polno je malenkosti, 
zaradi katerih je vsak dan lahko pose-
ben. Danes nam na primer uspe priti 
pravočasno v šolo ali službo, kjer gre 
potem vse narobe, jutri se slika obrne. 
Včeraj nismo pospravili stanovanja, ker 
smo pretekli 10 kilometrov, danes bomo 
pokosili travo in ne bomo šli kolesarit. 
Predvčerajšnjim smo prijateljem podarili 
nasmeh in objem, pojutrišnjem ga bodo 
oni nam. Danes nam tako nekaj (ne)
uspe, jutri nekaj drugega, pojutrišnjem 
tretjega. Skratka, polno je dogodkov, 
ki so si med seboj od dneva do dneva 
različni. Predvsem od nas pa je odvisno, 
ali jih opazimo ali ne, saj nobena stvar ni 
samoumevna, zato lahko brez »tehtne-
ga« razloga praznujemo prav vsak dan. 
To se najbrž sliši bolj utopično kot ne, 
saj od nas zahteva napor, da si dnevno 
vzamemo čas. Dobrino, ki je v teh časih 
vsem ljudem kronično primanjkuje. Po 
drugi strani pa si ni problem vzeti časa 
za praznovanje »pravih« praznikov.   

Naučite se ceniti vsakodnevne malenko-
sti, zaradi katerih nam je pri srcu lepo, pa 
čeprav trajajo le trenutek ali le en dan. 
Zaradi njih so namreč prav ti trenutki lep-
ši in dnevi manj »sivi«. Ob praznovanju 
novega dne vas lepo pozdravljam! :)

Urban Ropotar
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UVODNIK
Spoštovane občanke, spoštovani ob-
čani!
 
Mesec maj je za nas, občane, praznično 
obarvan. 29. maj je občinski praznik, 
ko praznujemo rojstvo rojaka, pisatelja 
Janeza Trdine. Letošnje praznovanje bo 
zelo slovesno, saj na ta dan praznuje tudi Mengeška godba. 
Po končani slavnostni seji nam poklanjajo slavnostni koncert v 
počastitev njihovega delovanja. Sto petindvajset let je častitljivo 
obdobje in zato si godbeniki zaslužijo iskreno priznanje. Tudi 
folklorna skupina Svoboda nam bo za svoj jubilej  s svojimi gosti 
zaplesala in zapela. Naj omenim še vrsto kulturnih in športnih 
prireditev, ki so namenjene praznovanju občinskega praznika, 
posebna pozornost pa je namenjena nagrajencem občinskih in 
županovih priznanj. Vsem dobitnikom priznanj čestitam z željo, 
da s svojim delom nadaljujejo. 

Ob vseh teh dogodkih pa je še vedno najbolj aktualna tema 
obvoznica. Kdaj se bo pričela gradnja? Naj še enkrat povem, 
da je sedaj vse odvisno samo od nakupa zemljišč. Žal še niso 
vsi lastniki sprejeli dejstva, da je cena zemljišč po vsej državi 
enotna. Ni primerov, da bi si lastniki izpogajali višjo ceno. Jasno 
pa je, da ti postopki oddaljujejo samo izgradnjo. Pohvaliti pa 
moram gospo Olgo Rahne iz Upravne enote Domžale za ves 
trud pri odkupih, saj kot naša občanka dobro ve, kako potrebu-
jemo tovrstni objekt.

Ko se spomladi razbohoti narava, poskrbimo za naše vrtove  
in nasade, še posebej pa moramo poskrbeti za žive meje, ki 
velikokrat motijo voznike in posledično ogrožajo prometno 
varnost. Glede same varnosti lahko največ storimo sami. Ne bi 
nam bilo potrebno postavljati ležečih ovir, seveda na vaše želje, 
če bi se sami držali predpisov. Treba je poudariti, da tovrstni 
posegi bremenijo proračun. Ta denar bi lahko porabili za bolj 
pomembne naložbe, ki bi nam prinesle več koristi.

V tem času je veliko družabnih srečanj, bližajo pa se že poletni 
dopusti. Vam in vašim najbližjim želim veliko lepih trenutkov. 
Vabim vas na prireditve v počastitev občinskega praznika, vsem 
ustvarjalcem teh dogodkov pa hvala za vaše delo.

Franc Jerič, župan

Občankam in občanom 
čestitam ob občinskem prazniku 

Občine Mengeš.

Župan Franc Jerič

Občina Mengeš
Župan

Spoštovani!
Vabim Vas, da se v petek, 29. 5. 2009, ob 18. uri, 

v Kulturnem domu Mengeš udeležite 

SlAVNOSTNE SEjE 
OBčINSKEgA SVETA 

OBčINE MENgEŠ
S PODElITVIjO 

OBčINSKIh PRIZNANj, 
v počastitev občinskega praznika Občine Mengeš.

Po slavnostni seji bo slavnostni koncert Mengeške godbe
ob njihovi 125-letnici delovanja.

Vljudno vabljeni.

Franc Jerič

Župan Občine Mengeš

OBNOVA PREŠERNOVE CESTE 
IN IZgRADNjA KANAlIZACIjE
V članku v prejšnji številki Mengšana smo napisali nekaj 
osnovnih podatkov o obnovi Prešernove ceste in izgradnji 
kanalizacije ter ostalih komunalnih vodov po Prešernovi cesti, 
Glavnem trgu in delu Šolske ulice.

Občina je na javnem razpisu pridobila izvajalca, pogodbe za izva-
janje del so v podpisovanju. Prav tako potekajo postopki v zvezi s 
potrebno zaporo ceste.
Dela se bodo predvidoma pričela 15. junija 2009 in bodo trajala 
do konca septembra 2009.
Vse lastnike objektov ob trasi prosimo za sodelovanje. Prav tako 
želimo, da občani z razumevanjem sprejmete posledice, ki bodo 
lahko nastale, predvsem zaradi sprememb v prometnem režimu.
Obvoz prometa bo s Prešernove ceste preusmerjen proti Duplici, 
Križu in Mostam ter obratno. Vsekakor pa lahko pričakujemo po-
večan promet tudi po Veselovem nabrežju in cesti mimo Emone 
na Drnovem.
O gradnji kanalizacije v Topolah bomo kaj več lahko napisali v 
junijski številki. Takrat bo predvidoma že objavljeno javno naročilo 
za izbor izvajalca.

Andrej Urbanc

Občinska uprava
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Tako kot drugod v Sloveniji, so tudi 
občanke in občani Občine Mengeš 
vlagali lastna sredstva v telekomuni-
kacijsko infrastrukturo. Del vloženih 
sredstev je bil namenjen za izgra-
dnjo telekomunikacijskih central, 
del za izgradnjo omrežja in individu-
alnih priključkov.  V letu 2002 je bil 
sprejet Zakon o vračanju vlaganj v 
javno telekomunikacijsko omrežje, 
ki je omogočil, da se del vloženih 
sredstev vrne vlagateljem. Zakon 
je kot zavezanca za vračilo sredstev 
določil Republiko Slovenijo, ki jo je 
zastopalo Državno pravobranilstvo. 
V postopkih vračanja in sklepanja 
sporazumov z lokalnimi skupnostmi 
je imelo Državno pravobranilstvo 
med drugim nalogo, da preveri upra-
vičenost vračanja po posamičnem 
sporazumu in ugotovi višino vračila. 
Ob tej priložnosti smo se pogovarjali 
s predsednikom Komisije za vrača-
nje vlaganj v telekomunikacijsko 
omrežje, mag. Francijem Kodelo.

Kako je prišlo do vlaganj s strani ob-
čanov?
V preteklosti je je bila telekomunikacijska 
infrastruktura slabo razvita in tudi sredstev 
v ta namen je bilo občutno premalo. Tako 
so bili posamezniki, ki so  želeli pridobiti 
telefonski priključek, prisiljeni, da vlagajo 
lastna sredstva v javno telekomunikacijsko 
omrežje oziroma infrastrukturo. Do telefon-
skega priključka si takrat praviloma prišel 
le, če si se zavezal pokriti pretežen del 
investicije z lastnimi sredstvi. V ta namen so 

občani z investitorjem sklepali sporazume 
oz. pogodbe. Pogodbe pa so se nanašale 
na določeno krajevno območje, kot je bilo 
opredeljeno v planu investicije (Loka, Dobe-
no ipd). Kot pogoj, da se po posamičnem 
sporazumu ugotovi upravičenost vračila, je 
tudi vrednost vplačil, ki mora preseči s pred-
pisom določen znesek oziroma »cenzus«.
Lahko rečeva, da je to glavni razlog za 
odločitev Državnega pravobranilstva, 
da vlagatelji v Loki niso upravičeni do 
vračila vlaganj?
Žal je bilo tako ugotovljeno. V primeru Loke 
pri Mengšu je Državno pravobranilstvo 
namreč ugotovilo, da vložena sredstva ne 
dosegajo s predpisom določenega cenzusa 
oziroma mejne vrednosti. Iz tega razloga je 
bila vloga za vračanje investicij za področje 
Loke zavrnjena. Komisija je na Državno 
pravobranilstvo ponovno naslovila vlogo, s 
prošnjo, da se izračuni ponovijo. Predvsem 
zato, da komisija pri sebi in občanih odpravi 
vsak dvom glede pravilnosti obračuna in 
odločitve o zavrnitvi vračanj.
Kako pa je bilo z odločitvijo v drugih 
predelih občine?  
Po vseh drugih sporazumih, kjer so bili iz-
polnjeni pogoji za vračila in hkrati dodeljena 
sredstva, so bile s posameznimi upravičenci 
sklenjene poravnave in so sredstva prak-
tično vsem upravičencem že nakazana. 
Poravnave do sedaj ni podpisal samo en 
občan oz. občanka, ki podpis poravnave, 
kljub obsežni dokumentaciji in obrazložitvam 
s strani komisije, še vedno zavrača.
Ocenjujete, da so vrnjena sredstva do-
volj visoka?
Tehnika določanja zneska, ki gre posame-
znemu upravičencu, je bila izdelana tako, 

da se je, glede na znesek po posameznem 
obračunu podpisanega sporazuma, upošte-
valo število upravičencev. Pri tem je vsem 
upravičencem določnega sporazuma pripa-
dal enak znesek. Gre za tehniko, ki je bila 
uporabljena praktično na celotnem območju 
Slovenije in ki na enak in enakovreden način 
razporeja sredstva. Odgovor, ali so sredstva 
dovolj visoka, pa je vedno odvisen od tega, 
s katere strani ga jemlješ. Za upravičence 
so praviloma vedno premajhna, za izplače-
valca vedno prevelika. Glede na dejanska 
vlaganja občanov pa menim, da so vračila 
v večini primerov simbolična. 
Kako bi ocenili delo komisije?
Delo je bilo, od trenutka, ko je bila komisija 
imenovana, zelo intenzivno. Vse z name-
nom, da bi bila sredstva čimprej razdeljena. 
Komisija se je v želji, da posamezni upra-
vičenci ne bi izpadli, odločila za ponoven 
poziv vsem potencialnim upravičencem 
oziroma za dopolnitev že oddanih vlog. To 
se je pokazalo kot izredno pozitivno, saj je 
marsikateri občan dopolnil svojo vlogo in 
tako pridobil delež vračila. 
Vsem občanom in občankam bi se zahvalil 
za prijazen, strpen in konstruktiven dialog. 
Kot komisija smo naredili vse, kar smo lah-
ko, v okviru sprejetega zakona in dodeljenih 
sredstev. Želeli smo, da bi bilo sredstev več, 
vendar na to sami nismo imeli vpliva. Zahva-
ljujemo pa se tudi županu, ki si je vedno vzel 
čas za izmenjavo mnenj in pogovor z občani. 
Tudi svetniške skupine v Občinskem svetu 
Občine Mengeš so izjemno konstruktivno 
pristopile k reševanju problematike in teko-
če podpirale delo komisije, zato je tudi prišlo 
do izplačil v sorazmerno kratkem času. 

Tina Železnik

VRAčANjE VlAgANj V TElEKOMUNIKACIjE BO ZAKljUčENO

OBčINA MENgEŠ – telefonske številke, elektronski naslovi
Delovno mesto/področje Telekom GSM Elektronski naslov

Župan 01 723 70 81 040 852 350 franc.jeric@menges.si, 
zupan@menges.si

Splošne zadeve, vložišče, 
tajništvo župana in uprave

01 723 70 81 
01 724 71 00 040 852 352 marta.kuret@menges.si

Direktor občinske uprave 01 724 71 02 040 852 360 marija.kos@menges.si
Občinski svet 01 724 71 06 040 852 355 irena.podborsek@menges.si
Investicije, okolje 01 724 71 04 040 852 357 andrej.urbanc@menges.si
Prostor, lokacije, zazidljivost, zemljišče 01 724 71 09 040 852 359 robert.spenko@menges.si
Vzdrževanje, nadzor 01 724 71 01

01 724 71 05
040 852 353
040 852 354

boris.kavcic@menges.si
mitja.dolinšek@menges.si

Računovodstvo, finance 01 724 71 08 / /
Družbene dejavnosti 01 724 71 07 040 852 356 erika.lavric@menges.si

Podžupanska pisarna 01 724 71 03 / ales.janezic@menges.si
joze.vahtar@menges.si
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V petek, 8. maja, je bila slavnostna 
akademija ob 80-letnici ustanovitve 
organiziranega nogometa v Mengšu, ki 
jo je vodstvo kluba s predsednikom Vi-
lijem Fermiškom in avtorjem prireditve, 
Brankom Liparjem, pripravilo v Kultur-
nem domu Mengeš. Prireditev, ki je bila 
uvod v dvodnevno praznovanje, ki ji je v 
soboto sledil še športni del, je privabil 
veliko število obiskovalcev, med njimi 
tudi častne člane NK Mengo 28.

Poseben gost prireditve je bil predsednik 
Nogometne zveze Slovenije, Ivan Simič, ki 
je prisotne v dvorani pozdravil in omenil, da 
se je v preteklosti o mengeškem nogometu 
veliko govorilo ter dodal, da klubu želi, da bi 
bili ponovno tako uspešni. Podaril jim je tudi 
nogometno žogo, darilo NZS. Udeležence 
prireditve so nagovorili župan Franc Jerič, 
predsednik NK Mengo 28, Vili Fermišek, 

Mag. Ivan Simič je otroštvo preživel v 
Beltincih, šolanje nadaljeval na letalski 
gimnaziji v Mostarju in leta 1986 di-
plomiral na Pravni fakulteti v Ljubljani. 
Deloval je kot kriminalist, pravnik in 
davčni svetovalec, bil pa je tudi gene-
ralni direktor Davčne uprave Republike 
Slovenije in predsednik Evropskega 
združenja davčnih uprav. Njegovo 
življenje je že več kot deset let tesno 
povezano tudi z nogometom, saj je bil 
predsednik nogometnega kluba in član 
delovnih teles NZS, od 20. februarja 
dalje pa organizacijo tudi vodi. Udeležil 
se je slavnostne akademije ob 80-letnici 
NK Mengeš, zato smo z njim opravili 
kratek pogovor.

Kakšna se vam je zdela slavnostna aka-
demija ob 80-letnici NK Mengo 28? 
Prireditev je bila super. Dobra predstavitev 
zgodovine nogometa v Mengšu in simpatični 
nastopi vseh sodelujočih. Velika pohvala 
gre predsedniku kluba in vsem tistim, ki so 
sodelovali pri pripravi prireditve, kajti take 
prireditve ni lahko pripraviti. Zelo lepo je 
bilo, da so nekdanjim članom kluba podelili 
plakete in se jim na ta način zahvalili za njihov 
prispevek razvoju nogometa v Mengšu. 
Kaj pomenijo takšne obletnice za razvoj 
slovenskega nogometa?

Tovrstne obletni-
ce kažejo na to, 
da ima nogomet 
v Sloveniji dolgo 
tradicijo ter da 
so ga in ga ima-
jo ljudje radi. Na 
proslavi v Men-
gšu smo videli 
veliko zagnanosti 
vseh generacij.

Menite, da priljubljenost nogometa med 
mladimi ostaja na visoki ravni, kljub 
ne tako odmevnim uspehom članske 
reprezentance?
Nogomet je bil med mladimi vedno pri-
ljubljen, ne glede na rezultate članske 
reprezentance, kajti tisti, ki ga imajo radi, 
se z njim ukvarjajo zmeraj. Dobri rezultati 
reprezentance dajejo le boljšo vzpodbudo 
tistim, ki se ukvarjajo z nogometom in zainte-
resirajo tiste, ki ga v času slabših rezultatov 
pozabijo. Ob tem pa ne smemo pozabiti zve-
stih navijačev, ki mu zmeraj stojijo ob strani, 
kar dokazuje poln stadion v Mariboru.
Predsednik NZS ste od februarja letos, 
ko ste nasledili dolgoletnega predsedni-
ka Rudija Zavrla. Ste se na to odgovorno 
delo že navadili?
Še ne v celoti, toda zadeve se počasi 
urejajo.
S čim se kot predsednik krovne organi-

zacije slovenskega nogometa trenutno 
ukvarjate?
Velik poudarek je na začetku dela vseh ko-
misij NZS, bliža se konec prvenstva v vseh 
kategorijah in pred nami je finale pokala 
Hervis, ki bo v Mariboru. Začeli pa smo tudi 
že s pripravami na novo sezono.
Pred nastopom funkcije predsednika 
NZS ste vodili DURS. Ali je na novem 
delovnem mestu vaš urnik bolj natrpan, 
kot je bil v prejšnji službi?
Odkar sem se leta 1989 odločil za podje-
tništvo, je moj urnik več ali manj identičen. 
V pisarni in pri delu preživim 12 do 14 ur. 
Zasebnega življenja praktično nimam. Tako 
je bilo tudi na DURS-u in je tudi sedaj. Delo 
v zvezi z NZS mi trenutno vzame več kot 60 
odstotkov časa, tako da se to pozna tudi pri 
delu v podjetju, kjer sem zaposlen. Upam, 
da se bo čez nekaj mesecev, ko bodo zade-
ve bolj utečene, to razmerje spremenilo.
Ali je v vaši družini, odkar ste predsednik, 
postal nogomet šport številka ena?
Nogomet je v naši družini že ves čas šport 
številka ena, tako da večjih sprememb ni.
Kaj bi ob obletnici sporočili mladim 
mengeškim nogometašem?
Trenirajte in uživajte v nogometu ter ne po-
zabite na šolo.
Hvala za pogovor.

Nataša Vrhovnik Jerič

SlAVNOSTNA AKADEMIjA OB OBlETNICI 
NOgOMETNEgA KlUBA MENgO 28

POgOVOR Z IVANOM SIMIčEM, PREDSEDNIKOM NZS

in nekdanji predsednik kluba in podžupan 
Občine Mengeš Aleš Janežič.
Voditeljica Mojca Volkar je na oder k pogo-
voru povabila nekdanje mengeške nogome-
taše, ki so v klubu pustili poseben pečat: 
Marjana Trobca, Janeza Burnika, Miloša 
Šoškiča in Aleša Dimca, najbolj zaslužnim 
ter častnim članom pa so za prizadevno delo 
v klubu podelili priznanja.
V kulturnem programu so sodelovali veterani 
Mengeške godbe, ansambel Arh, Mladi 

Stoparji in Aleksandra Matan, ob koncu pa 
so na oder prišli tudi mladi člani NK Mengo 
28 ter skupaj, složno in enega duha, zapeli 
mengeško nogometno himno – Oda men-
geškim nogometašem. Da so res pripadni 
nogometu, so dokazali s prepričljivim nasto-
pom in skupaj z Gašperjem Sadarjem zapeli 
še znano nogometno skladbo Na fuzbal me 
pust'. Za prihodnost mengeškega nogometa 
se zato prav gotovo ni bati.
Ob visoki obletnici je NK Mengo 28 izdal tudi 
posebno publikacijo, ki jo je uredil Branko 
Lipar, ob kateri se lahko sprehodite skozi 
zgodovino nogometa v Mengšu. 

Nataša Vrhovnik Jerič

Foto: www.menges.si
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V soboto je NK Mengo 28, 
v sklopu praznovanja 80-le-
tnice delovanja,  organiziral 
nogometni turnir mladih. 
Vsaka je odigrala po več 
tekem, najboljši dve ekipi 
v vsaki kategoriji pa sta se 
uvrstili v finale. 

TURNIR U-8 IN U-10 TER PRIjATEljSKA 
TEKMA NEKDANjIh NOgOMETAŠEV

nogometaši. Medalje sta članom 
najboljših treh ekip podelila žu-
pan Franc Jerič in predsednik 
NK Mengo 28, Vili Fermišek. 
Popoldan so se na prijateljski 
revijalni tekmi pomerili še nek-
danji člani mengeškega nogo-
metnega kluba. Petindvajset 

nogometašev, ki so za člansko 
ekipo Mengša igrali od leta 1975 
dalje, se je razdelilo v modro 
in rumeno ekipo, po streljanju 
enajstmetrovk pa je po zagrizeni 
borbi zmagala slednja. Vsi ude-
leženci so se po koncu tekmo-
valnega dela prijateljsko družili in 
obujali spomine na prijetne čase 
in sodelovanje v nogometnem 
klubu Mengeš. 
Tekst: Nataša Vrhovnik Jerič

Foto: Gregor Anžin 

Prvo mesto med starejšimi dečki 
so osvojili nogometaši ekipe 
Kamnika, ki so v finalu premagali 
ekipo Šenčurja, tretji so bili člani 
NK Mengo 28. Zmagovalci v 
kategoriji U-8 so bili člani NK 
Olimpija, tudi v tej konkurenci pa 
so tretje mesto osvojili domači 

Turnir je zelo dobro uspel, otroci so se nai-
grali, družili in se imeli lepo. Bilo je tudi veliko 
gledalcev. Z obiskom in organizacijo turnirja 
sem zelo zadovoljen. Praznovanje 80-letnice 
NK Mengo 28 je povsem uspelo; celotna 
organizacija je bila na visokem nivoju in pre-

pričan sem, da je bilo mnogim Mengšanom ob tem toplo pri 
srcu. Pohvalil bi Branka Liparja in Vilija Fermiška, ki sta bila 
glavna pobudnika dvodnevne prireditve, saj so bili udeležen-
ci slavnostne akademije zelo zadovoljni. Tisti, ki so včeraj 
manjkali, bodo pač prišli na stoletnico nogometa v Mengšu.  
Bistvo našega dela je privabiti čimveč otrok, od petega 
leta dalje, da se nam pridružijo, ohraniti dekleta in fante, 
ki trenutno igrajo, in pridobiti tudi nove člane. Zaenkrat so 
načrti za člansko ekipo v ozadju, saj je to povezano z velikimi 
stroški. Če bodo fantje in dekleta, ki igrajo sedaj, zdržali 
skupaj, jo bomo imeli, sicer ne. To pa je zelo odvisno tudi 
od trenerja, okolja in šolskih obveznosti, saj so te pogosto 
razlog, da mladi za redne treninge nimajo več dovolj časa. 
Toda: pustimo času čas. 
ALEŠ DIMEC, trener ekip U-7 in U-8 NK Mengo 28 

Všeč mi je, da so pokali in da so medalje. 
Prireditev so dobro organizirali. Danes bomo 
uvrščeni med prve tri. 
URBAN HREN, U-8

Všeč mi je, da so medalje in da veliko igra-
mo. Včeraj sem bil na prireditvi in bilo mi je 
všeč, saj smo peli, danes pa igramo. Gre 
nam v redu. 
ŽAN MARK KIMOVEC, U-8

Prireditev mi je zelo všeč, saj igramo nogo-
met. Danes nam gre dobro, igrali smo dve 
tekmi. Gola še nisem dala. Nogomet igram, 
ker sta me zanj navdušila brat in bratranec. 
TJAŠA KUMER, U-8

Prireditev se mi zdi dobra, ker tečemo in 
igramo nogomet. Včeraj sem sodeloval na 
akademiji, kjer sem pel in držal žogo. Pripra-
vljali smo se bolj malo. Danes pričakujem, da 
bomo uvrščeni med prvih pet. 
LUKA KODELA, U-8

Turnir in praznovanje sta mi všeč, ker se 
izobražujemo. V Mengšu je te dni obletni-
ca nogometa. Za včerajšnjo slavnostno 
akademijo smo se pripravljali bolj malo, saj 
smo imeli le eno vajo, ostalo smo se naučili 
doma. Na današnjem turnirju smo se uvrstili 

na tretje mesto, saj smo v polfinalu izgubili s Kamnikom. 
Nogomet mi zelo veliko pomeni in je moj najljubši šport. 
Včasih je moja ekipa poražena, takrat smo razočarani, če 
zmagamo, je  v ekipi veliko veselje. 
BLAŽ LIPAR, U-10 

Danes smo bili tretji, kar mi ni preveč všeč. 
Nogomet mi zelo veliko pomeni, saj je moj 
najljubši šport, ker imam tu prijatelje. Moj 
najljubši igralec je Tores, ki igra za Liverpool, 
zanj tudi navijam. 
NEJC LEVEC, U-10

Danes bi se lahko uvrstili v finale, a se nismo 
dovolj potrudili in premagala nas je ekipa Ka-
mnika. Moja ekipa trenutno igra kvalifikacije 
za ligo in naslednji konec tedna moramo 
zmagati, če se želimo uvrstiti naprej v dr-
žavno prvenstvo. Treniramo trikrat tedensko, 

naš trener je Štefan Kovač. Moj vzornik je že od petega leta 
dalje Christiano Ronaldo in že od takrat treniram nogomet. 
Všeč sta mi igra in zahtevnost, pomembno se mi zdi tudi, 
da se trudimo in da zmagamo.
GAŠPER SADAR, U-10
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Šmarna gora že dolgo časa velja za 
izredno priljubljeno pohodniško točko, 
tako za Ljubljančane kot tudi za okoliške 
prebivalce. Ljudje lahko svoje utrinke 
dandanes zabeležimo kar z mobilnim 
telefonom, nekoč pa so jih zabeležili z 
velikimi in nepriročnimi fotoaparati. Ve-
liko fotografij se s časom izgubi, veliko 
ostalih, lepo ohranjenih, pa ima v svoji 
zbirki Marko Korenčan, ki je tudi zunanji 
sodelavec Mestnega muzeja Mengeš. 
Svoje bogato zbirateljsko  življenje je 
predstavil na otvoritvi razstave  Šmarna 
gora, zbirka razglednic, 14. maja, v Ga-
leriji Mežnarija v Mengšu.

Uvodoma in tudi med samo prireditvijo nam je 
na flavto zaigrala Monika Cerar, ki je s svojim 
igranjem dogodek še dodatno popestrila. Po 
zaigrani pesmi je obiskovalcem nekaj besed 
namenil tudi direktor Mestnega muzeja Men-
geš, Janez Škrlep. S citatom pesmi našega 

V soboto, 18. aprila, je bilo v Kočevju or-
ganizirano izbirno tekmovanje za nastop 
na gasilskih olimpijskih igrah, ki bodo 
potekale v mesecu juliju v češki Ostravi. 
Na tekmovanju je v kategoriji B, kjer na-
stopajo enote, ki imajo povprečno starost 
nad 30 let, sodelovala tudi ekipa PGD To-
pole, ki si je pravico do nastopa priborila z 
uspešnim lanskim nastopom na državnem 
prvenstvu.

V kategoriji članov B je na tekmovanju v Kočev-
ju sodelovalo 10 najboljših enot iz Slovenije, 
v vseh kategorijah pa 36 enot, tako da je bilo 
na stadionu pravo tekmovalno vzdušje, pogoji 
za nastop pa odlični, saj so se organizatorji 
potrudili s pripravo prog. V lepem sončnem 
vremenu so imele ekipe idealne razmere za 
izvedbo posameznih disciplin, ki so obsegale 
vajo tridelnega napada in štafeto z ovirami na 
400 metrov dolgi progi.
V izredno izenačenih bojih je ekipa PGD Topole 
v dopoldanskem času uspešno opravila svojo 

TOPOlSKI gASIlCI TRETjIč NA OlIMPIjADO
nalogo, potem pa je bilo potrebno počakati 
do uradne razglasitve rezultatov, ki so bili ob-
javljeni v zaključni slovesnosti, ob prisotnosti 
najvišjih predstavnikov Gasilske zveze Slove-
nije in Občine Kočevje. Ob objavi, da je PGD 
Topole doseglo 3. mesto, je med člani ekipe 
in njihovimi navijači zavladalo veselje, saj je 
bil ob tem objavljen tudi seznam udeležencev 
olimpijade, med katerimi so bili zanesljivo tudi 
topolski gasilci. Tako je po nastopu na olim-
pijadah v Nemčiji in na Danskem za topolske 
gasilce olimpijada na Češkem že tretja po vrsti 
in mogoče bo čez štiri leta spet priložnost za 
naslednjo. 
Na poti proti domu se je že pričela kovati 
strategija za priprave v nadaljnjem obdobju, 
ki bodo nedvomno naporne, saj bo fizično 
pripravljenost potrebno dvigniti na maksimalno 
raven, s tem pa tudi skrajšati čas izvedbe vaje 
in štafete, s čimer se bomo lahko enakovredno 
kosali z ostalimi udeleženci velikega gasilskega 
tekmovanja. Ob tej priliki bi se radi zahvalili 
vsem, ki ste v preteklem obdobju na kakršen 

koli način pomagali ekipi pri doseganju dobrih 
rezultatov, tako na državnem tekmovanju kot 
v času priprav na kvalifikacije, še posebej pa 
Osnovni šoli Mengeš, ki nam je z uporabo 
telovadnice omogočila dobre pogoje za fizične 
priprave, ki so v ključnih trenutkih dale želeni 
rezultat.
V dnevih do odhoda na olimpijado pa člane dru-
štva čaka še veliko dela, ne samo s tekmovalni-
mi pripravami, ampak tudi organizacijskimi, saj 
bo potrebno zbrati znatna finančna sredstva za 
pokritje vseh stroškov, ki jih tak nastop prina-
ša. Zato se ne jezite, če s prošnjo za pomoč 
potrkamo tudi na vaša vrata, prisluhnite nam 
in nam po svojih močeh pomagajte, da bomo 
lahko dostojno in uspešno zastopali naše 
društvo, Občino Mengeš in državo Slovenijo. 
Priporočamo se z našim klicem v pozdrav – NA 
POMOČ!

Tekst: Janez Koncilja, PGD Topole

Foto: Alenka Urankar in Janez Kosec

ODPRTjE RAZSTAVE RAZglEDNIC MARKA KORENčANA
največjega pesnika Franceta Prešerna je le 
še potrdil priljubljenost Šmarne gore že v 
tistih časih. Nato je besedo prevzel Marko 
Korenčan in povedal, da sta ga za zbiratelj-
stvo navdušila njegov oče in  stari oče. Poleg 
zbiranja številnih razglednic se sam prav tako 
ukvarja z zbiranjem knjig in raznih predme-
tov, katerih je nekaj podaril tudi Mestnemu 
muzeju Mengeš. Kot zanimivost je povedal, 
da so njegovi sorodniki pomagali na Šmarno 
goro nositi zvon, ki je tehtal skoraj pet ton. 
Med samo zbirko razglednic, ki so še iz 19. 
stoletja in novejše, je moč zaznati najrazlič-
nejše motive, povezane s Šmarno goro. 
Veliko razglednic priča, da je bila Šmarna 
gora zelo priljubljena za vse »okuse«, kajti 
na razglednicah lahko opazimo zmajarje, 
alpiniste, izletnike, kot tudi  romarje. Tudi 
Mengšani so nekoč že romali na Šmarno 
goro. Obuditev te prastare pobožnosti, na 
dan sv. Ahaca, 22. junija, pa je tudi velika 
želja Janeza Škrlepa. Ker Šmarna gora 

Ogrevanje

Udeleženci olimpijade, od leve proti 

desni v prvi vrsti: Franc Hribar, Janez 

Černivec, Franc Zabret, Franc Bergant, 

Janez Koncilija; stojijo: Peter Jemec, 

Franc Jerič, Slavko Černivec, Martin 

Aleš, Bogdan Urankar.

spada pod Občino Vodice, je bil na razstavi 
prisoten tudi vodiški župnik.
Razstavo, ki sta jo organizirala Mestni muzej 
Mengeš in Kulturno društvo Franca Jelovška 
Mengeš, si bo moč ogledati do četrtka, 28. 
maja, vsak dan med 17. in 19. uro, razen ob 
nedeljah in ponedeljkih, v Galeriji Mežnarija. 
Takšne razstave so več kot dobrodošle, saj 
pripomorejo k večjemu poznavanju tako naše 
lokalne kot širše zgodovine. 

Tekst in foto: Luka Ropotar

Od leve proti desni: Marko Korenčan, 

Janez Škrlep in Monika Cerar
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dogodki meseca

V torek, 12. maja, je v prosto-
rih gasilsko-godbenega doma 
Mengeš potekala novinarska 
konferenca, ki jo je v sodelo-
vanju s KD Mihaelov sejem, FS 
Svoboda Mengeš ter Gasilsko 
zvezo Mengeš pripravila Men-
geška godba. Slednja letos 
praznuje svojo 125. leto delo-
vanja, medtem ko  folklorniki 
praznujejo 35. obletnico, zato 
so se godbeniki odločili, da 
skupaj z omenjenimi društvi 
visok jubilej obeležijo na prav 
poseben način – s tridnevno 
prireditvijo, polno glasbe in 
zabave, ki bo trajala od 29. 
do 31. maja. Moto prireditve 
»Mengeš praznuje skupaj« 
se zdi na mestu, saj je zadnji 
petek v maju tudi občinski 
praznik Občine Mengeš.

Na začetku je zbrane predsedni-
ke društev, predstavnikov občine 
ter medije pozdravil voditelj novi-

NOVINARSKA KONFERENCA 
OB jUBIlEjU MENgEŠKE gODBE

FS Svoboda Mengeš bo v po-
častitev 35. letnice delovanja 
pripravila koncert, v katerem se 
bodo, po besedah njenega pred-
sednika, Eda Revna, predstavile 
vse generacije plesalcev, in sicer 
od otroških skupin do upokojen-
cev. Zadnji je besedo dobil pred-
sednik Gasilske zveze, Janez 
Koncilja, ki je poudaril, da gasilci 
že dolgo sodelujejo z Mengeško 
godbo, zato so se z veseljem 
odzvali vabilu pri soorganizaciji 
prireditve, nenazadnje pa tudi 
sami drugo leto praznujejo visok 
jubilej – 140 let delovanja. V okvi-

Predsedniki društev (od leve proti desni): Janez Koncilja, 

Štefan Borin, Lado Kosec in Edo Reven

Projekt Domžale beremo/Mengšani beremo 

ZAKljUčEK BRAlNE ZNAčKE ZA ODRASlE
za odrasle še enkrat iskreno 
čestitamo in jim še naprej 
želimo veliko užitkov pri pre-
biranju knjig. V septembru 
vabimo vse uporabnike kra-
jevne knjižnice Janeza Trdine 
Mengeš, da se v še večjem 
številu udeležijo omenjene-
ga projekta, knjižničarki pa 
vam zagotavljava, da se bova 
resnično potrudili in vam pri-
pravili širok izbor kvalitetnega 
branja. 

Tekst: Zdenka Kopač 

in Barbara Osterman

Foto: Barbara Osterman

narske konference in dolgoletni 
novinar Gorenjskega Andrej Ža-
lar, ki je uvodno besedo namenil 
predsedniku Mengeške godbe, 
Ladu Koscu. Slednji je predstavil 
tridnevni program, ki se časovno 
prekriva z nekdanjim Trdinovim 
sejmom. Sejemski način je tudi 
vzorec, po katerem so godbeniki 
skupaj s folkloristi ter gasilci 
oblikovali prireditev, ki se bo v 
glavnem odvijala v šotoru pred 
banko. »Program bo glasbeno 
zelo pester – od zabavne do 
narodno zabavne glasbe,« je 
povedal predsednik godbenikov. 
Del programa bo tudi slavnostna 
povorka godb ter 13. Festival 
koračnic. Smisel festivala je po 
besedah predsednika KD Miha-
elov sejem, Štefana Borina, ta, 
da ljudje vidijo, kako igra ena 
godba in kako druga, saj na 
festivalu tokrat sodeluje devet 
različnih godb iz vse Slovenije 
ter sedem različnih skladateljev. 

V aprilu 2009 se je za-
ključilo prvo leto, ko smo 
v Knjižnici Domžale in 
krajevni knjižnici Janeza 
Trdine Mengeš predsta-
vili projekt bralne značke 
za odrasle. S projektom 
želimo spodbuditi bralno 
kulturo pri odraslih, izbolj-
šati kvaliteto prebranega 
gradiva, razvijati refleksije 
o prebranem ter povečati 
izposojo strokovnega in 
slovenskega leposlovnega 
gradiva na temo medge-
neracijskega dialoga ter 
izposojo aktualnega in 
kvalitetnega družboslov-
nega in naravoslovnega 
gradiva.

Udeležba uporabnikov knji-
žnice je bila nad pričakovanji, 
saj je bralno značko v Dom-
žalah zaključilo 37 bralcev, v 
Mengšu pa 26 bralcev, ki so 

projekt pohvalili in potrdili, da se 
ga bodo zagotovo udeležili tudi 
v prihodnji sezoni.
Priznanje za opravljeno bralno 
značko so prejeli naslednji 
bralci:
Aleš Nataša, Burgar Bojana, 
Keržič Sonja, Burnik Ivanka, 
Ceglar Tomislav, Dajnko Si-
mona, Blejc Danica, Dolinšek 
Silva, Klemen Cirila, Zver Silva, 
Zrim Marija, Porenta Ciril, Blejc 
Milena, Muc Marjeta, Rupnik 
Jelka, Podboršek Ida, Sivec 
Poljanšek Vesna, Pirnovar K. 
Dagmar, Sitar Terezija, Porenta 
Slavica, Kopač Barbara, Sršen 
Tatjana, Poljanšek Uroš, Kun-
stelj Polona, Cirman Maja in 
Špenko Ana.
Dobro opravljeno delo si zasluži 
pohvalo in nagrado, zato smo 
v petek, 24.  aprila, v Knjižnici 
Domžale pripravili literarni večer 
s slovensko pesnico in aktualno 
Slovenko leta – Nežo Maurer – 

in mlado, obetavno domžalsko 
pesnico, Sabino Hribar. Še 
preden sta umetnici predstavili 
svojo poezijo, so bili dobitniki 
bralne značke za odrasle ob-
darovani z leposlovno knjigo, 
ki jim bo krajšala dolge poletne 
dni. Večer je bil prijeten in 
napolnjen s pozitivno energijo, 
ki sta jo obe gostji prenesli na 
poslušalce. 
Vsem dobitnikom bralne značke 

Od leve proti desni: Marjan Gujtman (vodja projekta),  

Neža Maurer, Sabina Hribar, Barbara Zupanc Oberwalder 

(direktorica Knjižnice Domžale), Zdenka Kopač  

(vodja enote Mengeš)

ru prireditve bodo tako gasilci 
organizirali deveto srečanje ga-
silskih veteranov regije Ljubljana 
III, ki je namenjeno tekmovanju 
ter druženju udeležencev. Na 
koncu konference sta besedo 
dobila še oba predstavnika ob-
čine, ki sta vsem ustvarjalcem 
izrekla pohvalo in zahvalo za nji-
hovo izjemno delo pri organizaciji 
tako pestrega programa. Ta bo 
dodatno popestril dogajanje ob 
praznovanju, letos že 14. občin-
skega praznika.     

Tekst in foto: Urban Ropotar
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novice iz sosednjih občin

Škisova tržnica je tudi letos privabila več 
kot petnajsttisočglavo množico mladih 
po srcu, duši in letih. Letos je bilo, prvič 
po nekajletni tradiciji dežja in slabega 
vremena, spet lepo in toplo vreme, tisto 
pravo za uživanje ob kozarcu osvežilne 
pijače in klepetih s starimi znanci, kolegi, 
prijatelji ter spoznavanje novih ljudi. 

FESTIVAl 
TRZINSKA POMlAD 2009 
V soboto, 23. maja, ob 18.30, se bo na ploščadi pred 
Centrom Ivana Hribarja v Trzinu z otvoritvijo fotografske 
razstave Kulturni spomeniki Trzina začel zdaj že tradicio-
nalni festival Trzinska pomlad, ki ga organizirajo Občina 
Trzin, KUD Franc Kotar Trzin in Turistično društvo Trzin. 
Otvoritev bo popestrila vokalna skupina Trio quartet, 
nato pa bo sledila predstava Županova Micka, v izvedbi 
KUD Franca Kotarja.

 V sklopu festivala, ki bo potekal vsako soboto, od 23. maja 
do petka, 3.  julija, na različnih lokacijah v Trzinu, si bodo 
obiskovalci lahko brezplačno ogledali dve otroški predstavi, 
tri gledališke predstave za odraslo občinstvo, prisluhnili štirim 
koncertom, obiskali literarno srečanje slovenskih pesnikov ter 
mednarodni folklorni festival.  
V programu za otroke si bodo najmlajši lahko ogledali Pravljično 
uro babice Pra, ki sploh ne pričakuje tigra, v izvedbi gledališča 
Unikat, in otroški musical Wicked v izvedbi domače otroške 
gledališke skupine Kud Franc Kotar, ter se v drugem vikendu 
festivala udeležili številnih ustvarjalnih delavnic, mini festivala 
iger, šole vožnje z monokolesom in podobno. S predstavo 
Patty Diphusa, izpoved porno dive, se bo občinstvu predsta-
vilo Mestno gledališče Ljubljana, v sodelovanju z društvom 
Familija, v zabavnejšem delu programa pa bo na sporedu tudi 
Wladimirjev magični kabaret, v izvedbi Magic. Glasbeni del 
festivala bo zagotovo zaznamoval koncert etno skupine Kon-
trabant. Sledilo bo srečanje lovskih pevskih zborov in rogistov, 
s preko 120 nastopajočimi pevci in glasbeniki.  
Na literarnem večeru se bodo obiskovalci lahko seznanili s 
poezijo slovenskih pesnikov, v petek, 3. julija, pa se bo z 
nastopom folklornih skupin iz ZDA, Francije in Turčije letošnji 
festival Trzinska pomlad tudi uradno zaključil.  

Andrej Zupanc

gREMO NA PRVI 
EVROPSKI KONgRES 

IZgNANCEV IN BEgUNCEV
Društvo izgnancev Slovenije organizira v soboto, 6. junija 
2009, ob 10. uri, v veliki dvorani Športnega centra Tivoli 

prvi evropski kongres izgnancev in beguncev – žrtev fažizma 
in nacizma v letih 1920–1945. 

Pokrovitelj kongresa je predsednik Republike Slovenije, dr. Da-
nilo Türk. Na kongresu bodo predvidoma sodelovale delegacije 
sorodnih društev iz več kot 10 evropskih držav, pričakujemo tudi 
predstavnike mednarodnih organizacij. Program kongresa bodo 

popestrili glasbeni umetniki. 

Krajevna organizacija Društva izgnancev Slovenije Domžale bo 
organizirala brezplačni prevoz na kongres, kamor vabi vse svoje 

člane in članice, pa tudi njihove prijatelje in sorodnike.

Avtobusa bosta 6. junija 2009, ob 8.30, odpeljala z avtobusnih 
postaj v Moravčah in v Lukovici, skupni odhod z avtobusne postaje 
v Domžalah na kongres je ob 9. uri. Kongres bo predvidoma 
trajal do 14.30, avtobusa bosta  vse udeležence in udeleženke 

po končanem kongresu odpeljala domov. 

S kongresom obeležujemo tudi 7. junij – praznik slovenskih 
izgnancev. Vse informacije na tel.: 031/385-105. 

Pričakujemo, da se boste kongresa udeležili v čim večjem številu.
Dobrodošli!

Društvo izgnancev Domžale 

PlESAlO SE jE IN PlESAlO SE BO
Dnevno dogajanje so pestrile stojnice 55 
študentskih klubov iz vse Slovenije, evropska 
vas in stojnice zamejskih študentov, športne 
igre in kulturne mini prireditve, medtem ko 
se je nočni program dogajal na dveh odrih 
– en z elektronsko glasbo, drugi s koncerti 
različnih slovenskih izvajalcev, kot veliko 
presenečenje pa je nastopil tudi Edo Maajka! 
Res je bilo super!
In prav tako bo tudi v kamniški Kotlovnici 22. 
maja 2009, kjer tokrat pripravljamo majsko 
PartyKišto. Po uspešno izpeljanem brucova-
nju se bo spet predstavila ekipa PartyTime, 
zabavala pa nas bosta DJ Aly in MC Grega. 
Pozitivnega vzdušja, nagrad in zabave ne bo 
manjkalo, podelili pa bomo tudi nekaj kart za 
poletno tridelno sago Kopalkanj 2009, ki se 
hitro hitro bliža. 
Torej, za uverturo v poletje se vidimo na 

PartyKišti. Ne pozabi obleči nekaj belega, mi 
pa tudi nismo pozabili na tvojo varnost, zato 
smo tudi tokrat organizirali brezplačni prevoz 
v radiju 10 km! Še ogromno projektov se nam 
mota po glavi, še več jih je na spletni strani 
www.studentski-klub.si.:) 

Se vidimo!
Ana Strnad

Študentski klub Domžale

Tudi kulturnega dogajanja na tržnici 

nikoli ne manjka.

S klubskih stojnic je dišalo še in še.
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tema meseca

Z mesecem majem se danes, v času ra-
dikalnih vremenskih sprememb, pravza-
prav začne toplo in sončno vreme. Ta nas 
prav mamljivo dnevno vabi k telesnemu 
gibanju, a kaj, ko nam vsakodnevne ob-
veznosti vse pogosteje to preprečujejo. 
Seveda pa je lahko to le izredno priročen 
izgovor za »lajšanje« naše slabe vesti, 
saj je v veliki meri za (ne)aktivnost kriva 
predvsem naša lenoba. Če pomislimo, 
kako malo časa je dejansko potrebno za 
krepitev zdravja, kondicije in zdravega 
življenja nasploh, ne bi z gibanjem in 
športom nikoli smeli odlašati.

Šport je fizična aktivnost, katere poglaviten 
namen pri rekreativcih je krepitev zdravja, 
tako v duševnem kot fizičnem pomenu, 
se po »wikipediji« glasi osnovna definicija 
športa. Kot pravijo strokovnjaki, je dovolj že 
ena ura fizične aktivnosti na dan, pri čemer 
je pomembno, da se zadihamo, sprostimo in 
se nam zviša srčni utrip. Istočasno pa svetu-
jejo, da lahko za telesno aktivnost poskrbimo 
že tako, da se v šolo ali službo odpravimo 
kar s kolesom ali pa se večkrat dnevno 
odpravimo na sprehod. Vsekakor bomo 
imeli zaradi rednega gibanja več energije 
za učenje in druga vsakodnevna opravila. 
Na začetku je predvsem pomembno to, da 
začnemo z zmerno vadbo in jo postopoma 
povečujemo, saj se s tem naše telo sproti 
prilagaja na napor. Vsekakor pa je na za-
četku zelo pomembno, da se informiramo 
o pravilnem izvajanju športa, za katerega 
smo se pač odločili, ter da se pred vadbo 
ogrejemo in poskrbimo za dovolj vnesene 
tekočine v telo. Vse našteto pa je brezpred-
metno, če športno aktivnost, ki jo izvajamo, 
občutimo kot breme. Skratka, bistveno je, 
da se odločimo za šport, ki ga imamo radi 
oziroma v njem uživamo – tako bomo združili 
prijetno s koristnim. 
Če se zavedamo, da vsako leto prezgodaj 
umre 1,9 milijona ljudi zaradi nezadostne te-
lesne aktivnosti ter posledično s tem preko-
merne telesne teže,  potem se moramo kar 
zamisliti nad našim »life stylom«. Vsi najbrž 
vemo, da je pri vsem tem najtežji začetek. 
Vendar, kot vedo povedati športniki, ko en-
krat začneš s telesnim gibanjem, športom, 
sploh ne moreš verjeti, da si bil kdaj brez. Pri 
športu je tudi zelo pomembno, da si najde-
mo družbo, ki nas bo pri izvajanju športnih 
aktivnostih spodbujala ter s tem krepila našo 
motivacijo in samozavest. Kajti, kot na vse 
odločitve v življenju, tudi na športno (ne)
aktivnost vpliva družba, v kateri se gibljemo 

31. MAj – SVETOVNI DAN ŠPORTA
oz. ljudje, s katerimi se družimo. Z gibanjem 
zato spodbujajmo tudi ostale družinske 
člane, prijatelje in znance, s čimer bomo po-
skrbeli, da bo rekreacija postala del našega 
vsakdana. Če bomo to s pridom izkoriščali, 
bomo kmalu prišli do želenih rezultatov, a 
pomembno je, da smo vztrajni, saj rezultati 
pridejo šele čez čas.
Občutek, ko pridemo z neke rekreacije, je 
res čudovit, a žal se ljudje tega premalo zave-
damo, čeprav imam občutek, da je mogoče 
zaznati povečanje števila ljudi, ki se ukvarja 
s športom. Sam mislim, da za Slovence tek 
in kolesarjenje postajata poletna nacionalna 
rekreativna športa, medtem ko je smučanje 
že dolgo časa prvi v priljubljenosti med zim-
skimi športi. Vsako leto namreč vidimo ne 
samo vedno večje število ljudi, ki tečejo po 
maratonih in/ali rekreacijskih tekih, temveč 
vedno več možnosti udeleževati se le-teh. 
Danes praktično vsaka večja »vas« orga-
nizira maraton, pri čemer pa ne gre samo 
za tek, temveč celodnevno medsebojno 
druženje ter sproščanje ljudi v naravi. Iz 
tega je mogoče sklepati, da pa se vendarle 
počasi zavedamo, da rekreacija lahko reši 
marsikatero fizično in tudi duševno težavo. 
Prav tako se s športom rešimo marsikate-
rih zdravil, ki nam jih pripisujejo zdravniki. 
»Pravzaprav bi zdravniki morali, ko naletijo na 
take paciente (brez gibalnih navad in fizičnih 
zmogljivostih, op. p.), odkrito odkloniti »tera-
pijo«, dokler se človek vsaj v grobem psiho-
fizično ne uredi, ker je polnjenje organizma s 
tabletami podobno nesmiselno kot barvanje 
zarjavele kovine, ne da bi jo prej zbrusili,« 
je nedavno v nekem intervjuju za slovenski 
tednik povedal imunolog, profesor dr. Alojz 
Ihan. Prav telesna aktivnost, gibanje, šport 
pa je tisto, zaradi česar bomo lahko postali 
psiho-fizično urejeni, s čimer bomo rešili 
marsikatero težavo. Pri tem pa je vsekakor 
ključna možnost izvajanja določene telesne 
aktivnosti oz. dostop do takšne in drugačne, 
naravne in umetne infrastrukture, pa naj si 
bodo to parki, kolesarske steze, gozdne poti 
ali športni objekti.  
Tisti, ki se ukvarja s športom, ve, da je to 
izvrstna rešitev za izboljšanje počutja in s 
tem zdravja. Zato ne smemo iskati izgovorov 
v prezaposlenosti, pomanjkanju časa ipd., 
kajti od nas samih je odvisno, čemu name-
nimo naš čas. Če si ga bomo pravilno raz-
poredili, si po možnosti naredili urnik, bomo 
lahko uskladili vse naše želje in potrebe, s 
čimer bo tako naše življenje polnejše. Na 
koncu bomo videli, kako majhen korak je 
potreben, da storimo velike stvari za naše 

telo in počutje. »Praznovanje« svetovnega 
dneva športa je kot nalašč za to, da se 
zamislimo nad našo fizično kondicijo ter 
(ne)aktivnim načinom življenja. Prepričan 
sem, da bo vaše počutje z gibanjem vedno 
boljše, zato vam svetujem, da za trenutek 
odložite Mengšana ter se prav zdaj odpravite 
na sprehod in na ta način naredite nekaj za 
svoje telo.

Luka Ropotar

Smučanje je v Sloveniji najbolj 

priljubljen zimski šport.

Maraton ni samo tek, ampak tudi 

druženje.

Telesna aktivnost je pomembna v vseh 

življenjskih obdobjih.
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intervju

Čeprav je naša občina daleč naokoli 
znana predvsem po izrednih glasbeni-
kih, ima posebno mesto v njej zagotovo 
tudi šport. Ogromno število izjemnih 
športnikov, ki žanjejo uspehe tako na 
lokalnih, državnih kot tudi mednarodnih 
tekmovanjih, je sokrajanom vsekakor v 
veselje in ponos. Dokaz za to je leto-
šnje praznovanje 80. obletnice obstoja 
mengeškega nogometnega kluba NK 
Mengo 28. Z lepo speljano svečano 
akademijo in turnirjem so pokazali, da 
jim nogomet izjemno veliko pomeni ter 
so na preteklo in sedanje delo kluba 
izredno ponosni. Kot se za visok jubilej 
spodobi, smo se o občutkih, organiza-
cijskem ustroju kluba, infrastrukturi ter 
načrtih za prihodnost pogovarjali s pred-
sednikom kluba Viljemom Fermiškom.  

V začetku maja je nogometni klub obe-
ležil, sicer že lansko, 80-letnico organizi-
ranega nogometa v Mengšu. Kaj vse ste 
pripravili ob tem visokem jubileju? 
V sklopu praznovanja 80-letnice delovanja 
kluba smo organizirali tiskovno konferen-
co, izdali publikacijo, ki ponuja kronološki 
pregled delovanja kluba skozi vseh 80 let, 
organizirali svečano prireditev v kulturnem 
domu ter organizirali nogometni turnir mlaj-
ših selekcij in tekmo mengeških veteranov. 
Svečane prireditve se je udeležil tudi pred-
sednik NZS, Ivan Simič. Namen prireditve 
je bil predvsem predstavitev delovanja v 
preteklem obdobju in priložnost za zahvalo 
vsem, ki so skozi različna obdobja na ka-
kršenkoli način pripomogli k uspešnemu 
delovanju kluba. 
Je bila organizacija tako pestrega sklo-
pa dogodkov za klub trd oreh?
Praznovanje tako visoke obletnice delovanja 
zahteva posebno pozornost, zlasti z organi-
zacijskega vidika. Priznati moram, da smo po 
uvodnem navdušenju in kopici idej, ki so kar 
vrele iz nas, šele nekaj tednov pred samimi 
prireditvami spoznali, kako velikega projekta 
se lotevamo. Z organizacijo dogodka smo 
dokazali, da zmoremo, hočemo in znamo 
delati na najvišjem nivoju. Sobotna prireditev 
v športnem parku je bila ob sončnem dnevu 
prava revija in najboljša reklama za nogomet. 
14 ekip otrok iz cele Slovenije, starih od 7 do 
10 let, je pokazalo, kaj zmorejo in kako uži-
vajo v igri z okroglim usnjem. V popoldanskih 
urah pa so mengeški veterani dokazali, da 
kljub letom še vedno znajo igrati nogomet. 

Skratka, praznik nogometa, kakršnega v 
Mengšu že dolgo ni bilo.         
Poglejva malo v zgodovino kluba. Po 
velikem uspehu članske selekcije NK 
Mengeš v letu 1994/95 so za menge-
ški nogomet nastopili težki časi. Kako 
se je klub v vseh teh letih boril za svoj 
obstoj? 
Vsekakor je bilo obdobje zadnjih 15 let za 
klub izjemno težavno in zahtevno. Dejstvo je, 
da ob uspehih želijo biti vsi zraven: sponzorji, 
mediji, podporniki ..., ko pa se začnejo teža-
ve, te večina prej navdušenih simpatizerjev 
hitro pozabi. Samo ozkemu krogu ljudi, na 
čelu s takratnim predsednikom NK Mengo 
28, Alešem Janežičem, se lahko zahvalimo, 
da se je nogomet v takšni obliki v Mengšu 
ohranil.
V letu 2008 pa so se v klubu zgodile 
velike organizacijske spremembe. Kako 
je prišlo do tega?
Takratno vodstvo kluba je presodilo, da je po-
trebno poiskati nove moči, nove ljudi, ki bodo 
s svojim znanjem, idejami in pripravljenostjo 
za delo dali potreben zagon in dvignili nivo 
delovanja še na višjo raven. Odgovornost 
smo prevzeli starši otrok, ki smo vključeni v 
pogon kluba, in skupaj z dotedanjimi člani 
vodstva, ki so izkazali pripravljenost in motiv, 
da še naprej s svojimi izkušnjami pomagajo, 
oblikovali novo vodstvo. Ob nastopu mandata 
si je novo vodstvo začrtalo cilje, ki so v skladu 
z vizijo in poslanstvom tega kluba, in jamčijo, 
da se bo to uresničevalo tudi v prihodnje. 
Finančno, organizacijsko in tudi strokovno 
stabilen klub, ki bo vsem, še posebej pa 
mladim, nudil solidne razmere za trening in 
razvoj v tekmovalnem smislu, kot tudi oseb-
nostni razvoj v smislu spodbujanja timskega 
dela, reda, discipline in solidarnostni.
Kdo vse deluje v sedanjem vodstvu 
kluba?
Uspešnost novega vodstva vidim predvsem 
v tem, da so funkcije v organih kluba sicer 
določene, a vsi skupaj delujemo kot do-
bro uigrano moštvo. Odločitve se vedno 
sprejemajo skozi razpravo, vedno prevlada 
argument pred močjo in ne obratno. Zato 
ne vidim smisla, da bi kogarkoli posebej 
izpostavljal, saj bi s tem nehote komu storil 
krivico. Dejstvo je, da smo za dosedanje delo 
in rezultate zaslužni vsi, od predsednika pa 
do našega upravnika, ki mu pravimo Sablja. 
Morda bi izpostavil le oba trenerja, Aleša Dim-
ca in Štefana Kovača, ki sta s srcem in dušo 
pri otrocih, ki se razdajata in ostajata zvesta 
klubu, ne glede na privlačnejše ponudbe 
klubov, ki so opazili njuno delo in rezultate. 

Imam občutek, da se o domačem 
nogometu v Mengšu v zadnjem času 
veliko govori, klub se redno pojavlja 
tudi v lokalnih medijih. Kako ste se lotili 
zahtevnega projekta celostne prenove 
kluba in obveščanja javnosti o njegovem 
delovanju? 
Z namenom, da bi klub pritegnil k sodelo-
vanju čim večje število tekmovalcev in ljudi, 
ki bi bili pripravljeni za klub storiti kaj več, 
kot zgolj nemo opazovati, in da bi postali 
zanimivi za potencialne sponzorje, je bilo 
potrebno urediti celostno podobo kluba in 
kontinuirano komunicirati z najrazličnejšimi 
zainteresiranimi javnostmi. Zato smo uredili 
spletno stran, oglasno desko pred občino, 
redno pripravljamo prispevke o delovanju 
kluba in dogodkih v lokalnem časopisu Men-
gšan, prek obvestil pa smo vzpostavili tudi 
komuniciranje s starši mlajših nogometašev. 
Celostno podobo kluba predstavljajo tudi 
klubski prostori, ki smo jih delno obnovili, 
širši javnosti pa smo se predstavili z orga-
nizacijo turnirjev, s predstavitvijo dejavnosti 
kluba v sklopu popoldanskega pouka v OŠ 
Mengeš in predvsem s prireditvami v sklopu 
praznovanja 80-letnice kluba. Z vidika celo-
stne podobe našega kluba smo še posebej 
ponosni, da smo po dolgih letih s pomočjo 
sponzorjev s športno opremo uspeli enotno 
opremiti vse selekcije, ki tako s še večjim 
ponosom nosijo grb našega kluba.  
Uvedli ste tudi nov način delovanja stro-
kovnih in tehničnih kadrov. Kako je prišlo 
do takšne odločitve?
Z vidika organiziranosti delovanja selekcij 
smo mnenja, da morata biti strokovna in 
tehnična plat delovanja v klubu ločeni. 
Trenerjem (strokovnjakom) morajo biti zago-
tovljeni najboljši možni pogoji za delo v dani 
situaciji, njihova naloga pa je izključno ta, 
da se ukvarjajo s stroko in ne več s pobira-
njem članarin, vadnin, pripravljanjem igrišč 
pred tekmami, sojenjem, organiziranjem 
morebitne malice ipd. Naloga kluba pa je, 
da zagotovi ustrezno opremo za treninge in 
tekme (dresi, torbe, pripomočki pri vadbi) in 
hkrati v vsaki selekciji poišče t. i. tehnične 
vodje, ki bodo organizirali vse ostalo, kar se 
ne veže na stroko.   

INTERVjU Z VIljEMOM FERMIŠKOM,  
predsednikom NK Mengo 28
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Tudi manjši, lokalni klubi verjetno potre-
bujejo kar veliko denarja, da lahko nemo-
teno delujejo. Kakšna je finančna politika 
mengeškega nogometnega kluba in na 
kakšen način se klub financira?
V prvem letu delovanja novega vodstva smo 
si zastavili in si prizadevali uresničevati v glav-
nem kratkoročne cilje, saj smo mnenja, da 
je sprva potrebno postaviti temelje, ki bodo 
omogočili načrtno, strokovno in sistematično 
delo tudi v prihodnje. Uspelo nam je zagoto-
viti finančno stabilnost kluba. Prepričani smo, 
da mora biti klub finančno sposoben sproti 
plačevati vse svoje obveznosti (tekmovanja, 
trenerji, licence, upravnik) in da se lahko po-
rabi zgolj toliko, kolikor je finančnih sredstev 
na računu kluba. Klub večino svojih sredstev 
pridobi s pomočjo sponzorjev in donatorjev. 
Veseli nas, da smo v letošnji sezoni, poleg 
tradicionalnega in najzvestejšega sponzorja, 
podjetja Karo d.o.o., pridobili nove sponzor-
je, ki nam omogočajo uresničevanje zasta-
vljenega programa. Tudi s spremenjenim na-
činom plačevanja vadnin in uvedbo članarin 
nam je to uspelo. Seveda je potrebno na tem 
mestu pohvaliti tudi Občino, ki s sredstvi, ki 
jih društva pridobivamo na razpisih, v veliki 
meri pripomore k delovanju le-teh.
Predvidevam, da je v času gospodarske 
krize težko pridobiti nove sponzorje in 
obdržati stare?
Drži, zaradi gospodarskega stanja, ki nam ni 
naklonjeno, je resnično težko najti donatorje 
oz. sponzorje. Veseli pa nas, da še vedno 
obstajajo podjetja v naši sredini, ki razumejo 
pomen športne dejavnosti in pomen športa 
pri vzgoji in razvoju otrok.
Kako ste v klubu zadovoljni z infrastruk-
turo? 
Če je na kaj Mengeš lahko ponosen, je to 
prav gotovo športni park, kamor so umešče-
na tudi naša nogometna igrišča. Lokacija 
igrišč je naravnost idilična in omogoča zelo 
dobre razmere za vadbo. Malokdo pa ve, 
da je potrebno za ustrezno pripravo nogo-
metnega igrišča vložiti precej časa in še več 
finančnih sredstev. Veseli smo, da smo s 
pomočjo športnega centra Harmonija uspeli 
pripraviti glavno igrišče do take mere, da smo 
v pretekli sezoni na pripravah gostili mladin-
sko nogometno reprezentanco Slovenije in 
člane novega prvoligaša Olimpije. Seveda pa 
vse le ni tako rožnato. V mesecih, ko vadba 
na prostem ni mogoča, so otroci prikrajšani 
za treninge, saj so prostori šole premajhni, 
drugih nadomestnih prostorov pa Mengeš ne 
premore. Zato z veliko nestrpnostjo pričaku-
jemo začetek gradnje športne dvorane, ki bo 
omogočila delovanje tudi našega kluba. 
Kaj vse je bilo že narejeno in kaj si v pri-
hodnosti še želite?
V letošnjem letu smo klubske prostore, v 
sklopu Kulturnega doma Mengeš, vsaj za silo 
adaptirali, vendar še vedno niso v primernem 

stanju, saj bi za temeljito obnovo potrebovali 
več sredstev. V bližnji prihodnosti pričakuje-
mo, da se nam bo z Občino uspelo dogovoriti 
o postaviti začasnega objekta ob igriščih, po 
vzoru balinarske in teniške sekcije. Upamo 
tudi, da bomo našli rešitev ograditve pomo-
žnega igrišča, ki se v tem trenutku uničuje s 
kolesi, motornimi kolesi in sprehodi domačih 
živali. Verjamem, da bo župan našel posluh 
za nogometne privržence, tako kot ga je 
našel za balinarje in tenisače.     
Na kakšen način klub pridobiva nove 
člane? 
Glede na to, da ima klub v svojih selekcijah 
zgolj otroke, ki so stari od 6 do 11 let, je 
logično, da je naš največji bazen, iz katerega 
zajemamo nove nogometaše, domači kraj 
Mengeš in sosednje občine. V letošnjem letu 
smo s pomočjo OŠ Mengeš prvič pripravili 
predstavitev nogometnega kluba v okviru po-
poldanskega pouka in odziv je bil naravnost 
fantastičen. Potrebno se je namreč zavedati, 
da smo majhna sredina, ki na srečo otrokom 
ponuja številne dejavnosti, zato je 70 otrok, 
kolikor jih imamo vključenih, resnično lepo 
število. 
In kako uspete prepričati otroke, da zač-
nejo trenirati nogomet?
Seveda za otroke ni dovolj zgolj predstaviti 
delovanje kluba. Potrebno jih je motivirati in 
jim zadevo predstaviti na način, da si bodo 
želeli biti del naše »žogobrcarske« sredine. 
Tako smo v letošnjem letu ob vpisu vsem 
otrokom brezplačno namenili opremo (trenir-
ke, kape, anorake, torbe), omogočamo jim 
sodelovanje na turnirjih po vsej Sloveniji, ob 
koncu letošnje sezone pa jih bomo peljali na 
večdnevne priprave, kjer bo poudarek pred-
vsem na druženju, zabavi in delno seveda 
tudi na igranju nogometa. 
Kakšne načrte ima klub s temi mladimi 
selekcijami? 
Menim, da so rezultati, ki jih otroci dosegajo 
na zelenih površinah, pomembni, a vendar 
si v klubu predvsem prizadevamo, da mladi 
nogometaši postanejo in ostanejo »klapa«, 
da se naučijo delovanja v timu, spoznajo 
pomen reda in discipline, da se skozi nogo-
met naučijo in spoznavajo grenkobo poraza 
in veselje ob zmagi. Če nam bo to uspelo, 

potem verjamem, da bodo ti otroci, ne glede, 
ali bo kdo od njih zašel na profesionalno 
športno pot ali ne, postali uspešni v življenju. 
Takrat bo naše poslanstvo doseženo. Ali, kot 
je rekel naš trener Aleš Dimec – ko nas bodo 
čez 15 let pozdravili na ulici, bomo vedeli, 
da smo tudi mi prispevali majhen delček pri 
oblikovanju osebnosti posameznika.      
Se lahko v prihodnosti nadejamo novih 
uspehov, primerljivih z onimi iz sredine 
devetdesetih? Se v mengeškem klubu 
skriva kakšen velik talent?
Presojo, ali se znotraj našega kluba skriva 
kakšen velik talent, prepuščam trenerjem, 
saj so oni edini kompetentni za to. Trdno pa 
verjamem, da bo vztrajno, marljivo, načrtno 
in timsko delo prej ali slej obrodilo sadove. Ali 
bo to čez leto, dve, pet ali deset let, je težko 
reči, toda saj poznate stari rek – počasi se 
daleč pride.
Kako pa je s člansko selekcijo v menge-
škem klubu? 
Kot pri vsaki stvari, so bile žal tudi pri reor-
ganizaciji kluba potrebne žrtve – v sezoni 
2008/2009 smo morali razpustiti člansko 
selekcijo, za kar nam je žal, vendar verja-
memo, da nam bo z obstoječo politiko in 
programom v najkrajšem času uspelo zopet 
vzpostaviti članski nogomet v Mengšu. 
In kako bo klub deloval v naslednjih 
letih?
Tudi v prihodnje si bo klub prizadeval, da 
bo vključil v svoje delo čim več mladih, 
prvenstveno iz Mengša, ki bodo delali pod 
vodstvom strokovnih trenerjev z ustreznimi 
licencami Nogometne zveze Slovenije. Da 
bi lahko mladi nadaljevali svoje nogometne 
korake tudi kasneje (NK Mengo 28 namreč 
nima selekcij od U-12 naprej), pa se bo moral 
klub povezati in dogovoriti za sodelovanje z 
ostalimi zainteresiranimi klubi – seveda pa 
gre v tem primeru za srednjeročne in dolgo-
ročne plane, ki bodo predmet širše razprave 
na skupščini in bodo sprejeti ob čim večjem 
soglasju članov kluba.
Hvala za pogovor in mnogo energije za 
delo z mladimi vam želim tudi v priho-
dnje!

Tekst: Mojca Volkar

Foto: www.menges.si, Gregor Anžin 
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OBčINSKA ORgANIZACIjA 
RDEčEgA KRIžA MENgEŠ
V Zdravstvenem domu Mengeš, kjer ima svoje prostore 
Občinska organizacija Rdečega križa Mengeš, je 7. 
aprila potekal redni sestanek članov. Društvo, ki šteje 
1021 podpornih članov in 12 članov odbora, deluje v 
skladu s statusom Rdečega križa Slovenije in Območ-
ne organizacije Rdečega križa Domžale kot neprofitna 
dobrodelna organizacija.

Člani upravnega odbora v sestavi: Majda Trobec, predsedni-
ca, Mimi Aleš, blagajničarka, Iva Kralj, zapisnikarica, in Draga 
Bevk, članica nadzornega odbora, so podali svoja poročila za 
preteklo leto. Sredstva za nemoteno delovanje organizacije 
pridobijo od Občine Mengeš in Območne organizacije Rde-
čega križa Domžale, nekaj tudi iz evropskega sklada. Delo v 
društvu vsebuje dve stalni dejavnosti: socialna ter obiski in 
srečanja. Člani društva pomagajo ljudem in družinam, ki so v 
finančni stiski, tako, da jim prispevajo enkratni znesek v višini 
180 evrov za pomoč pri plačilu položnic. V preteklem letu so 
porabili 2.960 evrov in s tem  malo olajšali življenje družinam, 
ki so se znašle v trenutni stiski. Pomagali so tudi družinam, ki 
jih je zajelo lanskoletno neurje.
Veliko je bilo družin, ki si niso mogle privoščiti nakupa hrane, 
pralnih sredstev in oblačil. Tisti, ki so se v stiski obrnili na 
organizacijo Rdečega križa, so bili deležni pomoči. Tako so 
v letu 2008 razdelili 200 prehrambenih paketov, 200 vrečk 
pralnega praška, 190 kg sladkorja, 990 litrov mleka, 59 kg 
testenin, 80 kg moke, 3000 kg oblačil in posteljnine ter 50 
parov čevljev.Člani in prostovoljci društva letno obiskujejo 
starejše občane, invalide in bolne osebe, osebe nad 90 let in 
prav tako 70-letnike, ki jih še posebej presenetijo ob koncu 
leta s prijetnim darilom. Občinska organizacija zelo dobro so-
deluje z Občino Mengeš, Osnovno šolo Mengeš in prav tako 
s patronažno službo.
Plan za leto 2009 je prav tako zelo ambiciozno zastavljen. V 
svoji organizaciji želijo pomagati čim večjemu številu ljudi v 
stiski in prav tako starejšim ter nemočnim osebam. Še naprej 
bodo obiskovali svoje starejše občane, ki svoj čas preživijo 
v Domu počitka Mengeš, in ob rojstnih dnevih razveseljevali 
90-letnike. Fani Rožman je redna obiskovalka, ki vedno koga 
razveseli, ponavadi ob torkih, to počne že več kot 10 let. Člane 
dobrodelne organizacije je pozdravil tudi župan Franci Jerič, če-
stital jim je za njihovo aktivnost. Povedal je, da se bo zavzemal, 
da bo sodelovanje z Občino Mengeš tudi v prihodnje dobro. 

Tekst in foto: Katarina Karlovšek

OBčNI ZBOR SMUčARSKEgA 
DRUŠTVA MENgEŠ 
Člani smučarskega društva Mengeš smo se četrtek, 23. marca, 
ob 19. uri, zbrali v teniški hišici na svojem rednem letnem občnem 
zboru. Po uvodnem pozdravnem nagovoru je predsednik Iztok 
Maver podal poročilo o delu v sezoni 2008/2009, v katerem je 
povzel vse opravljeno delo. 

Že nekaj sezon smo načrtovali nakup ure za merjenje tekmovalnih 
časov, kar smo v jeseni 2008 tudi uresničili, in sicer tako s pomočjo 
občinskih sredstev, sredstev posameznih sponzorjev kot tudi sredstev, 
ki smo jih prihranili iz prejšnjih sezon. Prvi preizkus smo opravili kar v 
društveni sobi, pozneje pa še na smučišču in uradno seveda tudi na 
tekmovanjih.V mesecu novembru smo izvedli tradicionalni smučarski 
sejem rabljene smučarske opreme pred trgovino Tuš v Mengšu, v janu-
arju smo organizirali prvi smučarski izlet na italijansko smučišče Višarje 
v Trbižu in izvedli sindikalno tekmo za Etro d.o.o. iz Črnuč. V februarju 
smo po enotedenski prestavitvi izvedli tradicionalno Odprto prvenstvo 
Mengša na Kobli, ki se ga je udeležilo 98 tekmovalcev in tekmovalk, 
v marcu pa smo prvič priredili tudi tekmovanje, ki smo ga poimenovali 
Prvenstvo Mengša, le za občane občine Mengeš, ki se ga je udeležilo 
78 tekmovalcev in tekmovalk. Obe tekmovanji je sofinancirala tudi 
Občina Mengeš, udeležila sta se je tudi župan Fran Jerič in podžupan 
Aleš Janežič. Ob zaključku sezone smo v aprilu izvedli še čistilno akcijo, 
čaka pa nas še spomladanski piknik s športno vsebino.
Za celotno sezono smo za posamezne stroške tekem porabili 3.370 
evrov, ura za merjenje je stala 3.350 evrov, drugi stroški (nakup zastavic, 
kolov, tisk reklamnih panojev ipd.) so nanesli skupaj 530 evrov. Plan 
za naslednjo smučarsko sezono predvideva nadaljevanje tradicionalnih 
akcij, od organizacije posameznih izletov kot tudi izvedbo obeh tek-
movanj – Odprtega prvenstva Občine Mengeš in Prvenstvo Mengša, 
sejem rabljene opreme, izvedba jesenskega in pomladanskega piknika, 
sodelovanje na čistilnih akcijah, organizacija sindikalnih tekem in seveda 
dopolnitev nakupa opreme kot tudi nakup računalnika in dopolnjevanje 
svoje spletne strani.
Po predstavitvi dela in predlaganem planu za naslednjo sezono je spre-
govoril tudi župan Občine Mengeš Franc Jerič, ki je v krajšem povzetku 
preletel delo našega društva in nam čestital za uspešno izvedene tek-
movalne akcije ter pohvalil naše delo, ki je kljub amaterskemu delu na 
strokovni ravni. Obenem nam je svetoval, da se prijavljamo na razpise, 
objavljene za pridobitev občinskih sredstev.
Po krajši razpravi so člani nanizali še nekaj predlogov za nadaljnje delo 
in potrdili nadomestne člane v upravni in nadzorni odbor ter zaključili 
občni zbor z obvezno tekočo debato.

Rika Binter
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O posredovanjih gasilskih 
enot Gasilske zveze Mengeš 
vas sicer v Mengšanu obve-
ščamo v posebni rubriki 112, 
kjer gre za kratke informacije 
o dogodkih, ki so se pripetili 
v tekočem mesecu. Dogodek, 
ki je 25. aprila 2009, v noči s  
sobote na nedeljo, prizadel 
družino Cankar iz Novakove 
ulice 5 v Mengšu, pa zaradi 
svoje razsežnosti odmeva v 
širši javnosti in v ljudeh prebu-
ja čut za solidarnost in pomoč 
prizadetim.

Gasilci smo vedno tisti, ki prvi 
priskočimo na pomoč in se poleg 
prizadetih prvi srečamo z različni-
mi oblikami nezgod, mednje v prvi 
vrsti sodijo gašenja požarov. O 
tem, kako je prišlo do tragičnega 
dogodka in kaj se je dogajalo na 
Novakovi ulici v kritični noči, so 
poročali tudi TV- in drugi mediji. 
Če na kratko povzamemo, je v 
kuhinji stanovanjskega objekta 
prišlo do nenadzorovanega uha-
janja gospodinjskega plina pro-
pan butana iz plinske napeljave, 
ki je v določeni koncentraciji z 
zrakom zaradi vira vžiga eksplo-
diral. Eksplozija je v nadaljevanju 
povzročila požar, ki se je zaradi 
visokih temperatur in vnetljivih 
elementov hitro razširil na vse 
prostore v pritličju, ogrožal pa tudi 
prostore v nadstropju in ostrešje 
stanovanjske hiše. 
Gasilci smo se tako spopadli z 
uničujočimi plameni v celotnem 
objektu, postavili pa smo tudi 

POžAR NA NOVAKOVI UlICI Zato po klicu na 112 o dogodku 
racionalno sporočamo nasle-
dnje:
- svoje ime in priimek;
- kje gori (ali se je zgodila druga 

nesreča);
- kaj gori;
- kako velik je požar;
- ali so ogroženi ljudje in živali.
Po končanem obvestilu je pri-
poročljivo, da na primernem 
mestu počakate gasilce in jih po 
najkrajši poti usmerite do mesta 
nesreče.
Priporočamo pa, da si v svoje 
mobilnike ali stacionarne telefone 
namestite tudi telefonske številke 
posameznih gasilskih društev, 
ki pokrivajo vaše območje. Šte-
vilke lahko najdete na gasilskih 
koledarjih, ki vam jih gasilci pri-
nesejo ob koncu leta in katerih 
res ne kaže spregledati. S klicem 
direktno v enoto namreč lahko 
dodatno skrajšate izvoz enote na 
posredovanje.
To je nekaj napotkov, ki jih skušaj-
te upoštevati v čim večji meri, saj 
boste s tem preprečili marsikatero 
nesrečo ali pa vsaj ublažili njene 
posledice. Za opisan primer na 
Novakovi ulici so te usmeritve žal 
prepozne, kajti družina je v po-
žaru čez noč ostala brez vsega, 
ostale so le gole stene. Zato se 
tudi mi pridružujemo pozivu Ob-
čine Mengeš, da skušate družini 
pomagati po svojih zmožnostih 
in s tem izkazati, da v nas klic 
dobrote ni zamrl, saj smo še ve-
dno pripravljeni pomagati tistim, 
ki jih takšni in podobni dogodki 
prizadenejo. 

Janez Koncilija

GZ Mengeš

dilih za uporabo predpiše proi-
zvajalec.
Kljub preventivnim ukrepom pa 
se lahko zgodi, da začutimo v 
stanovanju vonj po plinu, ki je 
sicer brez barve in vonja, zato 
mu distributer dodaja odorant, 
ki nas opozarja na prisotnost 
plina. Takrat nastopi drugi po-
memben element varnosti. Paziti 
moramo, da ne prižigamo no-
benega stikala za luč ali druge 
električne napeljave, kajti ob 
ustrezni koncentraciji plina je 
že najmanjša iskra dovolj, da 
pride do eksplozije. Za to lahko 
zadostuje že samodejni vklop 
katerega od gospodinjskih apa-
ratov. V kolikor smo dovolj pri-
sebni, v nadaljevanju odpremo 
okna, da prezračimo prostor, 
in zapremo ventil plinske je-
klenke. V nasprotnem primeru 
raje pokličite gasilce, ki bodo 
z ustreznimi postopki preprečili 
hujšo nevarnost.
Prav pri klicu na pomoč pa bi vas 
radi opozorili na pomembnost 
točnega podajanja informacije 
o dogodku, saj s tem lahko 
prihranite dragocen čas, ki ga 
bodo intervencijske enote še 
kako koristno porabile za čim 
hitrejši prihod na kraj in omejitev 
nesreče. Še vedno se namreč 
dogaja, da očividci enostavno 
ne pokličejo številke 112, saj 
zmotno mislijo, da je to storil kdo 
drug. Občani za požar še vedno 
kličejo številko 113, s čimer za-
radi nadaljnjega preusmerjanja 
klica na 112 podaljšujejo odzivni 
čas gasilcev, ki se na ta način 
lahko po nepotrebnem zamakne 
za več minut.

Sanacija prostorov dan po požaru Sanacija kritine

preventivno obrambno linijo, ki bi 
preprečevala morebiten preskok 
ognja na sosednjo stavbo v nepo-
sredni bližini. Postopki gašenja 
so bili ustrezni, saj je bil ogenj 
obvladan v približno 10 minutah, 
dokončna pogasitev in delna 
sanacija požarišča pa je seveda 
trajala nekoliko dlje. Pri tem smo 
gasilci na pomoč priskočili tudi 
v nedeljo dopoldan, ko smo s 
prostovoljnim delom pomagali 
očistiti prostore, v katerih je divjal 
ogenj, in s folijo pred morebitnimi 
padavinami zavarovali del strehe, 
ki je ostala brez kritine.
Nesrečni dogodek seveda kliče 
k ustrezni analizi, ki naj nas pre-
ventivno ozavesti, kako postopa-
ti, da do takšnih primerov ne bi 
prihajalo tudi v prihodnje.  Prva 
ugotovitev, ki se je zavedamo vsi, 
je, da je plin zaradi svoje eksplo-
zivnosti nevaren, zato moramo 
posebno skrb posvetiti ustrezni 
napeljavi, pa ne samo tesnilu, 
ki ga je priporočljivo zamenjati 
ob vsaki menjavi plinske jeklen-
ke, ampak tudi gumijasti cevi 
z regulatorjem, ki naj bi jo po 
navodilih plinskega distributerja 
menjavali na tri leta, obvezno pa 
na deset let, odvisno od kvalitete 
dovodne cevi. Najprimerneje je, 
da za takšno opravilo pokličete 
pooblaščenega serviserja, ki je 
usposobljen za takšno delo in 
o pregledu izda tudi ustrezno 
potrdilo. Priporočljivo je, da se 
občasno pregleda tudi plinska 
napeljava samega štedilnika, 
kdaj in na kakšen način v navo-
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INTENZIVNE VAjE 
FOlKlORNE SKUPINE 
KD SVOBODA MENgEŠ
Že kar nekaj let zaporedoma utrjujemo znanje na intenzivnih 
vajah. Tudi letos smo se 17. aprila odpravili na delovni vikend v 
Osilnico. Tam nas že dobro poznajo in za nas pripravijo dobro 
delovno okolje. Poskrbljeno je bilo še za deževen dan, tako da 
ni bilo misliti na kaj drugega, kot na ples.

Gotovo vas zanima, zakaj so potrebne intenzivne vaje in kaj je tam 
drugače kot doma, v Mengšu. Naj vam razložim. Ko zapustimo rodno 
dolin'co, preklopimo na drugi program. Ta drugi program ne vsebuje 
sledečih podprogramov: služba, kuhanje, otroci, partner, hiša. Drugi 
program vsebuje: koraki, ples, glasba, petje, koraki, ples … Med-
tem se še kaj poje in spije, voda, seveda, pa tudi brez  intenzivnega 
smeha vaje ne bi bile tako intenzivne, kot so z njim. 
Letos je bilo odlično poskrbljeno za vse. Po dolgem času smo imeli 
na vajah močno ekipo. Harmonikar Klemen Stopar je v zelo kratkem 
času pripravil glasbo za vse naše plesne splete in dokazal, da je iz 
pravega testa, ko je moral ponavljati vedno iste glasbene vložke. 
Pevske vaje je prevzela Anita Gaber Peceli. Uspelo ji je odpreti naša 
grla, za katera smo mnogi mislili, da bodo delovala le še s pomočjo 
WD 40. Celo tistim, ki so vedno govorili, da ne pojejo, je to uspelo. 
Kako bi pa to izgledalo, folklornik, ki ne poje, lepo vas prosim! Pri 
korakih sta se izmenično trudila Zoran in Edo. Zoran je pripravil urnik, 
kjer sta se menjavala petje in ples, in tako smo se zvečer utrujeni (z 
znanimi izjemami) hitro spravili k počitku. Naslednji dan pa po enakem 
urniku, s polno paro naprej. S tako dobro ekipo je bilo naše trdo delo 
veliko lažje. Noge so se nam omehčale, gibi so se sprostili, glasovi 
so se uglasili in okrepili. V nedeljo popoldne smo se odpeljali proti 

čEBElARjENjE IN POljEDElSTVO NA MENgEŠKEM POljU
Čebelarji Čebelarskega društva (ČD) 
Mengeš čebelarimo na obširnem 
kmetijskem področju in se zaradi tega, 
kljub dobremu sodelovanju z okoliškimi 
poljedelci, skoraj vsako leto srečujemo 
s pomori čebel velikih razsežnosti. Z 
medsebojnim sodelovanjem in osve-
ščanjem želimo pomore čebel prepre-
čiti v največji možni meri in tako je na 
našo pobudo Ministrstvo za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano 13. maja letos 
sklicalo sestanek vseh odgovornih insti-
tucij ter predstavnikov Centra za razvoj 
kmetijstva in podeželja Jable (CRKPJ) 
in ČD Mengeš. 

V imenu župana Občine Mengeš se je 
sestanka udeležil podžupan Jože Vahtar, 
CRKPJ sta predstavljala direktor, g. Novak, 
in strokovni sodelavec, g. Šmidovnik, ČD 
Mengeš pa predsednik, g. Boštjančič, pod-
predsednik, g. Blejec, in tajnik, g. Tomec.
Na sestanku, ki ga je vodil generalni direktor 

Direktorata za varno hrano, Matjaž Kočar, 
smo obravnavali naslednje teme: obstoj 
stalne nevarnosti za zastrupitev čebel in 
sprejem ukrepov za odpravo te nevarnosti 
ter zastrupitev čebel v letu 2008 in v letu 
2004. Matjaž Kočar je v uvodu poudaril, 
da so bile prav razmere za čebelarjenje na 
Mengeškem polju eden izmed vzrokov, da je 
ministrstvo sprejelo stroge ukrepe za zaščito 
čebel, in da vse pristojne službe te ukrepe 
izvajajo z vso resnostjo. Ker se ministrstvo 
zaveda pomena avtohtone Kranjske čebele 
ter čebelarjenja, je poleg ostalih ukrepov 
uvedlo tudi posebne podpore čebelarjem v 
primeru zastrupitev čebel. Predsednik ČD 
Mengeš se je zahvalil za sklic sestanka in 
poudaril, da čebelarji na širšem območju 
Mengeškega polja čebelarimo z okoli 1200 
čebeljimi družinami, ki so nepogrešljiv 
opraševalec kmetijskih rastlin in pomemben 
indikator človekovih posegov v okolje. Zato 
smo čebelarji zaradi naših čebel zaintere-
sirani za varovanje okolja in za sobivanje z 

ostalimi kmetijskimi pridelovalci na našem 
območju. Podžupan je poudaril pomen 
ohranjanja okolja, varovanja vodnih virov ter 
čebel, pohvalil delovanje ČD Mengeš ter 
dobro sodelovanje z občino. Direktor CRKPJ 
je poudaril spoštovanje dobre kmetijske 
prakse, pomen čebel za njihovo kmetijsko 
pridelavo in naklonjen odnos do čebelarjev. 
Podpredsednik ČD Mengeš je izrazil skrb 
zaradi zastrupitev čebel, ki se vsako leto na 
tem območju pojavljajo v večjem ali manjšem 
obsegu, ter izpostavil zahtevo po boljšem 
delovanju inšpekcijskih služb in takojšnjem in 
poštenem reševanju škodnih primerov.
V zaključnem delu sestanka so povzeli pri-
pravljenost in odgovornost vseh za varovanje 
čebel ter za sobivanje čebelarstva in polje-
delstva na našem območju. ČD Mengeš 
se zahvaljuje za sklic sestanka ter upa, da 
bodo zaključki sestanka doprinesli k boljšim 
pogojem čebelarjenja.

Anton Tomec

Čebelarsko društvo Mengeš

domu, s prepričanjem, da smo bili uspešni.Dali smo vse od sebe, 
kaj nam je uspelo pripraviti, pa pridite pogledat na naš nastop 30. 
maja, v  dvorano Kulturnega doma Mengeš. Toda to še ni vse. Do 
takrat nas čaka še veliko dela z organizacijo, pripravami noš, pa tudi 
s ponavljanjem naučenega. Na prireditvi ne bomo sami, kar zanimiv 
program se obeta. Poleg nas bodo nastopili tudi otroci folklorne 
skupine OŠ Mengeš, folklorna skupina iz Zlatibora s »trubači« (Srbija) 
in folklorna skupina iz Cerkelj na Gorenjskem. 
Vsi prav vljudno vabljeni, ne bo vam žal.

Tekst: Marjeta Magister Derlink

Foto: Monika Lemic
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TABORNIŠKE NOVICE
Aprila smo taborniki pridno tekali naokoli, pospravljali 
okolico Mengša, preizkušali naše orientacijske veščine in 
kolesarili po Primorju.

Taborniki RUP smo aprila priredili drugi MOOS (Mengeško orien-
tacijsko očiščevalno srečanje). Akcija se je odvijala 25. aprila v 
Mengšu in njegovi okolici, njen namen pa je bil spoznati Mengeš, 
ob tem pa še pobirati smeti. Zbrali smo se ob 9. uri in se šli za 
ogrevanje nekaj igric, nato pa smo se odpravili na pot. Na poti 
je bilo 6 kontrolnih točk in na vsaki od njih geslo in naloga. Pri 
nalogah so morali udeleženci uporabiti taborniške veščine, ki so 
se jih naučili na vodovih sestankih. Prav tako smo se preizkusili 
v gasilskih veščinah. Med potjo smo se na eni izmed kontrolnih 
točk tudi okrepčali. Akcije se je udeležilo 20 članov. Žal se naša 
želja, da bi akcija postala območna, ni uresničila. Tako so bili 
udeleženci le iz Mengša. Bilo je zabavno, prav tako pa smo se 
naučili nekaj novih stvari. Akcija se bo naslednje leto ponovila in 
upamo, da bo udeležba naslednjič še večja.
Letos se je na Primorskem spet odvila akcija Bičikleta žur, na 
kateri smo preverili, kako dobri kolesarji smo. Iz našega rodu se  
je tja odpravilo devet članov. Razdelili so se v tri skupine, nato 

pa se odpravili na pot, ki smo jo uspešno opravili. Sedaj komaj 
čakamo, da izvemo dobre rezultate.
Taborniki pa se že pripravljamo na nov mesec. Vedno bolj se 
bliža propagandni tabor, ki se bo odvijal 30. in 31. maja. Na njem 
se bo prav tako odvijala taborniška prisega, na kateri bodo novi 
člani dobili rutke. Nekateri pa bodo prestopili v drugo starostno 
skupino in s tem pridobili nove rutke.
Glede propagandnega tabora in drugih akcij ter stvari, ki se bodo 
zgodile ta mesec, vam sporočim naslednjič.
Z naravo k boljšemu človeku!

Propagandist Domen

društva

RAZSTAVE – MAj 2009
Zlata paleta – Grafika 2009 – 
Likovni salon Kočevje

Razstavo ZPS – GRAFIKA 2009 
sta organizirala Zveza likovnih 
društev Slovenije in Društvo 
ljubiteljev likovnega ustvarjanja 
Kočevje. Razstava je bila na 
ogled od 24. aprila do 1. maja, v 
Likovnem salonu Kočevje.
Grafike, ki smo jih poslali na 
natečaj za razstavo iz Likovnega 
društva Mengeš, so tehnično in 
tematsko dosegale zahtevane 
kriterije. Večinoma so bile izde-
lane v grafični tehniki monotipije, 
po ena grafika je bila izdelana 
v linorezu, s suho iglo in raču-
nalnikom. Ponudba monotipij je 
bila tudi s strani drugih društev  
velika, temu primerno je bila tudi 
močna konkurenca. Vsekakor je 
uvrstitev članov LK Mengeš vse-
eno dobra: en član LD Mengeš 
je prejel certifikat kakovosti in 
štirje priznanja:

Handi Behrič –  Kačji pastir – 
računalniška grafika, certifikat 
kakovosti, 
Milica Tomšič – Seme črnike – 
linorez, priznanje,  

Ana Pavla Kramar – Kobilica – 
monotipija, priznanje,
Teodora Blejec – Ob brvi – mo-
notipija, priznanje,
Roman Špenko – Kobilica – 
jedkanica, priznanje.

MAlE RAZSTAVE
Male razstave, ki jih redno posta-
vljamo v Mesing baru in Grohar-
jevem hramu, so na novo posta-
vljene tudi v mesecu maju. 
V Mesing baru  razstavlja Dari 
Korošec. Njene slike se stil-
sko prepletajo od realizma do 
abstrakcije. Za vse so značilne 
močne barve, a vedno ton-
sko usklajene. Dari Korošec 
je nekajkrat sodelovala tudi na 
razstavah Zlata paleta Slovenije, 
za kar je za vsako sodelovanje 
prejela priznanje. Ravno tako so 
ji bila na medobčinskih in drugih 
razstavah, v katerih sodeluje LD 
Mengeš, dodeljena priznanja. 
Mnogo slik, kot tudi drugi člani 
LDM, je podarila v razne na-
mene, predvsem humanitarne. 
Čeravno so njene realistične 
slike privlačne, se v abstrakciji 
neverjetno dobro znajde, vnaša-
joč tudi nove izzive z materiali, ki 
vzbudijo presenetljiv vtis. 

Milica Tomšič razstavlja v Gro-
harjevem hramu. O slikarki smo 
že velikokrat pisali, a menimo, da 
je vedno boljša, zato s pisanjem 
nadaljujemo. Večinoma izdeluje 
pastele in grafike,  vsekakor je v 
teh slikarskih tehnikah resnično 
dobra. Potrditev kvalitete njene-
ga dela so večkratne uvrstitve 
na razstavah ZPS, na katerih je 
prejela več certifikatov kakovosti 
in priznanj, kot tudi na drugih  
razstavnih prireditvah. Milica 
Tomšič uči tudi šolske otroke v 
podaljšanem bivanju, organizira 
njihove slikarske in druge razsta-
ve ter s tem širi likovno kulturo. 
Priporočamo, da si ogledate 
razstavljene slike. Odlikujejo se 
s posebnim stilom in izjemno 

lIKOVNO DRUŠTVO MENgEŠ

kombinacijo barv ter vsebinsko 
izpovedjo.

Za LD Mengeš

Barbara Rabič   

Handi Behrič

Milica Tomšič
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»Vselej, kadar nanese beseda 
o čebelah, mi nekje v notra-
njosti nekaj prijetno zadrgeta, 
da v trenutku oživim in sem 
takoj pripravljen kramljati 
o mojih dolgoletnih letečih 
prijateljicah,« sem prebral 
zanimivo misel, napisano v 
Kroniki čebelarstva v Mengšu 
in okolici. Zapisal jo je glavni 
snovalec te publikacije, Matej 
Blejec, simbol mengeškega 
čebelarja v novejšem času in 
strasten zagovornik zdrave 
narave. V letu 1998 je prejel 
zlato priznanje Občine Men-
geš za dolgoletno delovanje 
na področju čebelarstva. Na 
moje vprašanje, kako in kdaj 
so čebele vstopile v njegovo 
življenje, mi slikovito pojasni: 
»Moj prvi stik s čebelami sega 
v rosno otroštvo, v dedov 
sadovnjak ob Kolpi. Še sedaj 
imam pred očmi podobo 
velikega čebelnjaka, pred 
njim pa nekoliko ob strani na 
drevesnem panju sedečega 
dedka s klobukom, dolgimi 
navzgor zavihanimi brki in 
prižgano čedro v ustih. Moj 
najljubši prostor je bil med 
njegovimi koleni in skupaj sva 
gledala ter poslušala brenča-
nje čebel.«

Sicer pa je prve nauke o redu 
v čebeljih družinah, vlogah nji-
hovih članov in čebelarjenju 
nasploh dobil od svojega očeta, 
rojenega v Mengšu. Ker je bil dr-
žavni uslužbenec, so ga pogosto 
premeščali iz kraja v kraj, čebele 
pa je vozil s seboj. Tako je svojo 
ženo, Matejevo mamo, spoznal 
v vasi Fara ob Kolpi, Matej pa se 
je rodil v Krmelju na Dolenjskem. 
Pozneje so živeli še v Kočevju in 
Ljubljani. Ob koncu 2. svetovne 
vojne so se preselili v Mengeš, 
na očetov dom. Že po treh mese-
cih se je oče smrtno ponesrečil 
in skrb za štiri fante je padla na 
materina ramena. Da so lažje 
preživeli, so morali tudi otroci 
poprijeti za vsako delo. Trudili so 
se, da so čimprej prišli do svoje-
ga poklica in s tem do pogojev 
za samostojno življenje. Matej 
je najprej končal trgovsko šolo, 

MATEj BlEjEC: ZDRUžIMO SE 
V BOjU ZA ZDRAVO IN čISTO OKOljE!

po zaposlitvi v Opekarni Mengeš 
pa se je dodatno izobraževal v 
opekarski stroki ter na Višji šoli 
za organizacijo dela v Kranju. V 
tridesetih letih dela v opekarni 
je napredoval od skladiščnika 
do direktorja, v letu 1989 pa se 
je upokojil. Za uspešno vodenje 
podjetja je 1977. leta prejel 
državno odlikovanje Red dela s 
srebrnim vencem. Nanj je zelo 
ponosen, saj mu ga je osebno 
izročil predsednik države Josip 
Broz Tito. 
Čebele, kot smo že zapisali, 
spremljajo Mateja Blejca vse 
življenje: kot otroka ob dedu 
in očetu, od 1955. leta pa kot 
čebelarja. Več kot 50 let je član 
čebelarske organizacije. V njej je 
opravljal različne naloge v stro-
kovnih in upravnih organih drža-
ve, območja Domžale-Kamnik 
ali domače občine. Številna, 
tudi najvišja priznanja kažejo, da 
je v čebelarskih krogih cenjen, 
njegove besede pa sprejete s 
spoštovanjem.  
Kot čebelarju je Mateju Blejcu 
kristalno jasna usodna pove-
zanost vsega, kar sestavlja na-
ravo. Na žalost človek s svojim 
nespametnim, tudi brezvestnim 
ravnanjem posega v naravne 
zakone in ruši ravnovesje. Sko-
raj ni mogoče verjeti: namesto 
zaščitnika narave se dostikrat 
postavlja v vlogo njenega sovra-
žnika. Koliko živih bitij je zaradi 
tega ogroženih! Nekatere so že, 
druge so obsojene na izumrtje. 
Svetovni onesnaževalci imajo res 
največji delež krivde, toda tudi mi 
v vsakdanjem življenju delamo 
veliko napak. »Pri škropljenju 
se pogosto dogaja, da ljudje ne 
upoštevajo navodil. Že nekoliko 
večji odmerek sredstva za zati-
ranje rastlinskih bolezni ali uni-
čevanje plevela lahko povzroči 
katastrofo pri živih bitjih. Čebele 
so tu med najbolj ogroženimi, 
saj se dogajajo pravi pomori. 
Ne gre samo za to, da je pride-
lek medu manjši. Brez čebel ni 
opraševanja, brez tega pa tudi ne 
plodov, pridelkov, hrane. Čebele 
ne more nič nadomestiti, vendar 
se tega sploh ne zavedamo!« 
prizadeto pove gospod Blejec. 

skupna mati Zemlja je zaradi člo-
vekove nenasitnosti in pohlepa 
po materialnih dobrinah vedno 
bolj ogrožena. Maščuje se nam 
z naravnimi katastrofami, pred 
katerimi pa smo kljub napredku 
na vseh področjih nemočni. Proti 
strupom ene vrste se borimo s 
strupi druge vrste in tako sami 
sebi žagamo vejo, na kateri zaen-
krat še lahko sedimo. Podobno, 
kot je pri težavah z zdravjem: isto 
zdravilo pri eni težavi pomaga, 
vendar pa povzroči druge težave. 
Skrajni čas je, da prevlada zdrav 
razum.« 
Iz gospoda Mateja Blejca vejejo 
modrost in izkušnje lastnega 
življenja in prednikov. Ve, kaj 
govori, zato mu velja prisluhniti. 

Tekst: Branko Lipar

Foto:  Družinski arhiv 

»Pa vidite tu kako rešitev,« ga 
vprašam. »Mislim, da bi se dalo 
pridelovati tudi brez škropljenja. 
Sam imam na vrtu jablane, ki jih 
ne škropim, pa vseeno dajejo lep 
pridelek. Tudi umetnega gnojila 
ne uporabljam. Če pa že škro-
pimo, natančno upoštevajmo 
priložena navodila. Za čebele bo 
manj nevarno, če bomo škropili 
le eno uro po sončnem vzhodu 
in ne prej kot uro po sončnem 
zahodu. Od jutra do večera so 
namreč neutrudne delavke in 
med njihovim »delom« se jim 
lahko zgodijo katastrofe. Trdno 
sem prepričan, da prekomerno 
škropljenje zelo škoduje tudi 
zdravju ljudi. Gledal sem TV-
oddajo, ki je prikazala posledice 
nerazumnega škropljenja, ki so 
ga izvajali Francozi na plantažah 
v Afriki. Ljudje, ki so pri tem 
sodelovali, so zboleli za rakom. 
Najbrž ni bilo nič bolje tudi s ti-
stimi, ki so tako pridelano hrano 
uživali. Sankcije za kršitelje so 
veliko premajhne.« »Gospod Ma-
tej Blejec, kakšno je vaše sporo-
čilo sodobnemu človeku?«, ga 
vprašam. »Samo enkrat živimo, 
zato pazimo na naravo. Naša 

Podelitev zlatega priznanja, 29. maja 1998

V družbi svojih brenčečih prijateljic 
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lEPO VEDENjE
Aprilska govorna vaja  pri slovenskem 
jeziku je bila LEPO VEDENJE. Prvi odziv 
učencev na temo je bil: »O čem pa naj 
sploh govorimo? To je tako težko.« Ko 
smo se pogovorili, kaj vse zajema ta 
tema, so spoznali, da imajo ogromno 
možnosti iz lastnih ali tujih izkušenj na 
to temo, da lahko o lepem obnašanju 
govorijo ure in ure. Še bolj pomembno 
pa je, da se tako tudi v resnici obnašamo 
in da lepo vedenje niso  le črke, zapisa-
ne  na papirju. 

Drug do drugega 
smo strpni in prijazni
Zelo lepo bi bilo, če bi povsod veljalo, da 
smo drug do drugega strpni in prijazni. Kaj 
pa to sploh pomeni? To pomeni, da ima 
vsak človek pravico biti takšen, kot je in da 
ga tudi drugi sprejemajo takega. Vendar 
pa vedno ni tako. Prevečkrat se dogaja, da 
ljudi, ki so druge vere, drugačne polti, dru-
gačnega razmišljanja ali obnašanja, ljudje 
ne sprejemajo. Povedala vam bom zgod-
bico o Tyi, ki je bila drugačna od drugih, 
imela je drugačno barvo polti. Ko je prišla v 
novo šolo, so jo v razredu le čudno gledali. 
Med odmorom se nihče ni družil z njo in po 
pouku je sama osamljena hodila domov.  
Njena družina je za sosede imela družino 
z deklico, ki je bila v istem razredu kot Tya, 
vendar pa je bila ta deklica velikokrat bolna. 
Njeni sošolci nekako niso našli časa, da bi 
jo obiskovali in ji prinesli pokazat, kaj so v 
šoli delali. Tya pa je vsak dan po šoli odšla 
k njej in večkrat jo je tudi popoldne vozila 

naokoli v invalidskem vozičku. Sošolci so 
kmalu spoznali, da je Tya dobra in prijazna in 
tudi sami večkrat obiskali bolno sošolko. 

Lara Leban Rosulnik 

Obnašanje v javnih prostorih
Pred časom sem šel z mamico in Bojanom 
na izlet. Na povratku domov smo se usta-
vili v gostilni, kjer smo si naročili kosilo. 
Za sosednjo mizo je sedela štiričlanska 
družina z dvema otrokoma. Otroka sta se 
neprimerno obnašala in motila vse ljudi 
okoli sebe. Mlajši fantek je tolkel z rokami 
po mizi, starejši pa se je igral z nožem in 
vilico, da je odmevalo po vsej gostilni. Njuna 
mamica je ves čas vpila na njiju, naj nehata. 
Počasi sem pil vodo in nisem mogel verjeti 
temu. Nato so jim prinesli kosilo. Nastala je 
še hujša groza. Mlajši fantek je cmokal in 
rigal, starejši pa naglas vpil in godrnjal, da 
tako zanič hrane on že ne bo jedel. Njuni 
mamici je bilo zelo nerodno, saj so jih vsi 
gledali. Za grozen konec pa sta še razbila 
kozarec in polila pijačo po mizi. Moja mami 
je rekla, da bi jo bilo konec od sramu, če bi 
se jaz tako obnašal. 

Janže Avsec

Kulturno uživanje hrane
Nekdaj je bilo v navadi, da so se družinski 
člani po končanem delu, utrujeni a zado-
voljni, srečevali ob obrokih hrane. Nov in 
hiter način življenja nam ne omogoča več, 
da bi se družina zbrala pri vsakem obroku 
hrane. To pa ne pomeni, da bi se morali, 
če že jemo doma, odpovedati tudi lepemu 
obnašanju pri jedi oziroma kulturnemu 
vedenju pri mizi. Prav in lepo je, če vedno, 

ko sedemo k pogrnjeni mizi, pomislimo, 
da svojo vzgojenost vsak zelo hitro pokaže 
pri uživanju hrane. Prav tako pa tudi svojo 
neotesanost in požrešnost. Premislimo, 
kaj vse lahko moti prijetno vzdušje pri mizi. 
Nekulturno se vedemo, če se zibamo na 
stolu, podpiramo glavo, beremo časopis, 
srkamo in srebamo, cmokamo in vsevprek 
govorimo. 

Žan Hribar

Nevoščljivost
Povedala vam bom o dveh dečkih, Timu in 
Klemenu. Med seboj sta si zelo različna. 
Tim živi v skromni petčlanski družini, je za-
držan in olikan fant, Klemen pa je edinec, 
ki hoče vedno zbujati pozornost. Za svoj 
11. rojstni dan je Tim dobil igračo, ki si jo 
je že dolgo želel. Ves vesel je Klemenu in 
ostalim prijateljem povedal za darilo. Vsi so 
se veselili z njim, le Klemen je bil nevoščljiv 
in je potuhnjeno premleval, kako naj Timu 
pokvari veselje. Začel ga je izzivati, češ da 
njegovi starši nimajo denarja za tako igračo 
in da mu ne verjame, da jo sploh ima. Naj 
mu jo pokaže, potem mu bo pa verjel. Tima 
je prizadelo, da mu prijatelj ne verjame, ni 
pa vedel, kako naj mu dokaže, da igračo res 
ima, saj mu starši niso dovolili prinesti igrače 
na igrišče. Klemen ga je vedno bolj dražil in 
med njima je prišlo do prerivanja in pretepa. 
Pretep je prekinila Timova mami. Ko so ji 
otroci povedali, zakaj je do pretepa prišlo, 
je oba dečka okregala, češ da se prijatelji 
ne prepirajo in pretepajo med seboj. 

Lara Skok

  

Pripravila Nada Javh

Učiteljica 5. b razreda

V tem šolskem letu so se učenci 5. a, 
5. b in 5. c razreda vključili v projekt 
Policist Leon svetuje, ki ga je na šoli 
organizirala in izvedla PP Domžale, s 
policistom Andrejem Jordanom. Sicer 
so projekt pripravili v Policijski upravi 
Slovenj Gradec in ga prvič izvedli v šol-
skem letu 2007/08. Odločitev General-
ne policijske uprave je bila, da postane 
državni projekt, ki ga tudi financira.

Andrej je bil v vsakem razredu tri šolske ure, 
4. in 5. ura pa sta bili namenjeni opremi in 
pregledu kolesa, varni vožnji s kolesom v 
prometu in kolesarskemu izpitu. 
Na prvem obisku v razredu je vsak učenec 

PROjEKT POlICIST lEON SVETUjE
dobil v osebno last svoj izvod delovnega 
zvezka Policist Leon svetuje, ki ga je izdalo 
Ministrstvo za notranje zadeve Republike 
Slovenije, Policija. Delovni zvezek je zelo 
kvaliteten, s prikupnimi ilustracijami, zato so 
ga učenci z veseljem uporabljali. Posamezne 
teme so opisane v namišljeni zgodbici, sledijo 
pa vprašanja in nasvet policista Leona. Vsebi-
ne so aktualne, primerne za učence te starosti 
in razdeljene na pet sklopov:
• promet (varna pot v šolo, z avtom v šolo, 

varnostni pas, skiroji, rolerji ...);
• pirotehnika in posledice uporabe;
• nasilje (med vrstniki, v družini ...);
• kriminaliteta (kraje, vlomi ...);  
• kolo. 

Delovni zvezek so učenci odnesli domov, 
kjer so skupaj s starši odgovarjali na različna 
vprašanja v zvezi z varnostjo. Na zaključku 
projekta so učenci še likovno in literarno 
ustvarjali na katerokoli temo iz delovnega 
zvezka. Zelo so se potrudili in težko je bilo 
izbrati najboljše izdelke, ki smo jih poslali 
na Ministrstvo za promet, Generalna poli-
cijska uprava. 
Projekt Policist Leon je bil med učenci 
dobro sprejet, zato bo v pete razrede prav 
gotovo vključen tudi prihodnje šolsko leto.
Vsa pohvala za dobro izpeljan projekt pa 
gre seveda policistu Andreju Jordanu, ki 
mu ni manjkalo potrpljenja in je znal najti 
pot do učencev.

Nada Javh

Učiteljica 5. a razreda
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V mengeški enoti Varstveno-delovnega 
centra (VDC) INCE se vedno dogaja kaj za-
nimivega, kar pa premalokrat objavimo na 
straneh Mengšana. V prihodnje, obljubimo, 
bomo bolj ažurni pri objavljanju novic iz na-
šega zavoda, ki bodo, verjamem, zanimale 
tudi vas, bralce.

Za začetek prispevka je morebiti prav, da se za 
tiste, ki nas morda ne poznajo najbolje, na hitro 
predstavimo. Smo ena izmed treh enot VDC 
INCE in tista enota, kjer se je vsa zgodovina 
VDC INCE tudi začela. Dnevno nas obiskuje 
78 odraslih oseb z motnjo v duševnem razvoju. 
Glavna dejavnost v naši enoti je delovna zapo-
slitev oziroma kooperantsko delo, ki ga naši 
uporabniki opravljajo nadvse vestno, natančno 
in z velikim veseljem. Sodelujemo z veliko ko-
operanti – zasebniki iz Mengša, ožje okolice 
Mengša, pa tudi širše. Zanje opravljamo razna 
pakiranja, sestavljanja, izdelujemo koledarje, 
kolegij bloke, sestavljamo in vakuumsko paki-
ramo razne družabne igre in še mnogo tega. 
No, da ne bi preveč spominjalo na  reklamno 
sporočilo, pa vendar, vabimo vse zasebnike, 
podjetja, ki nas poznajo, pa tudi tiste, ki nas še 
ne poznajo, pa imajo potrebe po takih delih, 
da se oglasijo na Ropretovi cesti 23, kjer se 
nahajajo naši prostori.
Delovna zaposlitev našim uporabnikom pred-
stavlja glavni del dneva, pa vendar še zdaleč  
ne pomeni, da je to edino, kar počnemo. Za 
popestritev dneva imamo na voljo knjižnico, 
računalniški krožek in organiziramo različne 
ustvarjalne delavnice. 
Zelo radi pohajamo po lepi Sloveniji, saj smo 
si ogledali že mnogo slovenskih krajev in 
znamenitosti. Letos, v mesecu maju, gremo 
na ogled pristanišča Koper, v juniju  si bomo 

VARSTVENO-DElOVNI CENTER INCE MENgEŠ občine. Sosedje nas imajo že od samega 
začetka za svoje, upamo in čutimo, da nam to 
uspeva tudi v občini. 
Mnogi občani srečujete naše fante in dekleta 
po mengeških ulicah, podarite jim prijazen na-
smeh ali lepo besedo, verjemite, tega nikoli ne 
pozabijo! Vsi, ki delamo z njimi, smo ponosni 
nanje, da so del našega življenja, ki zna biti  v teh 
čudnih časih tako preklemansko zakomplicira-
no, na srečo pa z njimi mnogokrat tako prisrčno 
enostavno. Na koncu bi se radi zahvalili vsem, 
ki nas pri našem delu na kakršenkoli način 
podpirate, in naj velja slogan – Vsi drugačni, 
vsi enakopravni!

Samo Gabrilo, vodja enote

Delamo. 

Ustvarjamo. Obisk policista

Naši športniki v Avstriji

OTROŠKA FOlKlORNA SKUPINA 
OSNOVNE ŠOlE MENgEŠ V ROgAŠKI SlATINI

ogledali Državni zbor in Arboretum Volčji Potok, 
vsakodnevno hodimo na sprehode po Mengšu 
in še kaj bi se našlo. 
Sodelujemo s prijatelji iz Avstrije, kamor smo bili 
povabljeni v mesecu marcu na zimsko-športne 
igre v Bodental. Sodelovali smo v alpskem smu-
čanju, teku na smučeh in sankanju.
V mesecu aprilu nas je obiskal policist, gospod 
Jordan s Policijske postaje Domžale, in nam 
prijazno predaval o prometni varnosti in delu 
policista.  Želimo si čim boljšega sodelovanja 
z okolico, da smo vključeni v utrip in življenje 

Že na začetku šolskega leta smo se sku-
paj z mladimi plesalci in plesalkami odlo-
čili, da se tudi letos prijavimo na državno 
revijo ljudskih plesov, pesmi in običajev, 
ki je tokrat že 13. leto potekalo v Rogaški 
Slatini. To je bila, poleg ostalih nastopov, 
tudi glavna motivacija za naše delo. 

Seveda nam brez organizacijske in finančne 
podpore Milana Burkeljce to nikakor ne bi 
uspelo. Ob tem seveda ne smem pozabiti 
tudi podpore staršev in celo starih staršev, ki 
otroke spodbujajo, da pridno hodijo na vaje.
Jerca Potočnik je o našem obisku napisala:
»V Rogaški sem bila prvič. Tam smo bili zaradi 

nastopa. Preden smo nastopali, smo si ogle-
dali mesto, ki je kar veliko. Videli smo posebno 
vodo in drevo ginko. Šli smo tudi na sladoled in 
igrali smo se na igralih. Učiteljica je naš nastop 
zelo pohvalila. Čisto na koncu smo imeli tudi 
kosilo. Najbolj pa sem bila vesela, ko sem 
plesala«. Svoje doživetje  je opisala tudi Zala 
Svete: »V Rogaški Slatini sem bila prvič. Ko 
smo prišli, smo najprej malicali, potem pa smo 
si šli ogledat nekatere nastope. Zelo težko 
sem čakala ogled mesta Rogaška Slatina. Po 
ogledu je sledil naš nastop. Po nastopu smo 
se malo poigrali, nato pa odšli v avtobus in se 
odpeljali proti Mengšu. Našega izleta je bilo 
konec. Imeli smo se zelo dobro«.

Tudi sama se pridružujem mnenju Zale, Jerce 
in ostalih otrok, da smo se imeli v Rogaški res 
nepozabno. Otroci so se na nastopu  zelo 
potrudili in ves čas uživali v medsebojnem 
druženju.
Za celoletno pomoč in oporo pri vodenju 
krožka se zahvaljujem tudi sodelavki Veroniki 
Bajuk Mejias in zanesljivemu ter odličnemu 
godcu Martinu Stoparju.

Tekst in foto: Lidija Ropotar
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SVETOVNO 
POTOVANjE
Štiri mesece naju ni bilo. Vrnila sva se 
polna vtisov in novih spoznanj. Domači, 
prijatelji, znanci, Mengšani naju sprašu-
jejo, kdaj bo kakšna predstavitev, video, 
film, predavanje, zato sva se odločila, da 
vam kar po domače, po mengeško, napi-
ševa za našega Mengšana. »A vaju ni nič 
strah,« naju sprašujejo pred odhodom. 
Ne, ni naju strah, ker imava mišljenje, da 
je treba življenje uživati, ne glede na to, 
kakšna so možna tveganja pri tem.

Na potovanje sva se pripravljala vse leto, 
saj sva to potovanje rezervirala na zadnjem 
križarjenju po Francoski Polineziji. Takšna 
je najina navada, še domov ne prideva, pa 
imava že izdelan načrt za naslednjo avan-
turo. Delno sva ga urejala preko turistične 
agencije v Los Angelesu, največ pa sama, 
preko interneta. Potovanje se je začelo že 
v Mengšu, preko letališča v Trstu, do Pariza 
ter prestopa na letalo za Florido – Miami. 
Za ogled Floride sva imela teden dni časa, 
da z »rentacarom« obiščeva njene zanimi-
vosti. Lepo je bilo, a se je vendarle moralo 
zatakniti. Silvo je ostal brez prtljage, ostala 
je v Parizu, policija nama je odpeljala najeti 
avtomobil, ker sva napačno parkirala, jaz sem 
moj MP3 pozabila na letalu, »crknil« nama je 
še fotoaparat. Ne sme biti prelepo. Vse dni 
sva se vozila v Miami na letališče in čakala 
na prtljago. Končno sva jo dobila zadnji dan 
pred vkrcanjem na ladjo.

Danes bomo pluli 
od Fort Lauderdala (Florida) 
do Easter Islanda (Čile) – I. del
Čaka naju plavajoči hotel, malo mesto na 
morju, Tahitian Princess oz. White lady, 
kot jo je imenoval naš kapitan. Vljudno nas 
je pozdravil, nam povedal pozicijo ladje, 
vreme za 24 ur in zaželel dobrodošlico v 
našem novem domu. Izpluli smo iz Floride v 
karibsko morje, do Grand Cayman – Cayman 
Island – nekdaj kraj piratov, ruma, danes pa 
angleški otok živi samo od turizma. Poznana 
je Seven miles beach, peščena plaža z ribi-
či, ki z nogami v mivki prodajajo ribe. Tu si 
kapitani prekooceanskih plovb gradijo svoje 
lepe domove.
Po razburkanem Atlantiku se bližamo ob-
močju Transit the Panama canal, kjer se 
nam približa pilot in nas vodi do zapornic. 
80-kilometerski kanal nas loči od Atlantika 
do Pacifika, preko številnih zapornic smo 
se dvigali in spuščali, posebni vlakci z leve 
in desne so nas z »zajlami« počasi vlekli. 

V kanalu smo bili deset ur. Pred nami in 
za nami križarke, prevozniki avtomobilov, 
tankerji, manjše ladjice, v obeh kanalih, vsi 
v isto smer. Za svetovno trgovino predstavlja 
Panamski kanal šivankino uho, zato ga širijo. 
Ladje obtičijo v zastojih, včasih tudi po več 
sto, čakajo po več dni, da pridejo na vrsto. Že 
mesece v naprej morajo rezervirati prehod, 
ki stane cca 250.000 dolarjev, odvisno od 
velikosti ladje. Opazujeva avtocestni most, 
ki povezuje Severno z Južno Ameriko, samo 
mesto Panama,  temno zelene griče, ki na-
kazujejo začetek pragozda.
 
Quito, Ekvador (Manta)
Inkovsko mesto, številne cerkve in samostani 
spominjajo na čase, ko je bil Quito izhodišče 
misijonarjev za pot v druge dežele Južne 
Amerike. 
Ekvatorialni spomenik, Middle of the World, 
kjer lahko stojiš z eno nogo na severni in 
z drugo nogo na južni polobli. Manta, pri-
staniško mesto, značilno po ročni izdelavi 
klobukov. Sicer pa je Manta umazano mesto, 
električni kabli visijo vse povprek, promet – 
kdo bo hitrejši, delajo vse na cesti, od šivilje 
do avtomehanika, vsi so na pločnikih. 
Deseti dan plovbe, Silvo praznuje 62. roj-
stni dan, na vrata najine sobe s čudovitim 
balkonom so obesili balončke, podarili so 
mu torto in darilni bon za rekreacijski center. 
Plujemo ob obali Peruja pod Andi. Dnevnih 
aktivnosti na ladji je toliko, da ne veva, kam 
bi šla (maša, knjižnica, ping-pong, bio-
kulinarična demonstracija, učenje plesa, 
reševanje ugank, casino, bingo, klesanje 
ledu, keramika in morje, razstava slik, golf, 
kviz, internet, gimnastika, joga, bollywood, 
tai-chi itd.) Midva imava svoj ritem, hoja po 
stezi v 10. nadstropju ladje, fitnes, nato v 
savno, plavanje v bazenu z jaccuzijem, še 
najraje pa sva okrog obloženih miz, ki se 
šibijo pod težo hrane. 

Lima, Peru (Callao)
Peru je preprosto drugačen, bogata zapušči-
na inkovskega imperija, kolonialno obdobje 
andske dežele. V visokem andskem gorovju 
kraljuje Machu pichu, tako dobro skrit, da ga 
španski  osvajalci niso nikoli našli. 

Z dvonadstropnim odprtim avtobusom si v 
treh urah ogledava mestne znamenitosti. 
Vse leži vzdolž Costa verde. Med vožnjo 
moraš paziti in večkrat skloniti glavo, da se ne 
ujameš v električno napeljavo. Vlada kaos. 
Opozarjali so nas, naj pazimo na lastnino, 
po drugi strani pa menjajo šope denarja 
kar na cesti, v eni roki držijo denar, v drugi 
kalkulator. 
Odkar smo odpluli iz Lime, smo na morju 
sami. Ne pred nami, ne za nami, ne levo ne 
desno, nikjer nikogar, vidi se samo morje, 
valovi, sonce, oblaki, celo dežja je bilo za 
vzorec. Kasneje so se nam pridružili delfini, 
zdaj pa še njih ni več. Občutek imam, kot da 
se vrtimo in smo vedno na istem mestu, če-
prav v vsaki sobi dnevno spremljaš satelitsko 
pozicijo naše ladje.

Easter island, Čile 
Velikonočni otok (odkrit od Evropejca na 
velikonočno jutro) je majhen, poln vulkan-
skega kamenja, prevoziš ga lahko v dveh 
urah. Obala je skalnata, edina lepa peščena 
plaža je Anakena beach, kjer je veliko palm 
z monoliti. Monoliti so glomazno veliki, raz-
treseni po vsem otoku. Iz neznanih razlogov 
so Rapanui gradili velike kipe, moaije, iz 
vulkanskega kamna. Kipi so postavljeni nad 
ahuji, grmadami, kjer so mrtve sežigali. Moai 
so obrnjeni proti notranjosti otoka, tako da so 
duše umrlih lahko stalno opazovale dogaja-
nje, visoki pa so od 5 do 22 metrov. Večina 
jih je bila s časom prevrnjena. Kipov je vseh 
skupaj več kot 600. 

(nadaljevanje naslednjič)
Tekst in foto:  K. R. & S. Š.

Monoliti Tongariki

Bela gospa
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Porod ponuja ženski čudo-
vite možnosti za prebuditev 
ali pridobitev novih duhov-
nih izkušenj, zlasti naravni 
porod podarja možnosti za 
preseganje jaza zaradi soo-
čenja z bolečino (kar pa ne 
pomeni, da se ne sprejme 
medikamentov, če ne gre 
drugače). Ozavestitev duhov-
ne dimenzije pri rojevanju in 
rojstvu je v povojih in polje 
pogovora o tem je potrebno 
šele odpreti.

V današnjem času je velik izziv 
razviti zaupanje vase in v svoje 
telo ter vzpostavljati ravnovesje 
med tem, da damo možnost 
toku rojevanja, ki nas vodi in uči, 
in med zunanjim okvirom, torej 
med možnostmi, ki so trenutno 
na voljo v naši družbi. In izziv 
je delovati iz središča, iz svoje 
notranjosti in ne iz ekstremov 
različnih pristopov. 
Nosečnost in porod sta mnogo 
več kot le fizična dogodka in 
vplivata na spremembe našega 
življenja, naše identitete, naših 
odnosov, vrednot, prepričanj 
itd. Celostni pristop k rojevanju 
nam podarja možnost razvoja 
našega celotnega bitja v tem 
procesu in s tem tudi bitja, ki 
prihaja. Tokrat se dotikamo le 
nekaterih od teh vidikov.
Na fizično-energijskem nivoju 
lahko že od vsega začetka 
poskrbimo za svoje in otrokovo 
zdravje, za zdravo prehrano 
in za raztezne, kondicijske ter 
energijske vaje. Že v zgodnji 
nosečnosti začnemo z vajami, 
ki krepijo medenično dno, mi-

Slovenska c. 28, Mengeš, infockz@siol.net, www.ckz.si
01 723 78 91  I  041 349 354

CElOSTNI PRISTOP K NOSEčNOSTI IN PORODU
šice trupa in trebuh in ne šele v 
zadnjem tromesečju! Če bomo 
vadili vsak dan, bomo gradili 
trdne temelje za oba. Vzdrževali 
bomo primerno gibljivost skle-
pov, elastičnost mišic, izboljšali 
ravnotežje in telesno držo. Pri 
rojevanju bomo potrebovali 
fizično kondicijo. Na ta način 
bomo skrajšali čas poroda in 
če bomo pravilno obremenjevali 
mišice, se bomo tudi v zadnjem 
tromesečju počutili dobro, kar 
je dobro tudi za otroka.
V tem času poskrbimo, da 
bomo vsak dan na svežem zra-
ku in da bomo popili dovolj te-
kočine, še zlasti vode. Obstaja 
pravilo, da na fizični ravni lahko 
nadaljujemo z vsemi zdravimi 
praksami, kot smo jih izvajali do 
sedaj, da ohranimo zmerno te-
lesno aktivnost vso nosečnost. 
Absolutno se odsvetujejo le ne-
katere vrste športov. Če zjutraj 
izvajamo dihalne vaje, jih v času 
nosečnosti izvajamo še naprej, 
če smo že do sedaj hodili na 
masaže (in smo se masirali 
sami), z njimi nadaljujemo ali 
pa jih sedaj vključimo v prakso 
zdrave nosečnosti. 
Na čustvenem nivoju je porod 
stresna situacija za večino 
žensk in parov. Tako kot se 
ženska/par sicer sooča s krizo, 
se sooča tudi s stresom pri po-
rodu. Nekatere/i se umaknejo 
in se s stresom sploh ne želijo 
soočiti. Žal je to najmanj, kar 
pomaga, zato se je s stresom 
potrebno soočiti in to na zdrav 
način. Nekatere načine sem že 
omenila, obstaja pa še mnogo 
drugih, npr. dnevne sprostitve-

takšne izkušnje, da bomo lahko 
ohranili nadzor nad našim življe-
njem. Toda filozofske in religio-
zne tradicije nam sporočajo, da 
imajo te izkušnje preobrazbeni 
vpliv, če dovolimo zrahljanje 
svojega jaza. Tako nas lahko 
vodijo, da postanemo hvaležni 
udeleženci v skrivnosti, name-
sto njihovi kontrolorji.
Bolečina pri porodu je cen-
tralna tema vsakega poroda. V 
času kontrakcij in med dvema 
kontrakcijama je nujno opa-
zovati svoje misli. Opazovanje 
in kontrola misli izhajata iz 
duhovnih praks. Noben porod 
ne poteka po šolsko, tako kot 
piše v knjigah. Vse, kar smo se 
učili, bomo šele pri porodu re-
snično znali. V vsaki fazi poroda 
bomo odlično dihali, če bomo 
imeli stik s telesom, ker nam bo 
pravilno dihanje omililo boleči-
no. Ekstremnost in resničnost 
bolečine je dober učitelj. 
Kontrola misli pomeni, da bomo 
opazovali svoje misli – zlasti 
tiste negativne in samopomi-
lovalne – »pa kaj mi je tega 
treba, nikoli več ne bom rodila, 
to bo trajalo še celo večnost, 
vsako uro bo samo še slabše 
...« – in jim ne bomo dovolili, da 
se bodo začele razraščati. Ker 
energija sledi misli, se bomo že 
v istem trenutku počutili slabše, 
mnogo bolj nas bo bolelo, manj 
volje bomo imeli itd. Zato bomo 
take misli takoj, ko jih  bomo 
prepoznali, ustavili, namesto 
njih pa bomo vso koncentra-
cijo obdržali na dihanju.  Ko 
bo kontrakcije konec, bomo 
misli odklopili in se popolnoma 
predali sproščenosti telesa, 
ne glede, ali bomo v tem času 
hodili, se zibali, ležali, sedeli v 
vodi ipd.  
Pri najbolj intenzivnih kontrakci-
jah si lahko pomagamo z oče-
snim kontaktom s partnerjem. 
Na ta način se lahko za trenutke 
celo umaknemo iz telesa.  
Vsaka ženska avtentično opisu-
je preseganje svojega jaza ter 
občutja, ko se ji(ma) rodi otrok. 
Vedno pa je čutiti njihov notranji 
dvig, ki je daleč nad običajnim 
zavedanjem.

Regina Bokan, 

višja medicinska sestra 

in prof. pedagogike 

ne meditativne vaje, joga (če 
smo jo izvajali do sedaj), Tai Chi, 
vizualizacija, molitev, pogovor 
itd. Tudi pridobivanje znanja o 
spremembah v nosečnosti in 
poteku poroda zmanjšuje stres. 
Paziti pa je potrebno, da nas v 
poplavi informacij, ki se dobijo 
na spletnih straneh, ne odnese 
iz lastnega središča, da nam ne 
izpodjé zaupanja in optimizma. 
Če zmanjšujete stres, zmanjšu-
jete srčni utrip in krvni pritisk, 
pomagate svoji  prebavi, zmanj-
šate mišično napetost, krepite 
imunski sistem in sposobnost 
za spopadanje z bolečino ter  
nevšečnostmi. 
Zakaj bi nekdo hotel »trpeti«, 
če ponuja moderna medicina 
anestezijo in odvzem bolečine? 
Zakaj se »mučiti« z naravnim 
porodom? Zakaj ne stremimo 
za tem, da bi čutili čim manj  
bolečine? Ta vprašanja vodijo 
v filozofsko polje diskusij glede 
porodov. 
Porod je zdrav, naraven, norma-
len proces. Velikokrat slišimo o 
bolečini pri porodu, zelo malo 
pa o veselju, radosti, občutjih 
ugodja ob kontrakcijah, ko ro-
jevamo, in izkušnjah harmonije 
z ritmom svojega telesa. 
Biti odprti za izkušnje, ki so 
zaskrbljujoče in izjemne, ter 
za vprašanja, ki jih te radikalno 
sprovocirajo, se zdi kot »no-
rost«. Vendar je Platon trdil, da 
je ta vrsta »norosti« božja, ker 
predstavlja vrč s krstno vodo, iz 
katere izvira versko in intelektu-
alno življenje. Današnja kultura 
nas spodbuja, da »rešujemo«, 
»obvladujemo« in »upravljamo« 
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za izvedbo volitev poslancev iz 
Republike Slovenije v Evropski 
parlament, v 11. volilnem okraju 
4. volilne enote, ki bodo v nedeljo 
7. junija 2009 
 
VOLIŠČE 4.11.19 
GASILSKI DOM TOPOLE 
Topole 21, 
Topole.

VOLIŠČE 4.11.20
OSNOVNA ŠOLA MENGEŠ I
Šolska ulica 11, Mengeš 

Mengeš: Aljaževa ulica, Čopova 
ulica, Dragarjeva ulica, Drnovo, 
Erjavčeva ulica, Finžgarjeva ulica, 
Glavarjeva ulica, Glavni trg 8 in 
9, Gorenjska cesta, Gostičeva 
ulica, Jalnova ulica, Jama, 
Japljeva ulica, Jurčičeva ulica, 
Kamniška cesta, Kolodvorska 
cesta vsa, razen št.: 2a, 2b in 2c, 
Kopitarjeva ulica, Krekova ulica, 
Lavričeva ulica, Levstikova ulica, 
Medvedova ulica, Novakova ulica, 
Prelovškova ulica, Prešernova 
cesta, Sadnikarjeva ulica, 
Staretova ulica, Steletova ulica, 
Svetčeva ulica, Valvazorjeva 
ulica, Veselovo nabrežje, Zavrti 
št.: 45 in 47 in Zupanova ulica.

VOLIŠČE 4.11.21
OSNOVNA ŠOLA MENGEŠ II 
Šolska ulica 11, Mengeš 

Mengeš: Balantičeva ulica, 
Detelova ulica, Glavni trg ves, 
razen št.: 8, 9, 13, 15 in 17, 
Janševa ulica, Jarška cesta, 
Kersnikova ulica, Linhartova 
cesta št. 33, Mehletova ulica, 
Ogrinovo, Slamnikarska ulica št.: 
1, 1a, 3, 5, 7, 9, 11, 13, 13a, 15, 
17, 19 in 21, Slovenska cesta 
od št. 1 do 57, Šolska ulica, 
Šubljeva ulica, Trdinov trg št. 18 
in Zavrti od št. 1 do 32 in št. 34.

VOLIŠČE 4.11.22 
DOM POČITKA MENGEŠ 
Glavni trg 13, Mengeš

Mengeš: Glavni trg št.: 13, 15 
in 17, Kolodvorska cesta št.: 
2a, 2b in 2c, Levčeva ulica, 
Slamnikarska ulica št.: 2, 2a, 4, 
6, 8, 10, 12, 14 in Zavrti št.: 33, 
35, 36, 37, 39, 41 in 43.

VOLIŠČE 4.11.23 - 
GLASBENA ŠOLA MENGEŠ I
Trdinov trg 8, Mengeš 

Mengeš: Dalmatinova ulica, 
Glasbilarska ulica, Grobeljska 
cesta vsa razen št. 100, 
Jelovškova ulica št.: 2, 2a, 11, 
13 in 15, Linhartova cesta št. 
24, Liparjeva cesta št.: 2, 3, 4, 
4a, 5, 6, 7, 7a, 9, 11, 13 in 15, 
Slovenska cesta št.: 38a, 40, 
42, 44, 46, 48, 50, 52, 59, 61, 

Na podlagi 4. člena Zakona o volitvah poslancev iz Republike Slovenije 
v Evropski parlament (Uradni list RS, št. 40/04 - ZVPEP-UPB1, 41/07-
ZVRK) in 39. člena Zakona o volitvah v državni zbor (Uradni list RS, št. 
109/06 - ZVDZ-UPB1, 54/07 - odločba US), izdaja Okrajna volilna 
komisija 11. volilnega okraja 4. volilne enote
 

 SKlEP
 O DOlOčITVI VOlIŠč 
IN OBMOčIj VOlIŠč

63, 65 in 67, Stara pot, Šubičeva 
ulica, Trdinov trg ves, razen št. 
18, Trubarjeva ulica št.: 4, 6 in 
8, Vodnikova ulica in Zoranina 
ulica.

VOLIŠČE 4.11.24 
GLASBENA ŠOLA MENGEŠ II 
Trdinov trg 8, Mengeš 

Mengeš: Baragova ulica, 
Cankarjeva ulica št.: 2, 4, 6, 8, 
8a, 10, 12, 14, 16, 16a, 16b, 
18, 21 in 23, Glavičeva ulica, 
Gregčeva ulica, Jelovškova ulica 
vsa, razen št.: 2, 2a, 11, 13 in 
15, Koblarjeva ulica, Linhartova 
cesta št.: 1, 1a, 2, 2a, 4, 5, 6, 7, 
8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 16, 17, 
18, 20 in 22, Liparjeva cesta št.: 
8, 10, 12, 14, 16, 16a, 17, 18, 
19, 20, 21, 22, 22a, 22b, 22e, 
22f, 23, 24, 25, 26, 27, 28, 29, 
30, 31, 32, 32a, 33, 34, 35, 36, 
38, 40 in 60, Muljava, Pristava, 
Rašiška cesta,
Ropretova cesta, Slovenska 
cesta št.: 54, 56, 56c, 56d, 58, 
60, 60b, 62, 64, 66, 68, 70, 
72, 74, 76 in 78 in Trubarjeva 
ulica št.: 1, 3, 5, 7, 9 in 11.
 
VOLIŠČE 4.11.25 - VRTEC 
SONČEK
Zoranina 5, Mengeš

Mengeš: Cankarjeva ulica št.: 
3, 5, 7, 9, 11, 13, 15, 17 in 
19, Grobeljska cesta št. 100, 
Hribarjeva ulica, Liparjeva cesta 
št.: 37, 39, 41, 43, 45, 47, 49, 
51, 53, 55, 57, 65, 66 in 70, 
Maistrova ulica, Murnova ulica, 
Slomškova ulica, Slovenska 
cesta št.: 69, 71, 73, 75, 77, 
79, 80, 81, 82, 83, 84, 85, 86, 
87, 88, 90, 92, 94, 96, Ulica dr. 
Zajca in Zadružniška ulica.

VOLIŠČE 4.11.26 - GASILSKI 
DOM LOKA PRI MENGŠU

Gasilska cesta 46, Loka pri 
Mengšu 

Loka pri Mengšu: Gasilska 
cesta, Grajska cesta, Na gmajni, 
Pot na Dobeno, Testenova ulica, 
Trzinska cesta, Za Pšato.

VOLIŠČE 4.11.27
 KMEČKI TURIZEM BLAŽ 
Dobeno 9, Dobeno
Dobeno.

VOLIŠČE 4. 11.901 
DOMŽALSKI DOM 
Ljubljanska cesta 58, 
Domžale

Predčasno glasovanje.

VOLIŠČE 4. 11.950 
DOMŽALSKI DOM 
Ljubljanska cesta 58, 
Domžale

Volišče za invalide. 

VOLIŠČE 4. 11.970 
DOMŽALSKI DOM 
Ljubljanska cesta 58, 
Domžale

Volišče za volivce, ki nimajo 
stalnega prebivališča na območju 
okraja.

Republika Slovenija 
OKRAJNA VOLILNA KOMISIJA
11. VOLILNEGA OKRAJA
4. VOLILNE ENOTE 

Številka: 410-3/2009 
Datum: 25.3.2009 

PREDSEDNICA OKRAJNE 

VOLILNE KOMISIJE

Anita Janjoš, 

univ. dipl. prav. 
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Nosilec liste Nove Slovenije, Lojze 
Peterle, je dejal: »Ne vidim razloga, da 
rezultata iz leta 2004 ne bi ponovili tudi 
letos. Listo smo v primerjavi z letom 
2004 okrepili z ljudmi, ki imajo močne 
evropske izkušnje. Prepričan sem, da 
volivci evropske volitve dojemajo druga-
če od parlamentarnih, in sicer bolj skozi 
osebnost in kompetence kandidatov.« 
Kompetenc listi Nove Slovenije res ne 
manjka, poleg nosilca liste, ki ima boga-
te evropske izkušnje, na njej sodelujejo 
še evropska poslanka Ljudmila Novak, 
nekdanja ministrica Mojca Kucler Dolinar, 
nekdanji predsednik odbora Državnega 
zbora za zadeve EU, Anton Kokalj, dr. 
Alenka Šverc, mag. Klemen Žumer in Kse-
nija Kraševec. Predsednica N.Si, Ljudmila 
Novak, je prepričana, da »Nova Slovenija 
ponuja najboljšo ekipo«.
Pred samim začetkom volilne kampanje 
nekatere zlonamerne statistike niso znale 
povedati nič dobrega o sedanjih evropskih 
poslancih Nove Slovenije – Lojzetu Peterle-
tu in Ljudmili Novak, a dejstva govorijo dru-

NOVA SlOVENIjA – BlIZU ljUDEM
gače. Statistike ne govorijo o prizadevanjih 
Lojzeta Peterleta v boju proti raku, v okviru 
katerega je ustanovil medparlamentarno 
skupino Evropskih poslancev za boju proti 
raku MAC (Member against cancer), ki 
združuje danes že preko 70 poslancev in 
poslank Evropskega parlamenta. Peterle je 
bil tudi dobitnik nagrade za najbolj aktivnega 
poslanca na področju dela za zdravje. Prav 
tako ni mogoče spregledati Peterletove 
pobude, zaradi katere je, po besedah ko-
misarke Viviane Reding, prišlo do pocenitve 
telefonskih storitev v tujini. Lojze Peterle je 
kot evropski poslanec vodil prvo slovensko 
delegacijo na obisk v Evropsko vesoljsko 
agencijo ESA, čemur je sledil pridružitveni 
sporazum s Slovenijo. Znana so njegova 
odločna prizadevanja v zvezi z odprtimi 
vprašanji meje med Slovenijo in Hrvaško. 
Možno je našteti še vsaj 100 mednarodnih 
konferenc, na katerih je sodeloval Lojze 
Peterle in promoviral Slovenijo, a statistike 
so to spregledale. Prav tako ni mogoče 
spregledati prizadevanj Ljudmile Novak, ki 
je kot glavna poročevalka Evropskega parla-

menta pripravila tri poročila: o preglednosti 
kvalifikacij in usposobljenosti – Europass, 
o zagotavljanju kakovosti v visokem šolstvu 
in o izvajanju programa Izobraževanje in 
usposabljanje 2010. Končno oceno dela 
Peterleta in Novakove na srečo ne bodo 
imele zlonamerne statistike ampak volivci. 
Nova Slovenija bo tudi v kampanji blizu 
ljudem, kandidati za evropske poslance 
bodo obiskali vse slovenske občine, tudi 
vašo. Naš cilj je, da Evropo čim bolj pri-
bližamo ljudem, predvsem pa si želimo, 
da bi ljudje začutili Evropo v obliki novih 
priložnosti. Naša prizadevanja bodo šla v 
smeri poenostavitev in večje preglednosti 
sistema financiranja iz evropskih skladov ter 
pospešitev črpanja evropskih sredstev. V 
srednjih in malih podjetjih vidimo zagonsko 
moč evropskega gospodarstva in možnost 
za nova delovna mesta. Evropo želimo 
narediti blizu ljudem.
Nova Slovenija ponuja izjemno kompeten-
tno ekipo z bogatimi izkušnjami, ki bo v 
prihodnje lahko naredila še veliko dobrega 
za Slovenijo in njene državljane.

Matej Hribar

Predsednik OO N.Si Mengeš
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čISTIlNA AKCIjA OO SDS MENgEŠ
Konec meseca marca smo člani OO SDS Mengeš izvedli že 
tradicionalno čistilno akcijo na področju kamnoloma in ob  
cesti proti Žečku. 

V samem kamnolomu 
smo naleteli na ogro-
mno količino sveže 
pripeljanih smeti. Malo 
smo pobrskali in našli 
celo nekaj kuvert s 
polnim naslovom ter 
ugotovili, da nemarne-
ži, ki so smeti pripeljali, 
prihajajo iz Mengša. 
Med vsemi temi kupi 
smeti smo našli kar 

nekaj novih stvari, ki bi jih v današnjih hudih časih lastnik smeti raje 
odnesel na Karitas, saj bi jih marsikdo še kako potreboval. Kuverte 
z naslovi smo poslikali in obvestili Občino Mengeš, da lastnika smeti 
obvesti, da te smeti odstrani. Iskreno se moram javno zahvaliti Borisu 
Kavčiču, ki je hitro ukrepal, in smeti so bile pospravljene v zelo kratkem 
času. Drugače pa smo ob poti proti Žečku, kot vsako leto, nabrali 
veliko količino smeti in embalaže nevarnih odpadkov in olj. Vedno 
znova ugotavljamo, da ljudje še vedno brezbrižno odlagajo smeti v 
gozdu, namesto da bi jih odložili na za to primerno mesto. Na koncu 
smo bili zadovoljni, da smo zopet nekaj prispevali za čistejšo okolico 
v Občini Mengeš.

Zlatka Zebec, OO SDS Mengeš

V OBčINI MENgEŠ 
PRAZNUjEMO 15. OBlETNICO 
PONOVNO SAMOSTOjNE 
OBčINE

Bliža se tudi praznik državnosti Republike Slovenije, ki se je 
spočela z Majniško deklaracijo pred dvajsetimi leti. Prehod 
v zrelo obdobje, učinkovito državo in konkurenčno gospo-
darstvo preprečujejo gospodarji iz časov samoupravnega 
socializma. Na čelu s tajkuni, s katerimi obvladujejo sodstvo, 
univerze, medije, sindikate, banke, del gospodarstva, cen-
tralizirano državo ...
SDS predlaga ustavne spremembe, vabi k sodelovanju – za 
drugačno, za drugo Republiko Slovenijo.

Lepo praznujte in bodite del sprememb za varno in lepšo 
prihodnost.

mag. Tomaž Štebe, predsednik

Marija Vesna Sešek, podpredsednica SDS, OO Mengeš

Ogled krvavškega vodooskrbnega sistema s pobiranjem 
odpadkov na vodozbirnem območju bo v soboto, 6. junija 
2009. Skupinski odhod izpred občine Mengeš bo ob 7.30. 
Najavite udeležbo: tomaz.stebe@gmail.com, 051/372-782. 
Več na: www.menges.sds.si. Vabi Vas SDS Mengeš!

VABIlO
Vas zanima, kakšna je identiteta LDS danes in razlike v pri-
merjavi s SD in ZARES; bi radi izvedeli kaj več o koalicijskem 
sodelovanju ter postavili kakšno aktualno vprašanje s področja  
zdravstva. Če so omenjene teme, in morda še kakšna druga 

aktualna problematika, zanimive za vas, potem boste

v torek, 26. maja 2009, ob 18. uri 
z nami v Domžalskem domu, Ljubljanska cesta 58 Domžale 

(nekdanja Knjižnica Domžale) in 

prisluhnili našemu gostu
dr. Slavku Ziherlu, podpredsedniku LDS Slovenije.

Dobrodošli!
Peter Gubanc

Predsednik OO LDS Mengeš

SVETNIŠKA 
SKUPINA lDS 
čESTITA
V svetniški skupini LDS se ob občinskem prazniku oziramo nazaj 
in s ponosom lahko rečemo, da smo sprejeli kar nekaj pomemb-
nih, v prihodnji razvoj občine usmerjenih odločitev. Tako kot vse 
odločitve, so od nas zahtevale tehtanje med prednostmi, ki jih bo 
občini prinesla njihova realizacija, kot med elementi, ki se jim bomo 
morali odpovedati. V luči trajnostnega razvoja,  ki poudarja razvoj z 
ohranjevanjem okolja, smo v preteklem letu sprejeli več odločitev, 
ki hkrati kažejo enotnost in sodelovanje svetniških skupin znotraj 
Občinskega sveta Občine Mengeš. Prav sodelovanje med svetniki 
nam ponuja možnost dodatnega napredka in razvoja občine, ki se 
tako s številnimi projekti na novo prebuja. Nekateri so se že začeli, 
drugi se bodo gradili med poletjem, tretji pa v jeseni. Pa vendar 
niso stavbe, ki jih gledamo, najbolj pomemben del naše prihodno-
sti. Velik napredek je bil dosežen tudi s sodelovanjem na drugih 
področjih ter z rešitvami številnih, velikih in malih, zagat občanov. 
Veseli in ponosni smo, da smo lahko pri tem sodelovali in s svojim 
delovanjem bomo nadaljevali tudi v naslednjem letu. 

OO LDS Mengeš

OO LDS Mengeš ob občinskem prazniku, Trdinovem dnevu, 
čestita vsem občanom in občankam Mengša. Predvsem pa, 
da bi skupaj še naprej dobro sodelovali za našo prihodnost 
Občine Mengeš. 

Čestitamo!
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Mengšan Matevž Štepec, navihan desetletnik, in njegova 
soplesalka Barbara Šernek iz Plesnega kluba Miki sta se 
svojega prvega skupnega tekmovanja udeležila februarja, 
na mednarodni tekmi v Sarajevu, kamor sta odšla pokazat, 
kaj sta se v enem letu sodelovanja naučila. 

Odhod na tek-
mo je spremlja-
lo veliko dobre 
volje, smeha in 
pozitivne ener-
gije, tja se ni-
sta odpravila z 
velikimi priča-
kovanji, ampak 
zgolj zato, da si 
nabereta novih 
izkušenj in ne-
pozabnih spo-
minov. Plesno 
znanje osvajata 
in nadgrajujeta 
v Plesnem klubu 
Miki, pod stro-
g im očesom 
plesne pedago-
ginje Nine Med-
ja in njenega 
nekdanjega plesnega partnerja in sedanjega kolega plesnega 
pedagoga, Matevža Ogorelca, s katerim že vrsto let poučujeta 
plesne pare. Na prvi tekmi, ki se je odvijala na tujem parketu, 
kjer sta Matevž in Barbara kot edini slovenski par tekmovala med 
pionirji C, sta se za svoj trud in pokazano znanje v standardnih 
plesih najprej uvrstila iz polfinala v finale. Tega uspeha sta bila 
zelo vesela, saj sta poleg rednih treningov obiskovala tudi do-
datne treninge z Mišo Cigojem, odličnim športnim plesalcem, 
aktualnim prvakom svetovnega pokala in svetovnim podprvakom 
v desetih plesih. 
Dodatni treningi in plesne priprave so se obrestovali, podpora 
plesnih pedagogov in staršev ter klubskih soplesalcev pa ju je še 
dodatno vzpodbudila, da sta v finalu dala vse od sebe in si tako z 
največjo eleganco in natančnostjo, ki je bistvo vseh standardnih 
plesov, priplesala 1. mesto. Mladi športniki s svojim trudom in 
odnosom do plesa lahko dosežejo veliko. 
»Rezultati so v plesni karieri pomembni, plesalci pa morajo v plesu 
tudi napredovati in uživati. Tekma v Sarajevu je bila naporna, saj 
so morali biti plesalci neprestano v pripravljenosti kar po več ur 
skupaj. Za novince v športu je to lahko zelo naporno in potem ko 
napoči trenutek tekmovanja, niso sposobni dati vsega od sebe. 
Matevž in Barbara sta me s svojim profesionalnim odnosom do 
tekme zelo navdušila, zato se res veselim nadaljnjega dela z 
njima,« nam je zaupala njuna plesna pedagoginja Nina Medja. 
Matevž in Barbara, ki so jima velik vzor starejši plesni pari, s 
katerimi trenirata v Plesnem klubu Miki, še naprej svojo energijo 
vlagata v piljenje korakov in nadgrajevanje plesne tehnike, saj 
želita napredovati, se uvrščati v višje tekmovalne razrede in še 
naprej dosegati rezultate. 

Romana Pahor

Mengšan Matevž Štepec s soplesalko Barbaro Šernek 

PlESNIM USPEhOM NAPROTI
DRUgI MEDNARODNI FIlOZOFSKI 
SIMPOZIj MIKlAVžA OCEPKA 
Mengeš – Škocjan – Ljubljana, 3.–7. junij 2009

Filozofija v zapuščenem svetu
Kultura – znanost – gospodarstvo
Za drugega sem odgovoren v vsem njegovem življenju kot tudi v nje-
govi smrti. To je odgovornost, ki ni utemeljiva z nikakršno izkušnjo, z 
nikakršnim pojavom ali vednostjo. Odgovornost brez krivde, kjer pa 
sem pred obličjem drugega izpostavljen neki terjavi, ki je alibi moje 
drugačnosti ne more izničiti. Levinas je sedaj zastavil vprašanje, ki 
je najbolj odrivano, toda starejše od tistega po smislu biti. Ne tisto, 
ki vprašuje: »Zakaj nekaj je in ne raje nič?«, marveč tisto, ki je pro-
tinaravno vprašanje: »Je pravično biti?« Obličje drugega mi ne daje 
nobene možnosti izgovora. Odprto obličje brez zaščite je skrivnost 
bližnjega v smislu postavitve mene samega pod vprašaj.

Miklavž Ocepek

Idejna zasnova mednarodnega filozofskega simpozija
Simpozij organizira založba in društvo Apokalipsa, v sodelovanju z 
Občino Mengeš, KD Vilenica, TD Škocjan in KUD Sestava. Apo-
kalipsa v stari grščini ne pomeni katastrofičnosti, nima grozljivega 
in mračnega prizvoka, niti ni nekaj skrivnega in predvsem skrivno-
stnega, nasprotno, »apokalypsis« pomeni odkrivanje, razodevanje 
in odstiranje … Vpogled v stvar dobimo šele, ko se znebimo utvar 
… Samo, če res pogledamo čez in nas strah ne stre, se nam vest 
odpre in svet odstre …
Februarja 2007 smo prvič organizirali tudi mednarodni filozofski 
simpozij, ki smo ga posvetili enemu izmed glavnih idejnih nosilcev 
Apokalipse, slovenskemu filozofu Miklavžu Ocepku (1963–2005). 
Ta simpozij letos odpiramo v avtorjevem domačem okolju, ki je 
zelo tesno povezano z njegovim dojemanjem življenjskega bistva, 
v Mengšu. S simpozijskimi dejavnostmi nadaljujemo v Škocjanu in 
ga zaključujemo v Ljubljani. 
Delovni del simpozija bo po slavnostni otvoritvi potekal tri dni, vsak 
dan z nekoliko posebnim poudarkom, ki ga daje podnaslov: KUL-
TURA – ZNANOST – GOSPODARSTVO, v medsebojnem prepletu. 
S tem želimo tematiko premišljevanja o perečih problemih našega 
življenja danes približati konkretnim ljudem in jo preplesti z doga-
janjem v okolju (v smislu povezovanja globalnega in lokalnega). 
Simpozij je zasnovan dialoško, vsak dan se bo začel s filozofskim 
zajtrkom in medsebojnim predstavljanjem dveh filozofov/filozofinj iz 
posamezne države, nadaljeval z dopoldanskimi krajšimi predstavi-
tvami oz. delavnicami in popoldanskimi predavanji in pogovori ter se 
zaključil v večernem dialogu z glasbo, literaturo in sliko, v prepletu 
in soodvisnosti družbenega polja, z vpraševanjem: Kako v krizni 
situaciji individualnosti v svetu okrepiti vlogo osebnosti? 

Organizatorji simpozija: KUD Apokalipsa, Občina Mengeš, KD 
Vilenica, TD Škocjan, KUD Sestava
Mednarodni soorganizator simpozija: Revija v reviji/Review within 
Review (SLO/CRO/CZ/SK)

Program
SR, 3. junij: Kultura – znanost – gospodarstvo, Mengeš
ČE, 4. junij: Kultura – znanost – gospodarstvo, Škocjan
PE, 5. junij: Kultura – znanost – gospodarstvo, Škocjan
SO, 6. junij: Kultura – znanost – gospodarstvo, Ljubljana
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Začetki Mengeške godbe segajo v leto 
1884. Člani so se morali spoprijeti z 
začetnimi nalogami, pri čemer so jih 
podprli Mengšana Tone in Mihael Stare 
ter jarški mlinar Peter Majdič. Prvi trije 
kapelniki so bili brata Degischer in Pe-
ter Lipar, z njimi pa je Mengeška godba 
resnično zaživela. Njena kvaliteta se je 
z leti dvigala in danes sodi Mengeška 
godba v vrh slovenskih godb, pogosto 
pa je prisotna tudi v mednarodnem pro-
storu. Letos praznuje 125-letnico delo-
vanja, zato smo s predsednikom Ladom 
Koscem opravili krajši pogovor.

Kaj pomembnega se je v Mengeški god-
bi zgodilo od vaše zadnje obletnice?
Zamenjali smo dirigenta in pri tem naredili 
eleganten preskok. Primož Kosec je že 
nekaj časa razmišljal o spremembah v 
življenju, kajti za vsako stvar v življenju so 
spremembe dobrodošle. Naš novi dirigent 
je Dimitrij Lederer, ki je vnesel novo svežino 
in zagon in zelo pritegnil mlade glasbenike. 
Izdali smo tudi nov CD, za kar je posebej 
zaslužen nekdanji dirigent Primož Kosec, 
skupaj z novimi vijoličnimi uniformami in na-
rodnimi nošami pa predstavlja preobrazbo 
Mengeške godbe v zadnjih 15 letih. 
Oboje je bil verjetno tudi precejšnji 
finančni zalogaj.
Seveda. Samo nakup noš nas je v zadnjem 
letu stal 10.000 evrov. Velik strošek pa je 
tudi nakup inštrumentov, zato kar pogre-
šamo čase, ko so skupine za obletnice 
dobile nekaj novih inštrumentov. Kljub 
vsemu smo s financiranjem Občine Mengeš 
zadovoljni.
CD-plošča z devetnajstimi skladbami ni 
bila posneta v profesionalnih tonskih 
studiih.  S skladbami, ki jih lahko poslu-
šamo na njej, ste sodelovali na različnih 
prireditvah in oddajah.
Na plošči so skladbe z različnih tekmovanj, 
oddaj, kot je Musikantenstadl, Na zdravje, 
Raketa pod kozolcem, Alpski in Dorijev 
večer ..., ki doslej na CD plošči še niso 
bile izdane. Gre za pregled našega dela v 
zadnjih letih.
Primož Kosec, prejšnji kapelnik, je z 
delom v Mengeški godbi zagotovo pustil 
močan pečat. Nivo kvalitete Mengeške 
godbe se je z leti zviševal, redno pa 
ste širili tudi repertoar, od filmske do 
klasične glasbe. Novi kapelnik Dimitrij 
Lederer je prinesel novo svežino, ki smo 
jo začutili tudi poslušalci.

Tako je. Mengeška godba je zelo napredo-
vala. Veliko smo sodelovali tudi z glasbeno 
šolo, na koncertih so se nam pridružili 
tolkalci ... Primož je začutil, da je čas, 
da se umakne ... Dimitrij vnaša v godbo 
nekaj novega, ima drugačen način dela, 
potrebuje pa tudi podporo vodstva, saj 
je za kvalitetno zasedbo potrebno, da so 
stvari urejene. Čaka nas nekaj tradicional-
nih prireditev, pred nami je tudi kar nekaj 
gostovanj v tujini. Nastopamo marsikje, naj-
bolj ponosni pa smo, da smo sodelovali na 
Musikantenstadlu, v znameniti oddaji Karla 
Moikka na avstrijski televiziji. Na snemanje 
imamo zelo lepe spomine. Gostovali smo 
tudi v Italiji, Franciji, Španiji ...
Pred nekaj leti so starejši člani ustano-
vili veteransko skupino, ki nastopa tudi 
samostojno, trenutno pa je med vašimi 
člani opaziti precej mladih obrazov. Za-
nimanje za igranje pri Mengeški godbi 
verjetno ostaja?
Novi kapelnik je profesor glasbene vzgoje, 
zato tudi sam vzpodbuja mlade glasbenike, 
da se nam pridružijo. Trenutno je naša 
godba precej pomlajena, imamo tudi nekaj 
glasbenikov s končano srednjo glasbeno 
šolo, dva celo nadaljujeta študij na glasbeni 
akademiji. Edini problem je primanjkljaj 
glasbenikov na »težkih inštrumentih«, basu, 
tenorju in baritonu. 
Letos boste 125-letnico delovanja obe-
ležili zadnji vikend v maju.
Naše praznovanje bo potekalo tri dni, 
praznovali pa bomo skupaj s Folklorno 
skupino Svoboda in gasilci. Vse prireditve 
želimo narediti spontane in prijetne. V pe-
tek, 29. maja, bo ob 18. uri v Kulturnem 
domu Mengeš slavnostna seja Občinskega 
sveta Občine Mengeš, nato bo v preddverju 
odprtje razstave ob naši obletnici. Ob orga-
niziranju različnih prireditev, zlasti prireditve 
Pod mengeško marelo, je nastalo precej 
fotografskega gradiva, ki ga bomo ob tej 
priložnosti predstavili obiskovalcem. Ob 
19. uri sledi slavnostni koncert. Po njem se 
bomo preselili v osrednji prostor tridnevne-
ga dogajanja, v šotor pred banko, kjer nas 
bo zabavala skupina Mambo Kings. 
Praznovanje se bo nadaljevalo v soboto, 
ko boste na festivalu koračnic gostili 
prijateljske godbe iz Slovenije in godbo 
z Madžarske. 
Že zjutraj bodo v šotoru nastopili naša ve-
teranska skupina in harmonikaši, popoldan 
pa bo na istem mestu tradicionalni festival 
koračnic. Letos se je k sodelovanju prija-
vilo devet godb, posebej pa se je prijavilo 

sedem skladateljev, ki bodo tekmovali v 
svoji konkurenci. Po 17. uri bo na koncertu 
nastopila prijateljska godba z Madžarske s 
svojo mažoretno skupino. 
Prireditvena prostora bosta v večernem 
času pravzaprav dva.
Na drugem prireditvenem prostoru, v 
Kulturnem domu Mengeš, bo ob 18. uri 
koncert Folklorne skupine Svoboda, ki 
praznuje 35-letnico delovanja, in bo gostila 
folklorne skupine iz Slovenije in Srbije, z 
znamenitimi »trubači«. Zvečer se bomo 
skupaj z njimi srečali v šotoru, za zabavo pa 
bodo poskrbeli Slovenski muzikantje.    
S čim pa boste obiskovalce presenetili 
v nedeljo?  
V nedeljo dopoldne nas bodo v šotoru 
zabavali Okrogli muzikantje. Ob 14. uri bo 
povorka z gosti – godbo s Hrvaške, vojaško 
godbo iz Avstrije, madžarsko godbo, srbsko 
folklorno skupino s trubači in godbami iz 
Metlike, Moravč, Domžal, Vodic in Kamnika 
– ter društvi iz Občine Mengeš. Sledil bo 
koncert godb v prireditvenem šotoru, po 
njem pa zabava z ansamblom Dori. 
Taka prireditev zahteva veliko orga-
nizacijskega dela. Najbrž vsega niste 
zmogli sami?
Sodelujemo s Turističnim društvom Mengeš 
in PGD Mengeš, v veliko pomoč pa nam je 
gospod Štefan Borin. Vsi lepo povabljeni 
na prireditve, ki smo jih pripravili od 29. 
do 31. maja.

Tekst in foto: Nataša Vrhovnik Jerič  

lADO KOSEC, predsednik Mengeške godbe
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Spet je mesec naokoli, ko se običajno 
lotim pisanja za naše občinsko glasilo. A 
sem bil prvi trenutek v manjši zadregi, kaj 
naj pravzaprav napišem. Tole prehodno 
obdobje med zimsko in poletno sezono 
je resnično eno veliko mrtvilo. Toda le 
navidezno. Tekmovalci so do nedavna 
zgolj nabirali kondicijo in pilili akrobatske 
spretnosti, toda že je tu čas prvih trenin-
gov na plastiki. 

Največ dela so si zadali člani, predvsem pa 
starši tekmovalcev, ki zaključujejo dela na 
veliki, 35-metrski skakalnici. Naprava je že 
prekrita s plastiko, nameščeni so reflektorji, 
prekrit je sodniški stolp … Položiti bo treba le 
še travno rušo v izteku in podaljšati zaščitno 
ograjo. Toda čaka jih še precej zahtevna 

MAjSKO DOgAjANjE V SKK MENgEŠ

Skakalnica je že skoraj dokončana, 

manjka le še naletna smučina.

montaža zaletne smučine. In vse to je bilo 
opravljeno, kljub slabim obetom, da ne bo 
sredstev za plačilo izdelave plastike. A se 
je k sreči vse dobro izteklo. Zato zahvala 
vsem, ki so pripomogli k takemu razpletu.
Konec meseca maja, ko Mengeš praznuje 
svoj občinski praznik, pa bo pod hribom 

Gobavica zanimiv dogodek. Vabimo vse, ki jih 
veselijo smučarski skoki, da se v soboto, 30. 
maja, pridružijo na dnevu odprtih vrat, kamor 
bomo povabili mlade, pogumne šolarje, da se 
priključijo našim uspešnim tekmovalcem, ki 
so v samem vrhu v svojih kategorijah. Pridite 
in preskusite svoj pogum in talent. Vabimo pa 
tudi vse Mengšane in okoličane, da se spre-
hodijo mimo skakalnega centra na Zalokah in 
si ogledajo kak poznopopoldanski trening. S 
svojo prisotnostjo boste spodbudili še večjo 
zagnanost in vnemo tekmovalcev. Prav vsi 
prisrčno dobrodošli.
Podrobnosti in fotografije najdete tudi na sple-
tu: http://skakalni-klub-menges.s5.net.

Tekst in foto: Jože Trplan

Futsal team Joma Buon Piatto iz Mengša 
je ena redkih »rekreativnih« ekip, če ne 
kar edina v  Sloveniji, ki se trenutno lah-
ko enakovredno meri z vsemi in jih tudi 
premaguje – kot npr. drugič zapored 
najboljšega prvoligaša in aktualnega 
pokalnega prvaka – obenem pa pohvali 
z obema finaloma kar na obeh letošnjih 
najmočnejših malonogometnih dvoran-
skih turnirjih. Naslednji večji cilj ekipe je 
odmevnejši rezultat na Futsal Masters 
Cupu, v okviru World Winter Olympic 
Masters Games, ki bodo med 25. in 31. 
januarjem 2010 potekale na Bledu (več 
na www.2010.mastersgames.com). 
Že pred tem pa vodstvo ekipe na čelu 
z obema sponzorjema (Joma – Masel 
d.o.o., Špageterija&pizzerija Buon Piat-
to d.o.o.) načrtuje udeležbo na turnirju 
vseh turnirjev nekdanje skupne države 
– turnirju Kutija Šibica v Zagrebu.

Osrednja športna dvorana v Kamniku je bila 
zadnji aprilski vikend središče slovenskega 
malega nogometa ali »futsala«. Na turnirju 
se je predstavilo 24 zasedb, svoje znanje 

in veščine pa je predstavila tudi večina 
aktualnih in bivših slovenskih državnih re-
prezentantov. Ekipe so najprej opravile s 
predtekmovanjem, potem pa so se zvrstili 
četrtfinalni obračuni: Ambrož Team : Sport-
caffe (4 : 3), Bobr bar : Joma Buon Piatto (1 
: 5), Šipca : Kraljevi klub Vodice (5 : 4) in As 
Grad Bau – DNG Team (2 : 0). Za največje 
presenečenje turnirja je poskrbela ekipa 
Joma BP, ki je v polfinalu izločila morda kar 
prvega favorita turnirja, ekipo As Grad Bau 
– gre za turnirsko ekipo aktualnih državnih 
prvakov iz KMN Gorica (Kurtič, Grželj, Go-
ranovič, Radiškovič, Mehič, Kurič, Božič, 
Vujič, Kukavica). Slednji so  zaostanek 2 : 
0 po prvem polčasu sicer uspeli izničiti v 
drugem, ko so vseh petnajst minut igrali z 
golmanom – igralcem v polju, a jim preobrat 
ni uspel niti po kazenskih strelih (7 : 6), kjer 
jih je zaustavil Mikanovič, na koncu ponov-
no izbran za najboljšega vratarja turnirja. 
Ekipa Jome BP je nato po sedmih tekmah 
le klonila v finalu z aktualnimi slovenskimi 
reprezentanti, zbrani v ekipi Ambrož Team 
(Drobnič, Čujec, Rosič, Brkič in Kroflič). 
Tretje mesto je pripadlo ekipi Šipce, ki je s 

3 : 2 premagala Novogoričane. 
Na svoj račun so prišli tudi gle-
dalci, ki so bili pred tem priča 
še revijalni tekmi med znanimi 
Kamničani in slovenskimi glas-
beniki. Tekmo je sodil starosta 
slovenskih sodnikov Franjo Vu-
grinec, ki je navkljub 77 letom 
tudi v finalu, kot tretji sodnik, 
uspešno asistiral sodniškemu 
paru Nadarevič -Fetič. 
Odmeven uspeh so igralci men-

geške futsal ekipe Joma BP dosegli tudi 
na zadnjem božično-novoletnem turnirju 
športnega dnevnika Ekipa. V veliki finale 
omenjenega turnirja sta se po petih zapo-
rednih zmagah zasluženo uvrstila branilec 
naslova GP Škoro Bihor iz Litije (Simeuno-
vič, Osredkar, Osojnik, Vrhovec, Smiljanič, 
Marn, Bizjak, Kranjc) in nekdanji mengeški 
drugoligaš Joma BP. Prvi pričakovano, 
drugi malo manj, kajti večina je tam priča-
kovala boj med litijskimi in novogoriškimi 
reprezentanti As Grad Bau. V polfinalu se 
je s kar dvema ubranjenima šestmetrov-
kama izkazal Goran Mikanovič, ki je bil na 
koncu izbran za najboljšega vratarja turnirja, 
njegovi soigralci Ignjatovič, Žalac, Artner, 
Čampa, Durgutovič, Čauševič in Česen, na 
čelu z izjemnima Denisom Kantarevičem in 
Dejanom Volašem, pa so opravili ostali del 
naloge, ki je popeljala moštvo Igorja Tisaja 
med zvezde. Finalna tekma pred okoli 600 
gledalci pa je bila odločena že zgodaj, saj 
je zmagovalna ekipa GP Škoro Bihor hitro 
povedla in potem rutinsko zadržala pred-
nost do konca. Po enoletnem premoru je 
na turnirju znova zaigral velemojster malega 
nogometa  Mile Simeunovič in s tretjim 
golom dokončno odločil finalno srečanje. 
Skupaj z Osredkarjem, ki je bil tokrat izbran 
za najboljšega igralca turnirja, se tako lahko 
pohvalita že s po tretjim osvojenim naslo-
vom. Tretje mesto na izjemnem turnirju v 
vseh ozirih je osvojila Komiža, četrta je 
bila Šipca.

Po športnem dnevniku Ekipa 
povzel in pripravil Igor Tisaj

Športni direktor in trener/vodja ekipe

USPEhI MAlONOgOMETNE EKIPE jOMA BUON PIATTO IZ MENgŠA
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Monika Kambič je odraščala v argen-
tinskih Bariločah, v slovenski družini. 
V Mengeš je prišla na obisk, ostala pa 
zaradi ljubezni in gora. Slovenija se ji 
zdi idealen kraj za življenje, še posebej 
tako, v katerem kraljujejo gore. Vrhun-
ska alpinistka je bila že na osmih alpi-
nističnih odpravah, trikrat odlikovana 
z nazivom slovenska alpinistka leta in 
sodi v sam svetovni vrh ženskega alpi-
nizma. Danes je predvsem mati trem 
otrokom in uspešna podjetnica, ki sku-
ša najti čas za svojo veliko ljubezen.

Monika, kdaj si začela plezati? Že v 
Bariločah?
Ne, tam sem samo hodila v hribe, nisem 
še plezala. Bolj sem se posvečala surfanju 
(jadranju na deski). Temu športu sem bila 
zelo predana in bi mu bila najbrž še danes, 
če se ne bi preselila v Slovenijo, kjer za to v 
bližini ni mnogo možnosti. Leta 1993 sem 
prišla v Mengeš in sem se še isti mesec 
vpisala v alpinistično šolo na Alpinistični 
odsek Mengeš, ker sem potrebovala »na-
domestni« šport. Nisem vedela, da se bo 
tako prijelo (smeh).
Leta 1995 si opravila državni izpit za 
alpinistko in tvoja alpinistična kariera je 
šla samo še navzgor. Svoje čase si bila 
vrhunska športnica, plezala si skoraj 
vsak dan. Kako je s tem danes?
Danes imam družino; tri otroke (10-letno 
Alenko, 7-letnega Grega in 3-letnega Mar-
ka), za katere je treba skrbeti. Poleg tega 
imam podjetje, ki se ukvarja z višinskimi 
deli, in to mi vzame ogromno časa. Skrbeti 
moram za hišo in vsakodnevne obveznosti. 
Seveda si ne morem privoščiti iste količine 
plezanja kot nekoč, zato tudi nisem več 
čisto v vrhu. A vseeno si poskušam organi-
zirati čas čim bolj optimalno, da grem lahko 
plezat (v hribe ali v plezališče) vsaj dvakrat 
na teden in takrat se plezanju popolnoma 
predam. 
Kako skrbiš za telesno kondicijo? 
Tekaš?
Ne, nikoli nisem mogla teči za trening. 
Tek ni šport zame, ne leži mi. Ne vem, 
če bi zmogla preteči pet km (smeh). Rajši 
grem hodit v hrib, to mi je všeč. Kondicija 
pride spotoma, če veliko hodiš po gorah 
in si stalno aktiven tudi v dolini. Z otroki 
ogromno časa preživimo v naravi – kole-
sarimo, plavamo, hodimo v hribe, plezamo 
v plezališčih.  

V AlPINIZMU SKUŠAM UžIVATI IN NE 
TRPETI – MONIKA KAMBIč, AlPINISTKA

Kako pa vzgajaš svoje otroke? Jih 
usmerjaš v plezalni šport in si želiš, da 
bi bili tako dobri kot ti?
Ne, nikoli jih ne silim v plezanje, v noben 
šport pravzaprav. Skušam jim ponuditi čim 
širši spekter različnih načinov preživljanja 
časa in gibanja v naravi. Moj cilj je, da bodo 
živeli športno življenje, ne zdi pa se mi po-
membno, da bi v kakšnem športu dosegali 
vrhunske rezultate. Za to se bodo odločili 
sami. Pomembno se mi zdi, da so otroci 
čim bolj samostojni, da si znajo tudi sami 
pomagati, če slučajno v bližini ni nobenega 
odraslega. 
 Kaj pa prehrana? Naše vrhunske špor-
tne plezalke so suhe kot trlice; pravijo, 
da lažje plezaš, če si lahek. Kakšno 
mnenje imaš o tem?
Plezanje v gorah se razlikuje od špor-
tnega plezanja in zahteva svojo energijo, 
zato moraš jesti, če želiš priti v dolino 
živ in zdrav. Jaz ne kompliciram, ko gre 
za prehranjevanje. Skušam jesti čim bolj 
raznoliko, zdravo in kvalitetno hrano in 
na to navajam tudi svoje otroke. Zadnje 
čase jem vse manj mesa, nadomeščam 
ga s sojo in lečo. Kljub temu sem zdrava, 
vsebnost železa v mojem organizmu pa 
dosega nadpovprečne vrednosti. Pojem 
tudi ogromno zelenjave.
Tvoja največja dosežka v alpinizmu 
sta verjetno osvojena Fitz Roy in Cerro 
Torre v Patagoniji, in to prvič v zgodo-
vini v ženski navezi. Letos junija se po 
dolgem času spet odpravljaš na žensko 
alpinistično odpravo. Kam odhajaš?
S še dvema odličnima slovenskima alpinist-
kama odhajamo na Aljasko, kjer bomo en 
mesec čisto same na ledeniku jugozaho-
dno od Denalija, najvišjega vrha Severne 
Amerike. Poskušale bomo preplezati pr-
venstveno smer v 800–900 metrov visokih 
granitnih stenah Kichatna Spires. Zahtevno 
skalno plezanje v visokih granitnih stenah je 
oblika alpinizma, ki mi je najbliže in v kateri 
se dobro počutim. V tem uživam in se ne 
strinjam z ljudmi, ki trdijo, da je alpinizem 
eno samo trpljenje. Če si izbereš način 
plezanja, ki ti leži in v katerem si dober, 
lahko samo še uživaš. Seveda pa je treba 
včasih tudi kaj potrpeti.
Vidim, da imaš ogromno različne alpi-
nistične opreme, za celo sobo. Kako se 
je spremenila v petnajstih letih, odkar 
se ukvarjaš s plezanjem?
Zelo. Danes imam skoraj polovico lažji 

nahrbtnik kot 15 let nazaj. Vse je pol manj 
težko, kot je bilo včasih: plezalni pas, teh-
nična oprema, vrv. Največje spremembe 
so pri oblačilih, saj so tudi za tri četrtine 
lažja, kot so bila, pa vseeno enako funkci-
onalna, če ne še bolj. Ko danes kupujem 
opremo, se mi zdi vsak gram pomemben. 
Najprej pogledam težo izdelka in šele nato 
ceno. Kar neverjetno se mi zdi, da sem ne-
koč plezala v kilo in pol težki jakni. Danes 
moja jakna tehta 300 gramov! Ta oprema 
je zelo draga, ampak če se znajdeš, gre. 
Za to odpravo sem večinoma opreme 
nakupila v Ameriki, ker je veliko cenejša. 
Ko pridem tja, jo bom samo prevzela, me 
že čaka.
Monika, želimo ti uspešno odpravo na 
Aljasko in še mnogo veselja z otroki, 
hribi in z otroki v hribih.

Mojca Volkar
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Tadejev znakoskop za mesec jUNIj
 ljubezen posel denar zdravje

Oven       J  €  €  €   «  «  «
Bik        J  J  J  €  €   «
Dvojčka      J  J  €  €  €   «
Rak        J  J  €   «  «  «
Lev       J  J  J   €  €   «  «  «
Devica        J  €  €  €   «
Tehtnica       J  J  €   «  «  «
Škorpijon       J  J  J  €  €  €   «
Strelec      J  J  €  €  €   «  «
Kozorog        J  €  €   «  «  «
Vodnar       J   €  €  €   «
Ribi       J  J  J  €  €   «  «  « 
                          1 znak - slabo               2 znaka - dobro               3 znaki - odlično

hOROSKOP ZA MESEC  jUNIj 2009
Oven 
(21.03. - 20.04.)
Mesec junij bo v lastnem bistvu nekaj posebnega, kajti morali se boste umiriti 
in razmisliti, kaj vas veseli. Finančno naredite analizo, zakaj porabljate denar. 
Blesteli boste v komunikaciji in pri vseh intelektualnih dejavnostih. Tudi če ne 
hodite več v šolo, bo to za vas srečen čas (po 25. juniju), kajti tedaj se vam 
bodo odprle priložnosti v čustvenem življenju in sledili boste romantičnim 
doživetjem. 

Bik
(21.04. - 20.05.)
Okrepila se vam bosta vera im zaupanje. Sprostila in z dodatno energijo vas 
bo napolnila glasba. Prav zanimivo bo, da bo v mesecu juniju več priložnosti 
za dokazovanje v službi. Tisti, ki v osnovi ljubijo svoje delo, bodo prejeli 
priznanje. Finančno bo nekaj nihanja, ampak stvari se bodo uredile v vašo 
korist. V ljubezni se bosta cedila med in mleko. Zdravje: spodbudno bo, da 
se boste več gibali. 

Dvojčka
(21.05. - 20.06.)
Ob prvi priložnosti, ki se bo pojavila, se odpravite na morje in se tam sprostite 
in zabavajte. Obveznosti se bodo nadaljevale in stopnjevale v pogledu službe. 
Nujno bo, da se odločite in si naredite urnik dejavnosti v pogledu denarja. Pri 
tem vam bo v pomoč oseba nasprotnega spola. Zdravstveno boste morali 
popaziti na grlo in se varovati mrzlih pijač. Sreča se skriva v drobnih rečeh. 

Rak
(21.06. - 22.07.)
Meseca junija boste delali tisto, kar vas bo veselilo. Okrepila se vam bosta 
tudi vera in zaupanje. Korak za korakom boste sledili osebni legendi. Mir in 
energijo boste pridobitlie na sprehodu ob mirni reki ali jezeru. Naravna oblika 
meditacije bo svet tišine in miru. Kamenček na kamenček bo simbolika v 
denarnih zadevah. Vabili vas bodo tudi nakupi. Zapisujte si tisto, kar čutite 
globoko v sebi. 

Lev
(23.07. - 22.08.)
Pomembno vam bo mnenje vaše okolice. Napredovali boste v samozavesti in s 
pozitivnim pristopom pomagali drugim ljudem. V primeru, da nimate službe, bo 
junij priložnost za nove izzive v tem pogledu. Če službo imate, se vam odpirajo 
vrata sreče. Pravzaprav boste prišli do spoznanja o duhovnih resnicah. Prijatelji 
bodo obliž za vaše rane in z njihovo pomočjo boste našli dodaten smisel. 

Devica
(23.08. - 22.09.)
Če boste na svoje probleme, ki vas mučijo že dalj časa, pogledali kot na izziv, 
se bo našla salomonska rešitev. Napredovali boste v službi in vendarle se 
bodo obveznosti kopičile. Sreča se skriva v tem, da ste po naravi disciplinirani. 
V ljubezni bo romantika na prvem mestu. Toda vseeno ne bo vse po vaše in 
se boste morali prilagajati. Odprle se vam bodo možnosti, ki so deloma ali v 
celoti vezane na tujino. 

Tehtnica
(23.09. - 23.10.)
Življenje bo v vašem primeru ponudilo neko čarobnost in skladnost. Tako boste 
naredili veliko zase in sledili svojim sanjam. Pravzaprav vam bo ravno v juniju 
podarjena moč, da lahko sledite svoji resnici. V ljubezni bo nekaj napetosti, 
toda mesecu bosta vladali strast in romantičnost. Samo z dobro voljo se bodo 
stvari uredile tako, da boste našli svojo srečo. Vabila vas bo narava!

Škorpijon
(24.10 - 22.11.)
Spodbudno bo, če boste razmišljali pozitivno, kajti tako se vam bodo dogajale 
prijetne stvari. Dinamika časa vam bo v samopomoč in tako boste nadvse ak-

tivni v skupinskem delu. Mnogo časa namenite za raziskovanje in za odpiranje 
tistega, kar je skrivnostno. Ravno iz svoje preteklosti se boste veliko učili. Prav 
gotovo bo tako, da boste pogumno stopali naprej po tasvoji poti. 

Strelec
(23.11. - 21.12.)
Junij bo čas za veselje in harmonijo. Življenje vas bo znalo opozoriti, kaj boste 
morali spremeniti in kje delate napake. Največ se boste naučili skozi svojo 
službo. Pri tem prav gotovo ne bo dobro prehitevati dogodkov. V ljubezni bo 
barka romantike plula po nemirnem morju strasti in samo pogovori prinašajo 
čarobnost. Spoznali boste lepote prijateljstva in z veseljem širili poznanstva. 

Kozorog
(22.12. - 20.01.)
Človek se celo svoje življenje uči. Tokrat boste lekcije sprejemali od svojih 
otrok, v kolikor jih imate. Čas bo v lastnem bistvu namenjen kreativnosti in 
ustvarjalni energiji. Postopoma boste našli svoje priložnosti in v poslovnosti 
bo veliko napredka. Ravno skozi delo najdete svojo voljo. Toda nekaj zdrave 
previdnosti ne bo odveč pri zdravju, vsekakor bos koristno delovala telovadba 
in gibanje. 

Vodnar 
(21.01 – 18.02.)
Sreča bo nekaj edinstvenega. V ljubezni bo prijetno, občutila se bo neka 
domačnost in harmonija. Junija tako obstaja povečana možnost, da se lotite 
prenove stanovanja, še posebej pleskanja. Potrudili se boste in vnesli svetle 
barve. Barčica bo mirno plula na delovnem mestu. Pravzaprav boste tudi v 
tem mesecu izstopali in ko se bo zapisalo konec leta, prejmete določeno 
priznanje.

Ribi
(19.02 - 20.03.)
Sledili boste svoji intuiciji in tako dosegli briljantne rezultate. Čeprav boste želeli 
počivati, vam bo življenje naložilo obveznosti, na srečo boste vsemu kos. Zelo 
dobro se počutite doma in krogu družine. Več časa boste namenili branju in 
izobraževanju. Nekaj previdnosti ne bo odveč in poglobiti se boste morali v to, 
kdo vašo pomoč zares potrebuje. V ljubezni bo veselo in zelo ljubeče.

Zvezdni pozdrav! 

Tadej Šink, horarni astrolog
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Ime..........................................

Priimek.....................................

Naslov......................................

Pošta........................................

Med pravilno izpolnjenimi križankami, ki bodo do 18. junija 2009 prispele na naslov: 
Občina Mengeš, Slovenska cesta 30, 1234 Mengeš ali jih boste dostavili v vložišče, 
bomo 19. junija izžrebali nagrado in tolažilno nagrado. 

Nagradi podeljuje gostinstvo na Mengeški koči. 

Glavno nagrado prejme Damjan Burgar, Mengeš, tolažilno pa Martina Troha, Mengeš. 
Nagrajenca bosta o nagradi obveščena po pošti. Čestitamo!
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BREZPlAčNE ZAhVAlE 
OB SMRTI SVOjCEV
Imela bi eno pobudo za uredni-
ški odbor glasila Mengšan in 
občinski svet občine Mengeš. 
Moti me namreč, da so zahvale 
ob smrti plačljive. Mislim da bi 
bilo prav, če bi občani Mengša 
imeli v glasilu Mengšan možnost 
oddaje brezplačne zahvale, ki je 
kot vem, trenutno plačljiva. Veli-
kost le te, bi lahko zmanjšali, in 
tako bi jih lahko prišlo več na dve 
strani, ki sta temu namenjeni. 
Mislim, da bi si v teh hudih časih 
lahko zahvalo marsikdo privoščil, 
ki si jo mogoče sedaj ne more. 
Verjetno tudi za občino Mengeš 
to nebi bil tako velik strošek.
Prosila bi vas za obravnavo moje 
pobude in za odgovor.

Zlatka Zebec

SPOŠTOVANI 
MIlAN KRAlj!
Spoštovani kolega, žal mi je, da 
ti moram po mediju odgovarjati 
na to vprašanje, ki je povsem 
formalno in na katero bi ti lahko 
odgovoril vsak član UO našega 
društva osebno.
Tvoja vprašanja v aprilski številki 
Mengšana, zastavljena občin-
skemu svetu, niso vsa povsem 
verodostojna, predvsem ne 
peto, v katerem si šel predaleč 
in v katerem se prepletajo tvoje 
vsemogoče razlage na račun 
našega kulturnega društva. Iz 
njih se pravzaprav težko razbe-
re, kaj bi sploh rad – spraševal, 
pogojeval ali ukazoval. Mislim, 
da si še najbliže tretji varianti. 
Kot ustanovitelj in član UO Kul-
turnega društva Antona Lobode, 
bi ti rad povedal nekaj stvari v 
zvezi s tvojo zlonamerno razlago 
o gasilsko-kulturnem domu, saj 
v tej točki navajaš popolnoma 
neutemeljene stvari (trdno sem 

Spoštovani bralci!
Rubrika Pisma bralcev je namenjena vam bralcem, in sicer za izražanje mnenj, pripomb 
ali pohval. Zaradi omejenega prostora si uredništvo v skladu s svojo uredniško politiko 
pridržuje pravico do objave ali neobjave, krajšanja, povzemanja ali delnega objavljanja 
prispevkov, daljših od 30 tipkanih vrstic (ca. 3000 znakov s presledki), ter neobjave 
prispevkov, ki jasno vzpodbujajo h kakršnikoli obliki nestrpnosti. V tej rubriki prispevkov 
ne lektoriramo ter ne objavljamo slikovnega materiala.     

prepričan, da si pri tem osamlje-
ni jezdec in ne, kakor pišeš ti, v 
množini). 
Ne vem, od kod ti ideja o zgreše-
nosti doma za kulturne potrebe. 
Si pričakoval, da bo dvorana 
spodaj, gasilski avtomobili pa v 
prvem nadstropju? To bi bil sve-
tovni fenomen! Ti kot bivši član 
našega društva prav dobro veš, 
da v starem gasilskem domu 
nismo imeli nikakršnih možno-
sti za delo, danes pa navkljub 
tvojemu oporekanju delamo v 
odličnih razmerah. Veseli smo in 
hvaležni, da smo z gasilci našli 
skupni jezik in zgradili skupno 
domovanje, vendar moramo 
vsi jasno vedeti – pod njihovo 
streho. 
Milan, predobro se poznava in 
Loka je premajhna, da se ne bi 
opazilo tvoje (ne)prisotnosti na 
naših prireditvah, bodisi v zate 
spornem gasilsko-kulturnem 
domu – starem in novem, bodisi 
na prireditvah na prostem. Ni te 
opaziti nikoli in nikjer! Če bi te za 
tvojo udeležbo, na katero tako 
smelo prisegaš v Mengšanu, 
ocenjeval po šolsko, bi si pri-
služil čisto enko. Vidiš prav za 
to ne sprejmem tvojih pavšalnih 
razmišljanj in nevednosti o dru-
štvenem delu. Meni je zelo žal, 
da je tako! 
Ne vem, zakaj si v svoje nepozna-
vanje razmer vpletel tudi loško 
cerkev. Povsem brez potrebe! 
V njej Kulturno društvo (in vse 
druge civilne družbe) organizira 
le glasbeno prireditev Primožev 
večer, namenjeno v slavo in čast 
našima zavetnikoma sv. Primožu 
in Felicijanu. Odobrava in pod-
pira jo tudi župnija. In dokler bo 
cerkev ob prireditvah polna, jo 
bomo z veseljem pripravljali. 
Mislim, da je to kristalno jasno 
vsem, le tebi ne. 
Spoštovani kolega, če bi bil v 
svojih kritikah dobronameren, 

ustrezna finančna sredstva, pri-
dobili dokumentacijo in pozitivno 
gradbeno dovoljenje, izbrali 
izvajalca gradbenih del in uredili 
nadzor ter tehnični prevzem in 
uporabno dovoljenje za dvigalo, 
omogočili zgraditi omenjeno 
dvigalo.
Z izgradnjo novega gasilsko-
kulturnega doma se je pokazala 
dobra možnost umestitve KD 
v središče vaškega življenja, 
pod isto streho s PGD. Tako 
smo dvorano, ki je bila prvotno 
namenjena gasilskim usposa-
bljanjem in potrebam PGD, od-
stopili tudi potrebam KD oziroma 
vaščanom, saj so ti s svojimi 
prispevki in podporo močno 
zaslužni za uspešno izgradnjo 
novega doma. Jasno nam je, 
da rešitev ni za vse idealna, je 
pa optimalna in vsekakor mnogo 
boljša kot prej in vasi ponuja 
veliko večje možnosti kulturnega 
ustvarjanja.
KD je dobil tudi pisarno za svoje 
nemoteno delo organov društva. 
Poleg KD ima v gasilsko-kul-
turnem domu sedež tudi Vaški 
odbor Loka pri Mengšu.
Kot je pokazala dosedanja pra-
ksa, dvorano za svoje potrebe in 
prireditve uspešno koristijo tudi 
druga društva in organizacije ter 
Občina Mengeš.
Različne volitve, zbori vaščanov, 
predstavitve proračunov s strani 
občine in dejavnosti podobne 
narave se odvijajo v t.i. povelj-
niški sobi, v pritličnih prostorih 
gasilsko-kulturnega doma, kjer 
se nahajajo tudi sanitarije. Tako 
imajo tudi občani z motoričnimi 
težavami zagotovljeno možnost 
sodelovanja pri odločanju o sku-
pnih zadevah. Iz očitka sodeč se 
nam ob tem poraja vprašanje: 
kdaj ste se nazadnje udeležili 
volitev oz. zborov z zadevami 
krajevnega pomena? 
Še vedno ostaja dejstvo, da se 
v življenju dokazujemo z delom 
in ne z besedami. In če dajemo 
samo pobude za njihovo ude-
janjanje, nič pa ne storimo, da 
pride do realizacije, na koncu 
še vedno ostanemo tam, kjer 
smo bili na začetku. In takšen 
način delovanja je krožnica brez 
izhoda. 

pisma bralcev

bi ti zaploskal, zlonamernih pri-
pomb pa ne maram. Mislim, da 
bi moral pokazati vsaj malo do-
bre volje in predvsem kaj narediti 
za našo skupnost in sosesko 
na katerem koli področju, da bi 
lahko kritiziral vsevprek in celo 
postavljal meje tistim, ki delamo 
za dobro vasi. Ne spomnim se, 
da bi nam ti kdaj priskočil na 
pomoč, ne s predlogi ne z roka-
mi, ko smo gradili dom, pa tudi 
seznam finančnih darovalcev je 
brez tvojega imena. Zato mislim, 
da nimaš nobene pravice po-
segati v naš vloženi trud in nam 
vsiljevati svojih razmišljanj.

Jože Brojan

ODgOVOR NA VPRAŠANjE 
ŠT. 5, g. MIlANA KRAljA
Izgradnja novega gasilsko-kul-
turnega doma v Loki pri Mengšu 
je potekala kot skupna investicija 
treh subjektov: Občine Mengeš, 
PGD Loka pri Mengšu (v na-
daljevanju PGD) in KD Antona 
Lobode iz Loke pri Mengšu (v 
nadaljevanju KD). 
Ves čas poteka investicije, od 
priprav do zaključka investicije 
in s tem prevzema doma, smo 
obveščali javnost preko prispev-
kov v Mengšanu, glasilu Občine 
Mengeš, in kasneje tudi na naših 
spletnih straneh (http://www.
pgd-loka.si).
Ob izdelavi projektov za gradnjo 
novega gasilsko-kulturnega 
doma, na katera so sporočili 
svoje pripombe tudi člani KD, 
smo se zavedali prostorskih, 
finančnih in drugih omejitev pro-
jekta. Gradnja dvigala v tistem 
času (notranje dvigalo) in seda-
njem trenutku (zunanje dvigalo) 
iz povsem finančnih vzrokov 
preprosto ni mogoča. Res pa 
je, da jim bomo kot lastniki ne-
premičnine, v kolikor bodo vsi, 
ki so v pismu prizadeti, zagotovili 
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Ponovno, kot že neštetokrat 
do sedaj, vabimo vse občane, 
tudi prizadete v pismu, v svoje 
vrste, da svoje ideje, pobude in 
skupne potrebe udejanjijo – ne 
samo na papirju, pač pa tudi v 
praksi. Sicer pa znani pregovor 
pravi: »Kdor neprestano gleda 
v oblake, ne bo nikoli žel.«

Franc Malus

PGD Loka pri Mengšu

ODgOVORI NA VPRAŠANjA 
MIlANA KRAljA, OBjA-
VljENA V MENgŠANU - 
APRIl 2009
1. Občine Domžale, Mengeš, 
Trzin, Lukovica in Moravče smo 
leta 2001 začele postopek za 
širitev odlagališča v Dobu. Že 
večkrat je bilo pojasnjeno, da 
do širitve odlagališča ni prišlo, 
ker Ministrstvo za okolje in pro-
stor (MOP) ni izdalo ustreznega 
dovoljenja. Obstoječe odlaga-
lišče je bilo zaprto konec leta 
2008, ko so bile zapolnjene 
vse obstoječe kapacitete ter je 
poteklo dovoljenje za odlaganje 
odpadkov, ki ga je izdalo MOP. 
Navedene občine smo bile tako 
primorane poiskati rešitve dru-
gje, saj bi v nasprotnem primeru 
prišlo do velikih ekoloških težav. 
Kot najprimernejša rešitev za 
nastalo situacijo se je pokazala 
vožnja odpadkov v Celje, kjer 
v njihovem centru za ravnanje 
z odpadki odpadke sortirajo, 
predelajo, sežgejo ter ostanke 
odpadkov odložijo. Ne glede na 
to, da je cena ravnanja z odpadki 
zaradi navedenega višja, pa je 
dejstvo, da so cene ravnanja 
z odpadki v občini Mengeš še 
vedno nižje od vseh občin, ki 
so prav tako primorane v vožnjo 
svojih odpadkov drugam. 
2. Občinski svet je na 21. seji 
dne 18.12.2008 sprejel spre-
membo cene storitev programa 
pomoči družini na domu. V 
obravnavi je bila podana obra-
zložitev, katero vam posredujem 
v skrajšani verziji, celotna je na 
vpogled na spletni strani Občine 
Mengeš. Na podlagi Zakona o 
sistemu plač v javnem sektorju 
ter sprememb in dopolnitev tega 

zakona, je moral Dom počitka 
plače zaposlenih, ki opravlja-
jo storitev pomoči na domu 
povečati v skladu z veljavno 
zakonodajo od 1. avgusta 2008 
dalje s poračunom za maj, junij 
in julij 2008. Povečanje cen iz-
haja zgolj na podlagi povečanja 
stroškov dela v skladu z  veljavno 
zakonodajo, vse ostalo je ne-
spremenjeno. V ceni je upošte-
vana metodološka sprememba 
in sicer so v 50% subvencijo 
občine vključeni stroški vodenja 
in neposredne oskrbe skupaj, 
medtem ko so bili  do sedaj v 
50% subvencijo občine vključeni 
stroški neposredne oskrbe in 
dodatno stroški vodenja, kar 
je pomenilo 57% subvencijo 
občine. Sprejeta povišana eko-
nomska cena storitve pomoči 
na domu znaša 15,70 eur na 
efektivno uro in je za 13,03% 
večja od prejšnje. Subvencija  
občine znaša  pri 50% pokrivanju 
7,85 eur na efektivno uro  in je 
za 1,875% nižja od prej veljav-
ne. Subvencija iz proračuna RS 
znaša 4,07 eur na efektivno uro 
in je za 11,6% večja. Cena za 
uporabnika predstavlja razliko 
med ekonomsko ceno in sub-
vencijo občine ter subvencijo  
proračuna RS in znaša pri 50% 
subvenciji občine 3,78 eur na 
efektivno uro in je za 68,7% 
večja od dosedanje. 
3. Vse montažne fizične ovire za 
umirjanje prometa na cesti, ki so 
nameščene po naselju Loka, so 
v skladu s Pravilnikom o prometni 
signalizaciji in prometni opremi 
na javnih cestah. Pravilnik je bil 
objavljen v Uradnem listu RS št. 
46/2000. Ustreznost montažnih 
fizičnih ovir pa je definirana  v 81. 
členu tega pravilnika. Občina 
Mengeš poskuša s postavitvijo 
hitrostnih ovir zagotoviti, da bi 
se hitrost skozi naselje zmanjša-
la,  ter s tem najbolj ogroženim 
udeležencem, kot so predvsem 
otroci, kolesarji zagotovili večjo 
varnost. Vam, g. Milan Kralj, pa 
predlagamo, da z odmikom vaše 
žive meje, ki stoji tik ob javni 
cesti tudi vi poskrbite za varnejši 
promet.

Z lepimi  pozdravi  

Franc Jerič, župan

pisma bralcev, obvestila

Kulturno društvo Antona Lobode Loka pri Mengšu 
in Župnija Mengeš 

ob praznovanju loških zavetnikov
sv. Primoža in Felicijana vabita na

PRIMOžEV VEčER
v soboto, 6. junija 2009, ob 19. uri v loško cerkev.

Ob 19. uri – nedeljska sv. maša, ob 20. uri – glasbeni večer 
z dekliško vokalno skupino Flora in citrarjem 

Tomažem Plahutnikom.

Prisrčno vabljeni!  
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obvestila

OBVESTIlO OBčANOM
Območno združenje Rdečega križa 
Domžale na Ljubljanski cesti 36 (prosto-
ri v pritličju) ponovno odpira skladiščne 
prostore za rabljena oblačila in druge 
predmete. Skladišče bo za izdajo in 
sprejem odprto vsako sredo, od 9. do 
12. ure, in od 14. do 16. ure. 
Območno združenje odpira transakcijski 
račun, na katerega lahko občani naka-
zujejo denar za nakup hrane in plačilo 
življensko važnih položnic za socialno 
ogrožene občane. 

Transakcijski račun: 
02300-0010083262 
(za nakup hrane)

Občanom bi radi povedali, da stane 
4-kilogramski paket hrane za tri člane 
družine pri Tušu komaj 14 evrov in 
bi lahko to družino rešili za teden do 
deset dni.
Vse informacije in poročila bomo ob-
javljali v časopisih in na naši spletni 
strani  www.domzale.ozrk.si.  Tudi vse 
ostale informacije dobite na  tej strani, 
obiščite nas.

OZ Rdečega križa Domžale

Kot vsako leto, bomo v Mengšu tudi to 
poletje organizirali oratorij. Letos bo 
potekal od ponedeljka, 17. avgusta, do 
petka, 21. avgusta, od 8. do 14. ure. 

Oratorij je enotedenski dnevni program za 
osnovnošolske in predšolske otroke, ki ga 
izvajajo župnije po vsej Sloveniji. Otroci bodo 
na oratoriju, ki letos nosi naslov Nate raču-
nam, spoznavali zgodbo svetega Frančiška 
Asiškega in se ob njegovem zgledu naučili 
tudi kaj koristnega za življenje. Poleg tega se 
bodo vsak dan udeležili ene izmed zanimivih 
ustvarjalnih delavnic, se naučili kakšne nove 
pesmi in sodelovali pri zabavnih športnih 
igrah. V petek popoldne bomo program 
zaključili s kratko prireditvijo za starše, lahko 
si boste ogledali tudi razstavo izdelkov vaših 
otrok, potem pa bomo imeli še skupno ora-
torijsko sveto mašo v župnijski cerkvi.

Občina Mengeš 
in Kulturno društvo 

Domžalski rogisti Domžale

vabita na

KONCERT V OKVIRU 
36. SREčANjA lOVSKIh 

PEVSKIh ZBOROV 
IN ROgISTOV

v soboto, 13. junija 2009, 
ob 17. uri, 

v grad Jable. 

Nastopil bo tudi Moški komorni zbor 
Mengeški zvon. Koncert, ki ga bo 

vodila Urška Vahtar, je namenjen tudi 
obeležitvi praznika Občine Mengeš. 

Hkrati vas vabimo na skupni koncert 
vseh lovskih pevskih zborov in rogistov, 
ki bo v soboto, 13. junija, ob 20. uri, v 

Hali komunalnega centra Domžale. 

Vabljeni!

VABIlO
V sodelovanju z Občino Mengeš 

Vas prisrčno vabimo slovesno otvoritev 
in na otvoritveni dan

DRUgEgA MEDNARODNEgA 
FIlOZOFSKEgA SIMPOZIjA 

MIKlAVžA OCEPKA
na temo Filozofija v zapuščenem sve-
tu: kultura – znanost – gospodarstvo, 

z udeležbo filozofov/inj s Češke, 
Slovaške, Hrvaške in Slovenije.

PROGRAM V MENGŠU
Sreda, 3. junij: 
15.00 In memoriam Miklavž Oce-

pek, cerkev Sv. Mihaela – 
mestno pokopališče

15.30 Otvoritev simpozija, avla Kul-
turnega doma Mengeš

16.00 Prva filozofska delavnica, avla 
Kulturnega doma Mengeš

 (predstavitev filozofije Miklav-
ža Ocepka)

17.00 Predavanja/diskusija, avla 
Kulturnega doma Mengeš

19.00 Slovesna večerja na Menge-
ški koči (osebna povabila)

 in Prvi umetniški utrinek: ton 
– beseda – podoba

Organizacijski odbor: Jože Vahtar, 

Dr. Primož Repar, Dr. Stanislava 

Repar, Janko Rožič

POROčIlO gASIlSKE ZVEZE 
MENgEŠ ZA MESEC APRIl
Petek, 10. april 2009 
Ob 17.20 se je na cesti Mengeš–Kamnik 
zgodila prometna nesreča z udeležbo dveh 
osebnih vozil, od katerih je v enem ostala 
ukleščena oseba. Posredovali so gasilci 
PGD Kamnik in Mengeš, ki so s tehničnim 
posegom ukleščeno osebo rešili iz vozila 
ter zavarovali kraj prometne nesreče. Tri 
poškodovane osebe so oskrbeli in prepeljali 
na zdravljenje v UKC Ljubljana reševalci iz 
ZD Domžale.

Sobota, 25. april 2009
Ob 23.55 je v Novakovi ulici v Mengšu zagore-
lo v stanovanjski hiši, domnevno kot posledica 
eksplozije gospodinjskega plina, ki je uhajal iz 
plinske napeljave. Ogenj se je zaradi izgoreva-
nja plina iz jeklenke razširil po vseh prostorih, 
zaradi eksplozije so popokale šipe v objektu 
in sosednji stanovanjski hiši, k sreči pa v ne-
sreči ni bilo poškodovanih. Požar so pogasili 
gasilci iz PGD Mengeš, Loka in Topole, ki pa 
zaradi intenzivnosti gorenja v začetni fazi, kljub 
hitremu posredovanju, žal niso mogli preprečiti 
nastanka večje materialne škode.
Gasilci so z akcijo nadaljevali v nedeljo, 26. 
aprila, ko so prekrili poškodovano streho in 
nudili pomoč pri sanaciji pogorišča.

Gasilska zveza Mengeš 

NATE RAčUNAM – ORATORIj 2009
Mladi že pripravljamo program in vabimo vse 
otroke, da se nam poleti pridružijo! Prijavnice 
(kjer boste dobili tudi nekaj več informacij o 
zgodbi in oratorijskem urniku) lahko dobite v 
cerkvi oz. v župnišču, kamor jih potem izpol-
njene tudi čim prej vrnite. Ob prijavi lahko že 
poravnate tudi  prispevek za oratorij, ki za ves 
teden znaša 10 evrov na družino.

Animatorji
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razpisi, zahvale

OBČINA MENGEŠ, Občinska uprava
objavlja: 

jAVNO POVABIlO 
• k predložitvi programov za sofinanciranje vzdrževanja objektov, 
 prostorov in opreme kulturnih društev (javno povabilo št. 629-3/2009);

• k predložitvi programov za sofinanciranje vzdrževanja objektov, 
 prostorov in opreme športnih društev (javno povabilo št. 679-3/2009).

Razpisni pogoji, obrazec prijave ter ostale informacije so dostopni na spletni strani 
Občine Mengeš: www.menges.si. Rok za prijavo na razpisa je 10. 6. 2009. 

Vsa dodatna pojasnila dobite na tel.: 031/679-634, pri podžupanu Jožetu Vahtarju. Vla-
gatelji bodo o izidu javnega povabila obveščeni v roku tridesetih dni po končanem razpisu.

Namen zbiranja je pridobiti idejne 
rešitve za ureditev prostora v križišču 
Slovenske ceste, ulice Stara pot in Trdi-
nov trg, ki predstavlja eno od osrednjih 
lokacij v centru Mengša. Na njem sta 
postavljena dva objekta, ki naj bi jih od-
stranili. Želimo ga nameniti dejavnosti, 
ki bi poudarila to vrednost in bi zadovo-
ljila čim širšo potrebo občanov.

Prostoru je potrebno določiti novo namemb-
nost, vanj je potrebno umestiti dejavnost, ki 
po presoji predlagatelja spada v ta prostor 
(kar je potrebno pisno utemeljiti), in predlog 
tudi grafično predstaviti. 

Natečajna naloga in druge podrobnosti so 
objavljene na spletni strani www.menges.si.
Najboljšim rešitvam, ki bodo ustrezale 
razpisanim zahtevam, bodo podeljene tri 
nagrade:
1. nagrada 1.000 evrov, 
2. nagrada 500 evrov,
3. nagrada 300 evrov.

Rok za oddajo rešitev je 30. 6. 2009. 
Rezultati bodo objavljeni v Mengšanu in na 
spletni strani Občine Mengeš.
Kontaktna oseba: Andrej Urbanc (tel.: 
7247-104 ali e-pošta andrej.urbanc@
menges.si).

Tam nekje na širnem nebu 
tvoja duša spi. 

Angeli so jo objeli, 
da bi jo čuvali.

Zdaj bivaš vrh višave jasne, 
kjer ni mraka, ni noči.

Tam sonce sreče ti ne ugasne,
resnice sonce ne stemni.

                          ( S. Gregorčič )

Ob boleči izgubi naše drage
žene, mame, tašče, babice in

prababice

Ane Žagar,
rojene Trplan

se iskreno zahvaljujemo vsem
sorodnikom, prijateljem, sosedom 

in znancem, ki ste ji izrazili 
spoštovanje in jo pospremili 

na njeni zadnji poti.

Hvala za darovano cvetje, 
sveče, pisne in ustne izraze 
sožalja. Iskrena hvala tudi 

gospodu župniku za lep pogrebni 
obred, govorniku za poslovilne 

besede, pevcem Zvona za zapete 
pesmi in trobentaču.

Hvala vsem, ki ob naši bolečini
čutite z nami.

Vsi njeni

Občina Mengeš objavlja javno anonimno

ZBIRANjE IDEjNIh REŠITEV
ZA PROSTOR POD TONhOVIMA KOSTANjEMA.

Občina Mengeš, Slovenska c. 30, Mengeš, na podlagi Zakona o stvarnem premo-
ženju države, pokrajin in občin (Uradni list RS, št. 14/07), ob uporabi določb Sta-
novanjskega zakona (Uradni list RS, št. 69/03 in 18/04), Pravilnika o dodeljevanju 
neprofitnih stanovanj v najem (Uradni list RS, št. 14/04 in 34/04) in Zakona o splo-

šnem upravnem postopku (Uradni List. RS, št.24/06 – UPB in 105/06) objavlja

jAVNI RAZPIS ZA ODDAjO PROFITNEgA 
STANOVANjA V NAjEM ZA DOlOčEN čAS:

• dvosobno stanovanje v pritličju 
večstanovanjskega objekta, na 
naslovu Levčeva 13 a, Mengeš, s 
površino 55,35 m2, za izhodiščno 
najemnino 288,00 EUR;

• dvosobno stanovanje v mansardi 
večstanovanjskega objekta, na na-
slovu Kolodvorska 2 a, Mengeš, s 
površino 58,70 m2, za izhodiščno 
najemnino 278,00 EUR.

Razpisni pogoji, razpisna dokumentacija 
ter ostale informacije so dostopne na 

spletni strani Občine Mengeš: www.
menges.si, pod Objave/Razpisi.

Upoštevane bodo vloge, ki bodo oddane 
do vključno srede, 24. junija 2009, do 
12.00 ure, na naslov Občina Mengeš, 
Slovenska c. 30, 1234 Mengeš, s pri-
pisom Javno zbiranje ponudb – oddaja 
profitnih stanovanj za določen čas. 

Občina Mengeš

Franc Jerič, župan 



Datum: Ura: Organizator: Ime prireditve: Kraj prireditve:

22.5.09 17.00 KD France Jelovšek Festival otroške poezije Razvaline kapelice sv. Lovrenca na Gobavici

23.5.09 9.00 ŠD Loka Turnir trojk v malem nogometu Športna ploščad Loka

24.5.09 16.00 Župnija Mengeš Maj časti Marijo Atrij pri cerkvi

25.5.09 18.00 KD Stoji učilna Likovna razstava Knjižnica OŠ

26.5.09 17.00 Vrtec Mengeš 40. rojstni dan Vrtec Sonček

27.5.09 9.00 Društvo upokojencev Vožnja po sosednjih občinah s kolesi

28.5.09 17.00-19.00 KD Franca Jelovšek Zaključek razstave Šmarna Gora Galerija Mežnarija

28.5.09 17.30 OŠ Mengeš Kdor vesele pesmi poje KD Mengeš

28.5.09 18.00 NHK Mengeš Turnir v namiznem hokeju Klet Slovenska 30

29.5.09 18.00 Občina Mengeš Slavnostna seja občinskega sveta Kulturni dom Mengeš

29.5.09 19.00 KD Mengeška godba Slavnostni koncert ob 125 letnici delovanja Kulturni dom Mengeš

29.5.09 20.00 KD Mengeška godba Mambo Kings Šotor pri NLB

30.5.09 9.00 ŠD Partizan 13. prvenstvo v badmintonu-dvojice Harmonija

30.-31.5.09 9.00 Taborniki UP Mengeš Propagandni tabor Letno gledališče Mengeš

30.5.09 9.00 AMD Mengeš Spretnostna vožnja- motoristi Parkirišče AMD

30.5.09 7.00 Planinsko društvo in DU Pohod na Sabotin Odhod iz parkirišča za KD

30.5.09 10.00 ŠD Partizan – teniška sekcija TT Mengšani - Nemengšani Športni park Mengeš

30.5.09 9.00 ŠD Partizan - balinarji Turnir enojk, metanje podkev Športni park Mengeš

30.5.09 10.00 GD in GZ Mengeš Srečanje gasilcev veteranov Šotor pri NLB

30.5.09 10.00 Kolesarsko društvo Mengeš Vzpon na Gobavico Parkirišče pod Gobavico

30.5.09 10.00 SSK Mengeš Dan odprtih vrat Skakalnice na Zalokah

30.5.09 14.00 KD Mihaelov sejem Festival koračnic Šotor pri NLB

30.5.09 14.00 ŠD Topole Košarkarski turnir trojk ŠP Topole

30.5.09 18.00 KD Svoboda- folklora Nastop folklornih skupin ob 35 letnici delovanja Kulturni dom Mengeš

30.5.09 20.00 KD Mengeška godba Slovenski muzikantje Šotor pri NLB

31.5.09 10.00 KD Mengeška godba Okrogli muzikantje Šotor pri NLB

31.5.09 14.00 KD Mengeška godba Slavnostna povorka  prijateljskih godb Ulice Mengša

31.5.09 18.00 KD Mengeška godba Ansambel Dori Šotor pri NLB

3.6.09 15.00 Občina Mengeš, ZKD OM 2.mednarodni simpozij Miklavž  Ocepek Kulturni dom Mengeš

6.6.09 9.00 ŠD Partizan teniška sekcija Turnir samostojnih podjetnikov Šortni park Mengeš

6.6.09 9.00 OŠ Mengeš Šport treh generacij Športni park Mengeš

6.6.09 9.00 Taborniki UP Mengeš Golažijada Letno gledališče Mengeš

6.6.09 20.00 KD Antona Lobode Primožev večer: pevska skupina Flora Cerkev s. Primoža in Felicijana v Loki

7.6.09 8.00 Turistično društvo Mengeš Vsi na trim… Parkirišče pod Gobavico

12.6.09 19.00 KD Svoboda pevski zbor Letni koncert Grad Jablje

13.6.09 9.00 LD Mengeš Lovska strelska tekma Lovska koča Mengeš

13.6.09 9.00 ŠD Partizan Družinski ping-pong Telovadnica ŠD Partizan

13.6.09 17.00 Občina Mengeš in LD Mengeš Koncert lovskih pevcev in rogistov Slovenije Grad Jablje

20.6.09 9.00 ŠD Partizan  - teniška sekcija OP Mengša Športni park Mengeš

PROgRAM DRUŠTEV OB OBčINSKEM PRAZNIKU 2009


